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Misstänkt (Efternamn och förnamn) Personnummer

Johansson, Daniel Elias 19990827-6919

Brott Förhandsgodkännande enligt RB 48:10

Nej

Misstänkt har delgivits information om att förenklad delgivning kan komma att användas av polis och tingsrätt (skriftligt överlämnad vid ett personligt sammanträffande).

Misstänkt har delgivits information om att tillgänglighetsdelgivning kan komma att användas av tingsrätt (skriftligt överlämnad vid ett personligt sammanträffande).

Underrättad om slutförd förundersökning / utredning enligt RB 23:18a Yttrande senast (rådrum)

Resultat av slutunderrättelse

Försvarare

Jovicic, Slobodan, förordnad 2024-03-08

Underrättad om slutförd förundersökning / utredning Yttrande senast (rådrum)

Resultat av slutunderrättelse

Misstänkt (Efternamn och förnamn) Personnummer

Ahmed Atia, Omar Yasser 20031004-0134

Brott Förhandsgodkännande enligt RB 48:10

Nej

Misstänkt har delgivits information om att förenklad delgivning kan komma att användas av polis och tingsrätt (skriftligt överlämnad vid ett personligt sammanträffande).

Misstänkt har delgivits information om att tillgänglighetsdelgivning kan komma att användas av tingsrätt (skriftligt överlämnad vid ett personligt sammanträffande).

Underrånad om slutförd förundersökning / utredning enligt RB 23:18a Yttrande senast (rådrum)

Resultat av slutunderrättelse

p
Försvarare

Svantemark, Nils, förordnad 2024-03-08

Underrättad om slutförd förundersökning / utredning Yttrande senast (rådrum)

Resultat av slutunderrättelse



Misstänkt (Efternamn och förnamn)

Brott Förhandsgodkännande enligt RB 48:10

Nej

Misstänkt har delgivits information om att förenklad delgivning kan komma att användas av polis och tingsrätt (skriftligt överlrämnad vid ett personligt sammanträffande).

Misstänkt har delgivits information om att tillgänglighetsdelgivning kan komma att användas av tingsrätt (skriftligt överlämnad vid ett personligt sammanträffande).

Underrättad om slutförd förundersökning / utredning enligt RB 23:18a Yttrande senast (rådrum)

Resultat av slutunderrättelse

Försvarare

Underrättad om slutförd förundersökning / utredning Yttrande senast (rådrum)

Resultat av slutunderrättelse

Misstänkt (Efternamn och förnamn) Personnummer

Hakamali, Elyas Mohamed 19610723-0994

Brott Förhandsgodkännande enligt RB 48:10

Nej

Misstänkt har delgivits information om att förenklad delgivning kan komma att användas av polis och tingsrätt (skriftligt överlämnad vid ett personligt sammanträffande).

Misstänkt har delgivits information om att tillgänglighetsdelgivning kan komma att användas av tingsrätt (skriftligt överlämnad vid ett personligt sammanträffande).

Underrättad om slutförd förundersökning / utredning enligt RB 23:18a Yttrande senast (rådrum)

Resultat av slutunderrättelse

Försvarare

Saidi, Sabina, förordnad 2024-04-17

Underrättad om slutförd förundersökning / utredning Yttrande senast (rådrum)

Resultat av slutunderrättelse

Misstänkt (Eftermamn och förmamn) Personnummer

Johansson, Rasmus Erik 20010414-8994

Brott Förhandsgodkännande enligt RB 48:10

Nej

Misstänkt har delgivits information om att förenklad delgivning kan komma att användas av polis och tingsrätt (skriftligt överlämnad vid ett personligt sammanträffande).

Misstänkt har delgivits information om att tillgänglighetsdelgivning kan komma att användas av tingsrätt (skriftligt överlämnad vid ett personligt sammanträffande).

Underrättad om slutförd förundersökning / utredning enligt RB 23:18a Yttrande senast (rådrum)

Resultat av slutunderrättelse

Försvarare

Massi, David, förordnad 2024-03-08
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3 Fö rho r Signerat av

Myndighet

Syäk%rhetspolisen 24:8 Signerat datum
Enhet Diarienr

Utredningsenheten 0105-K15-24

Hörd person Personnummer

Urra, Simon Vilhelm Leonardo

Den hörde är ID Styrkt Sätt Ställning till misstänkt - målsägande - vittne

Misstänkt Ja nat id kort F

Tolk Språk

Anledning till förhör /Misstankar som misstänkt har underrättats om Underrättad om misstanke

Grovt vapenbrott, Fullbordat, Gärningsman 2024-03-07

Anledning till förhör / Misstankar som misstänkt har underrättats om Underrättad om misstanke

Terroristbrott, Förberedelse till, Gärningsman 2024-03-07

Ytterligare information om anledning till förhör

Se fritext.

Underrättad om 12 8 FUK — Underrättad om rätt till försvarare - Godtar den försvarare som rätten förordnar Försvarare/ombud närvarande

Ja

Försvarare/ombud önskas

Önskar adv. Jonas Granfeldt

Förhörsledare Förhörsdatum Förhör påbörjat — Förhör avslutat

2024-03-07 — 18:29 18:39

Förhörsplats Typ av förhör Förhörssätt

Arresten Norrmalm RB 24:8 Videobandsförhör

Förhörsvittne Utskrivet av L_] udbandsförhör

Berättelse

Simon: Simon Urra, hörd person

FL1: förhörsledare

FL2 förhörsledare

Plats: Arresten Norrmalm, Stockholm

Simon underrättas om misstanke enligt nedan:

Du är misstänkt för Grovt vapenbrott och gärningsbeskrivningen lyder;

Du har, tillsammans och i samförstånd med andra personer, under tiden den 1-7 mars 2024

inom Tyresö kommun, innehaft ett skjutvapen utan att ha rätt till det. Brottet är grovt

eftersom vapnet innehafts i en sådan miljö att det typiskt sett kan befaras komma till brottslig

användning och gärningen annars varit av särskilt farlig art.

Lagrum: 9 kap Vapenlagen.

Du misstänks även för Förberedelse till terroristbrott och där är gärningsbeskrivningen

följande;

Du har tillsammans och i samförstånd med andra personer under tiden den 1 december 2023

till den 7 mars 2024 i Stockholms län med uppsåt att utföra eller främja terroristbrott innehaft

ett skjutvapen, vilket varit särskilt ägnat att användas som hjälpmedel till brottet.

Syftet med hanteringen har varit att, inom ramen för våldsbejakande extremism, genom mord
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eller grov misshandel beröva andra personer livet eller tillfoga dem svåra kroppsskador.

Den brottsliga gärning som förberetts skulle allvarligt kunna skada Sverige.

Syftet med gärningen har varit att inom ramen för våldsbejakande extremism injaga allvarlig

fruktan hos en befolkning eller befolkningsgrupp och allvarligt destabilisera eller förstöra

grundläggande politiska och sociala strukturer i Sverige.

Fara för brottets fullbordan har inte varit ringa.

Lagrum: terroristlagen och brottsbalken.

Simon underrättas därefter om sina rättigheter enl. FUK 128 och 12c$.

Han önskar i första hand adv. Jonas Granfeldt. I andra hand Charlie Tvärenvigg.

Simon förnekar brott.

Simon uppger spontant, vad gäller perioden för misstanken om terroristbrott, att han satt på

Mariefred anstalt och muckade den 11 januari 2024.

Han berättar att han inställde sig själv. På fråga var han bor uppger han att han bor där han är

skriven, med sina föräldrar och syskon.

Simon vill inte uppge koden till hans telefon som är tagen i beslag.

I övrigt vill han inte yttra sig förrän han fått en försvarare förordnad.



.” s Signerat av

Förhör
Myndighet '

Säkerhetspolisen 2 SIneratdatum
Enhet Diarienr

Utredningsenheten 0105-K15-24

Hörd person Personnummer

Urra, Simon Vilhelm Leonardo F

Den hörde är ID Styrkt Sätt Ställning till misstänkt - målsägande- vittne

Misstänkt Ja nat id-kort

Tolk Språk

Anledning till förhör / Misstankar som misstänkt har underrättats om Underrättad om misstanke

Grovt vapenbrott, Fullbordat, Gärningsman 2024-03-07

Anledning till förhör / Misstankar som misstänkt har underrättats om Underrättad om misstanke

Terroristbrott, Förberedelse till, Gärningsman 2024-03-07

Ytterligare information om anledning till förhör

Fortsatt förhör enligt tidigare delgiven misstanke med en justenng, se nedan.

Underrättad om 12 $ FUK — Underrättad om rätt till försvarare - Godtar den försvarare som rätten förordnar Försvarare/ombud närvarande

Ja Ja

Försvarare/ombud önskas

Adv. Jonas Granfeldt.

Förhörsledare Förhörsdatum Förhör påbörjat — Förhör avslutat

F 2024-03-08 —15:30 — — 18:00

Förhörsplats Typ av förhör Förhörssätt

Häktet Kronoberg RB 23:6 Videobandsförhör

Förhörsvittne Utskrivet av L_] udbandsförhör

Berättelse

Simon: Simon Urra, hörd person

FL1: förhörsledare

FL2: förhörsledare

ADV: Jonas Granfeldt

Utskriften är en sammanfattning.

Delgivning av brottsmisstanke enligt gårdagens förhör men med en justering FET STIL

GROVT VAPENBROTT

Du har, tillsammans och i samförstånd med andra personer, under tiden den 1-7 mars 2024

inom Tyresö kommun, innehaft ett skjutvapen utan att ha rätt till det. Brottet är grovt

eftersom vapnet innehafts i en sådan miljö att det typiskt sett kan befaras komma till brottslig

användning och gärningen annars varit av särskilt farlig art.

Lagrum 9 kap. 1 $ och 1 a $ första stycket 4 och 5 samt tredje stycket Vapenlagen.

FÖRBEREDELSE TILL TERRORISTBROTT

Du har tillsammans och i samförstånd med andra personer under tiden den 11 januari 2024

till den 7 mars 2024 i Stockholms län med uppsåt att utföra eller främja terroristbrott innehaft
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ett skjutvapen, vilket varit särskilt ägnat att användas som hjälpmedel till brottet.

Syftet med hanteringen har varit att, inom ramen för våldsbejakande extremism, genom mord

eller grov misshandel beröva andra personer livet eller tillfoga dem svåra kroppsskador.

Den brottsliga gärning som förberetts skulle allvarligt kunnat skada Sverige.

Syftet med gärningen har varit att inom ramen för våldsbejakande extremism injaga allvarlig

fruktan hos en befolkning eller befolkningsgrupp och att allvarligt destabilisera eller förstöra

grundläggande politiska och sociala strukturer i Sverige.

Fara för brottets fullbordan har inte varit ringa.

Lagrum 4 $ 1 och 2 a) och c) samt 11 $ terroristbrottslagen (2022:666) och 23 kap. 2 $ första

stycket brottsbalken.

Advokaten informeras om att det råder yppandeförbud och vad det innebär.

Advokaten tillägger själv och vänder sig till både Simon och FL att det även gäller Simon.

Simon uppmanas berätta om gårdagen, han gör det spontant men FL kompletterar även med
frågor.

Simon åkte till Jakobsberg för att äta. Han bor i Tyresö. Han åkte taxi från Tyresö till

Jakobsberg med en vän han inte vill namnge.

Han åkte dit för att han visste att polisen skulle gripa honom förr eller senare så han ville ha

god mat först. Han visste att han var eftersökt för att polisen slog till hos hans familj. De

berättade att polisen varit där. Han befann sig då i Tyresö strand. Han köpte frimärken och

snus på Coop som ligger på torget.

FL säger att hans familj sagt att han inte bor där hos dem. Simon säger att han bor hos en vän

i Tyresö. Han vill inte berätta var. Det är samma vän som åkte med till Jakobsberg.

Natten till igår sov han på den adressen. Ibland sover han hos familjen. Han bor /sover ingen

annanstans.

Det han vet är att det skedde en explosion i moskén. Han läste om det. Han är där nästan varje

dag och ber. Han trodde nån kastat in en granat eller sprängt där. Han och några vänner som

går dit har en hotbild mot sig. Han vill inte berätta hur den hotbilden ser ut, men folk vill se

dem döda. Han kan inte gå in på mer. Men det har inte med religion att göra.

Moskén/ föreningslokalen ligger på Sikvägen. Han var där på morgonen, ca kl. 5:30.

På senaste tiden, kanske senaste veckan, så har han varit där varje dag. Det finns ingen annan

verksamhet än utövade av islam. Han vet inte om det finns någon imam. Han är ny inom

detta, han går bara dit och ber och läser i en bönebok för att lära sig. Han är uppväxt med

vänner som är muslimer så det har alltid funnits runt omkring honom. Nu kände han att det är

den rätta vägen. Det är sen han kom ut som han börjat intressera sig. Han har konverterat och

är nu muslim. Man säger några meningar och har några vittnen. De han umgås med är i

huvudsak de som liksom han studerar tro. Det finns de som är födda muslimer men också

andra som konverterat men de kan mer än honom. Simon har varit muslim i ca 2 veckor. Han

är sunnimuslim. Han brukar inte besöka någon annan lokal eller moské. Tron betyder för

Simon att "det finns något som är större än oss". I lokalen studerar de och sitter och läser. Det

är gamla och unga, blandade åldrar. Han vet inte om någon är föreståndare, det brukar vara

öppet. Han har inget kort, kod eller nyckel.

Telefonen som togs i beslag har nummer 072-9041488. Han har bara en. Han vill inte ge ut

koden. Det var en polis som ringde honom på den igår. Han frågade vart han var. Simon
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berättade att han skulle äta. Sen sa polisen att hans kollegor kunde komma och hämta honom,

vilket de gjorde.

Simon använder sig av snapchat när han kommunicerar med sina kompisar. Han minns inte

vad han heter, det är siffror och sånt.

FL uppger att vapenbrottet handlar om att han varit med och hanterat ett vapen sista dagarna.

Simon säger att det inte stämmer. Han har ingen förklaring eller förstår varför han är

misstänkt. Att han har en tatuering på ett vapen betyder inte att han hanterar vapen. Han

gjorde den för 2-3 år sedan.

FL berättar att det finns ljudupptagningar från lokalen på Sikvägen som Simon ska få lyssna

på. FL säger att den 1 mars var Simon i lokalen på kvällen tillsammans med Elias och

Rasmus Johansson och Omar Atia. Simon säger att det kan stämma. De känner varann och

brukar vara i lokalen och be tillsammans.

Advokaten och Simon får en utskrift att titta på samtidigt som de lyssnar, FL säger att det kan

finnas felaktigheter då det är utkast.

N E R R R e R E

Event ID 392981410 från 2024-03-01 kl. 19:40, spelas upp

Under tiden Simon lyssnar stängs inspelningen av förhöret av.

FL: Vilka är det som hörs i samtalet?

Simon säger att han själv inte är med. Han hör inte sin röst. Han har inte varit där.

FL säger att enligt spaning så var Simon där. Han säger "ok". Det är inte hans minnesbild.

Han vet inte vad de pratar om. Han vill inte kommentera.

Event ID 3929822227 från 2024-03-01 kl. 20:00, spelas upp

Under tiden Simon lyssnar stängs inspelningen av förhöret av.

FL: Det som hörs är Omar som instruerar framförallt Elias om hur vapnet ska hanteras. Det

ska vara totalt 10 personer i lokalen.

Simon har ingen kommentar på om han var där eller inte.

Förhörsbi 1för

FL visar en bild som är tagen på kvällen 1 mars. Han kan inte säga vart det är eller om det är

han. Han har inte hållit i en pistol på kvällen 1 mars, på fråga.

år !
Som kommentar på utskriften säger advokaten att det står "många skjutningar i Skärholmen",

men det låter som "någon skjuten i Skärholmen" som om någon läst om det precis i något

rapporterande medium.

Event ID 374932068 från 2023-12-22 kl. 17:20, spelas upp.

Under tiden Simon lyssnar stängs inspelningen av förhöret av.

Under pausen har konstaterats att upptagningen är från 22 december då Simon avtjänade.



| Förhör med Urra, Simon Vilhelm Leonardo; 2024-03-08 15:30 diarienr: 0105-K15-24 10|

FL frågar ändå om innehållet i samtalet om att man ska göra någonting, man pratar om att

skada, att ingen annan kommer göra något, att man ska åka ner och kriga. Simon tillfrågas om

han varit involverad i några planer på att skada någon i Sverige, eller åka och ansluta sig för

att kriga. Han svarar nej.

Förhörsbilaga 1 och 2 förevisas

FL går vidare med att prata om vapenbrottet och Simon och advokaten ska få se en bildbilaga

från 6 mars. På bilderna påstås det vara Simon bl.a. med ett vapen.

Först får Simon även se den bild från 1 mars ca kl. 21 på kvällen som han tidigare i förhöret

fått se på papper (förhörsbilaga 1). Den är från lokalen där kulturföreningen finns. Nu får han

se den på FL:s laptop.

Simon säger nu att det är han. Han minns inte tillfället riktigt. Men han säger att det inte är en
riktig pistol utan en attrapp. Han vet inte var den finns nu. Men den är hans. Han vet inte om

den finns i lägenheten han inte velat berätta adressen till.

Han har två attrapper, båda är Glock. Den på bilden är den svarta. Kanske har någon vän

den.

FL tycker Simon ska berätta adressen till lägenheten, så polisen kan åka och kolla om den

finns där. Simon säger att den är ändå inte där.

Simon berättar att pistolattrappen på bilden är den svarta, den andra han har har silvrig mantel

och pipa. På fråga varför han går runt med en attrapp så säger han att det är för att han har en

hotbild mot sig.

Han har inte nycklar till bostaden men han är "alltid" med sin vän. Han har egen säng och

kläder där. Simon vet inte vem som är där när han inte är där.

Simon berättar att adressen är Videvägen 76, 2tr, dörren direkt till höger om hissen. Han vet

inte vad det står på dörren eller om kompisen är skriven på adressen. Kompisen heter "Besha"

och är född 00 som Simon. Simon har inte hans nummer, de hörs på snapchat.

Han tror den silvriga ligger någonstans i lägenheten. Den svarta minns han inte, det är mycket

möjligt att någon kompis har den.

FL undrar om Simon minns samtalen samma dag, 1 mars, tidigare på kvällen nu när han sett

bilden. Då de pratar om att vapen kan klicka, något som inte händer en attrapp, där låter det

som att man pratar om ett riktigt vapen, menar FL. Simon säger att det han vet är han inte

varit nära en riktig pistol, som påstås, den på bilden är en attrapp.

Simon och advokaten får nu titta på laptopens bildskärm på en bilaga med en serie av bilder

med kommentarer. Dessa är från den 6 mars. De är också från föreningslokalen. FL säger att

det även ska vara bl.a. Elias Johansson och Omar, och att det ser ut som att Elias håller ett

vapen, Omar tar emot ett vapen, Simon ser ut att stoppa ner något i byxlinningen, sedan

lämnar de lokalen och Simon tar på sig skyddsväst och går ut tillsammans med Omar.

FL har inte sett bilagan tidigare och frågar om Sebastian I varit i lokalen också (då det står

så på något ställe). Det har han verkligen inte.

Simon säger att det är den svarta attrappen. FL säger att detta var ju i förrgår, när Simon tar
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på sig skyddsvästen och går ut, han borde minnas vad de skulle göra. På fråga varför de var

maskerade säger Simon att det var för att det var kallt. Simon minns inte vad han gjorde efter

detta och vem som senast hade attrappen. De kanske gick och käkade.

Advokaten undrar varför Simon är delgiven misstanke om förberedelse till terroristbrott

utifrån de frågor som ställts som handlat om vapenbrottet. Blir en diskussion om de två

återstående ljudupptagningarna från 22 dec ska spelas upp eller inte, då misstankarna mot

Simon är från 240111. FL tar en paus för att ringa utredningsledningen.

Paus kl. 17:18

Event ID 374933697 från 2023-12-22 kl. 17:30 samt Event ID 374936653 från

2023-12-22 kl. 17: la

Under tiden Simon lyssnar stängs inspelningen av förhöret av.

Det har konstaterats att Simon inte kan vara med eftersom han då avtjänade. FL säger att det

som läggs Simon till last är att det under en längre tid planerats ett terroristbrott där

skjutvapnet, som Simon säger är en attrapp, är ett led i att brottet ska komma att ske och att

vapnet är ägnats åt att komma till användning.

FL frågar om Simon känner igen att diskussionerna, även om han inte var där den 22 dec,

brukar vara så. Om de brukar diskutera konflikten i Gaza t.ex. och att man borde göra

någonting. Simon känner inte igen sig i det. FL säger att Elias verkar tongivande och pratar

mycket, FL frågar om han är en av de mer lärda. Simon säger "jag vet inte". Han har inte

varit med i liknande samtal där man pratat om att bli martyr t.ex. på fråga. Han säger att han

inte känner igen rösterna i ljudfilerna.

FL har inga fler frågor för nu, Simon och advokaten har inget att tillägga.

Förhöret avslutas.
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se . Signerat av

Förhör
Myndighet 3 /

Säkerhetspolisen Sgneratdstam
Enhet Diarienr

Utredningsenheten 0105-K15-24

Hörd person Personnummer

Urra, Simon Vilhelm Leonardo

Den hörde är ID Styrkt Ställning till misstänkt - målsägande - vittne

Misstänkt Nej

Tolk Språk

Anledning till förhör / Misstankar som misstänkt har underrättats om Underrättad om misstanke

Grovt vapenbrott, Fullbordat, Gärningsman 2024-03-07

Anledning till förhör /Misstankar som misstänkt har underrättats om Underrättad om misstanke

Terroristbrott, Förberedelse till, Gärningsman 2024-03-07

Ytterligare information om anledning till förhör

Fortsatt förhör i utredningen om ovan gällande misstankar.

Se tidigare förhör där brottsmisstankar och gärningsbeskrivningar finns delgivna.

Underrättad om 12 $ FUK - Underrättad om rätt till försvarare - Godtar den försvarare som rätten förordnar Försvarare/ombud närvarande

Ja Ja

Försvarare/ombud önskas

Advokat Joel Apitzsch närvarade via telefon, (offentlig försvarare).

Förhörsledare Förhörsdatum Förhör påbörjat — Förhör avslutat

[e SE 2024-04-03 14:12
Förhörsplats Typ av förhör Förhörssätt

Kronobergshäktet, Stockholm RB 23:6 Videobandsförhör

Förhörsvittne Utskrivet av

Berättelse R

SU: Simon Urra, hörd person

EL1: förhörsledare

FL2: förhörsledare

ADV: Joel Apitzsch, advokat med via telefon

FL1: Då ska jag bara informera er om att det har ju då begärts

yppandeförbud i den här utredningen och det gäller fortfarande då. Jag

tänkte på några frågar här först då. Hur väl känner du Rasmus Johansson?

SU: Ingen kommentar.

FL1: Och Elias Johansson?

SU: Ingen kommentar.

FL1: Du vill inte tala om, om du känner dem eller inte?

SU: Jag har ingen kommentar.

FL1: Okej. Är det någonting från förra förhöret som du har tänkt på och
som du vill korrigera vid det här förhöret?

SU: Ingen kommentar.
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FL1: Är det något från häktningen som du vill kommentera?
SU: Ingen kommentar.

FL1: Koden till din mobiltelefon, är det någonting du vill uppge?

SU: Ingen kommentar.

FL1: Och varför inte?

SU: Jag har ingen kommentar.

FL1: Du berättade att du nyligen har konverterat, kan du utveckla vad

religionen betyder för dig?

SU: Jag har ingen kommentar.

FL1: Kan du kommentera vad som menas med att det finns något som är

större än oss som du sade vid förra förhöret?

SU: Ingen kommentar.

FL1: Var det något speciellt som fick dig att konvertera till islam?

SU: Jag har ingen kommentar.

FL1: Och om jag frågar vad innebär det att följa sunni, kan du

kommentera det?

SU: Ingen kommentar.

FL1: Din familj...

FL2: Du sade någonting om moské, att du har gått till Tyresö, är det

någonting du vill...?

SU: Ingen kommentar.

FL2: Nej. Vill du säga om du har gått till någon annan moské?

SU: Nej, ingen kommentar.

FL2: Uppgifterna från föregående förhör då sade du att du konverterade

för cirka 2 veckor sedan.

SU: Ingen kommentar.

FL2: Jag kan tillägga att det förhöret hölls den 8 mars.

FL1: Har din familj reagerat på något speciellt sätt för att du har

konverterat?

SU: Ingen kommentar. Ingen kommentar.

FL1: Nej. Umgås du bara med andra muslimer?

SU: Ingen kommentar.

FL1: Har du vänner som inte är muslimer?

SU: Ingen kommentar.

FL1: För din del, spelar det någon roll om man är troende eller inte?

SU: Jag har ingen kommentar.

FL1: Och enligt ditt sätt att se, har alla människor lika värde?

SU: Ingen kommentar.
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FL1: Vid det förra förhöret som vi också tidigare har hänvisat till så sade

du att du inte kände igen dig i diskussionerna kring vad som händer i

Gaza. Brukar ni prata om Gaza när ni ses i kulturföreningen?

SU: Ingen kommentar.

FL1: Har du någon åsikt när det gäller kriget mellan Israel och Hamas?

SU: Ingen kommentar.

FL1: Den här kulturföreningen som du har varit i nu, vilka personer är

det som brukar vara där?

SU: Ingen kommentar.

FL1: Finns det någon där av de som är där, någon person som du

uppfattar som en andlig ledare?

SU: Ingen kommentar.

FL1: Är det någon som brukar hålla i bön?

SU: Ingen kommentar.

FL1: Vem är det som har nycklar till lokalen där då?

SU: Ingen kommentar.

FL1: Vill du kommentera vem det är som brukar låsa dörren när ni är där

inne och när ni går därifrån?

SU: Ingen kommentar.

FL1: Den här brottsmisstanken som du är delgiven är ju en allvarlig

brottsmisstanke och det är en omfattande utredning som sträcker sig

långt utanför Sveriges gränser. Och där Säkerhetspolisen samarbetar med

många andra länder. Har du tänkt någonting på hur det kan påverka dig i

framtiden?

SU: Ingen kommentar.

FL1: Om det är så att du inte alls är inblandad i några planer eller

vapenhantering, kan du hjälpa oss då att reda ut vad det egentligen

handlar om det här?

SU: Jag har ingen kommentar.

FL1: För vill ju inte att det är någon som skadas. Det finns en hel del

tillgänglig information i utredningen och därför tycker vi att det är bättre

att du berättar om vilka personer som är inblandade och olika samtal och

vilka som är närvarande i lokalen. Det blir mer värt än att vi berättar det

för dig senare. Har du någon kommentar till det?

SU: Ingen kommentar.

FL1: Nej. Har du någonting som du vill tillägga om de samtal som

spelades upp vid förra förhöret?

SU: Jag har ingen kommentar.

FL1: Är det någonting som du vill berätta kring det vapen som
hanterades?

SU: Ingen kommentar.
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FL1: Har du någon kommentar till att det enligt vår bedömning är ett

riktigt vapen som hanteras?

SU: Ingen kommentar.

FL2: Jag tänkte bara, en kontroll så att advokaten är med så det finns, om

du bara kan bekräfta det.

ADV: Jajamän, jag är med och lyssnar.

FL2: Ja, och du hör bra så att säga?

ADV: Jag hör bra, absolut.

FL2: Mm.

FL1: Om det är en replika som du har i handen för en bild som

förevisades vid förra förhöret, kan du berätta var den finns i sådana fall?

SU: Ingen kommentar.

FL1: Det spelades upp ett samtal för dig förra gången, vid förra förhöret,

från den 1 mars 2024 och du sade att du inte hörde dig själv. Är det din
uppfattning idag?

SU: Ingen kommentar.

FL1: Så enligt uppgift i utredningen så kommer du till kulturföreningen

klockan 18:59 den 1 mars, samtidigt kommer också bland annat Besha

Aziz. Och du är sedan kvar i lokalen fram till 23:24.

ADV: Förlåt att jag avbryter där, jag hörde bara 18:59 och sedan så

hörde inte jag namnet på den personen som skulle ha kommit samtidigt.

FL1: Besha Aziz.

FL1: Och sedan är du kvar till 23:24. Har du någon kommentar till det,

stämmer det...

SU: Nej, ingen kommentar.

FL1: ... eller stämmer det inte?

SU: Ingen kommentar.

Event ID 392981410 från 2024-03-01 kl. 19:40

FL2: Vi ska spela upp det samtalet och det var det som spelades upp i

föregående förhör också. Och det har ett event ID som är 392981410 och

detta startade den 1 mars klockan 19:40. Och då får du se en utskrift av

samtalet.

(samtal med event ID 392981410 spelas upp)

FL2: Mm. Detta spelades upp i föregående förhör också för dig ju och då

var det, vi har fått information att det inte var utskrivet och klart med

namnen och sådant. Men informationen som vi har fått att det är namnen

som finns nu utskrivna där på texterna vilka det är och då skulle du vara

en av de här personerna i samtalet. Ar det något du vill kommentera?

SU: Nej, ingen kommentar.

FL2: Vill du bekräfta om det stämmer?

SU: Ingen kommentar.
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Event ID 392981734 från 2024-03-01 kl. 19:50

FL2: Sedan är det en fortsättning på det här samtalet, det är också den 1

mars och nu har klockan blivit 19:50 (ohörbart) annat slut och vad jag

har fått i uppgift så spelades inte det här samtalet upp och det har event

ID 392981734.

(samtal event ID 392981734 spelas upp)

FL2: Är det någonting som du vill säga om detta samtalet?

SU: Nej, ingen kommentar.

FL2: Är det någonting säger där du, som man säger att du är du, att

namnet är?

SU: Ingen kommentar.

FL2: Man uppfattar samtalet att det handskas om vapen här då. Är du
kunnig på vapen?

SU: Ingen kommentar.

Event ID 392982227 från 2024-03-01 kl. 20:00

FL2: Man spelade upp ett samtal till i föregående förhör som det har

event nummer 392982227. Du har ju lyssnat på det, är det någonting

som du vill lyssna igen?

SU: Ingen kommentar.

FL2: Ingen kommentar om du vill lyssna på det igen?

SU: Ingen kommentar.

FL2: Jag ställer frågan, vill advokaten lyssna på det?

ADV: Hej, hej, nej jag behöver inte höra det samtalet.

FL2: Mm. Har du något mer som...

FL1: Nej inte runt det, däremot så påstår ju vi att du verkar ha kännedom

om vapen och har hanterat eller rört sig med vapen tidigare, stämmer det?

SU: Ingen kommentar.

FL1: Du har en tatuering på din insida av vänster arm, underarmen. Vad

betyder den?

SU: Ingen kommentar.

FL1: För den tolkning som har gjorts, det är ju att det står två datum,

Och en tatuering med vapen

gjordes samtidigt, hänger de här tatueringarna ihop?

SU: Ingen kommentar.

FL1: Med den bakgrunden gör att vi tänker att du har och haft tillgång

till vapen, du har kunskaper i att hantera vapen också kapacitet att
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använda vapen. Vad tänker du om det?

SU: Ingen kommentar.

Event ID 2 från 2024-03-02 kl. 21:

FL2: Vi ska spela upp ett samtal till och detta är vid den 2 mars klockan

21:07 och det har event ID 3930855702.

(samtal event ID 3930855702 spelas upp)

FL2: Jag kommer att flytta fram lite i filmen för detta är, som vi har fått

information om, att det är en film som rullar, en våldsbejakande

islamistisk propagandavideofilm som pågår i bakgrunden.

(samtal event ID 3930855702 fortsätter att spelas upp)

FL2: Någonting du vill kommentera till detta samtalet?

SU: Ingen kommentar.

FL2: Vill du kommentera om du var med och såg den här filmen?

SU: Ingen kommentar.

Event ID 2 från 2024-03-02 kl. 21:2

FL2: Jag ska spela upp en ljudfilm till, det är också den 2 mars och nu

har klockan blivit 21:27 och event ID 393093862. Och det är samma

information som vi har fått att det är en film, en våldsbejakande film,

som rullar på i bakgrunden.

(samtal event ID 393093862 spelas upp)

FL2: Jag flyttar fram lite här också för det är att man sitter och tittar på

filmen och diskuterar på den här stridsfilmen.

(samtal event ID 393093862 fortsätter att spelas upp)

FL2: Mm, nu är det slut. I samtalet här så nämns det ett namn, (ohörbart)

under Elias Johansson, Abu Bakr, är det någonting?

SU: Ingen kommentar.

FL2: Känner du igen namnet?

SU: Ingen kommentar.

FL2: Är det någon du har träffat?

SU: Ingen kommentar.

FL2: Vet du om han har varit i moskén?

SU: Ingen kommentar.

FL2: Jag tänkte, i föregående förhör så berättade du att det har varit en

hotbild, moskén, mot moskén där. Är det någonting som du känner igen?

SU: Ingen kommentar.

FL2: För uppgifter som jag har att det även skulle ha varit en explosion

där och i ett tidigare förhör har du sagt att du inte vill berätta mer. Och

min fråga är, vill du säga någonting nu mer om den biten?
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SU: Ingen kommentar.

FL2: Och du blev ju gripen vid Järfälla någonstans ju, och jag fick också

uppgifter i föregående förhör att du visste att du var efterlyst eller

eftersökt. Och min fråga är, visste du för vad?

SU: Ingen kommentar.

FL2: Nej.

FL1: Jag tänkte avsluta litegrann här med när vi har gått in och tittat på

din ekonomi. Du har ingen inkomst registrerad. Det stämmer?

SU: Det stämmer.

FL1: Ja. Vad lever du av, hur får du pengar?

SU: Ingen kommentar.

FL1: Vad har du för banker eller har du betalkort, eller andra typer av

betallösningar?

SU: Ingen kommentar.

FL1: Använder du andra banker och bankkort, andra personers?

SU: Ingen kommentar.

FL1: Vi ser också när vi tittar på din ekonomi att du har 30 000 i skulder

hos Kronofogden. Har du någon kommentar till det?

SU: Nej.

FL1: Stämmer det?

SU: Det stämmer.

FL1: Mm. Vad är det för skulder?

SU: Brottsofferfonden säkert och sådana grejer.

FL1: Mm. Vi har också sett Brottsofferfonden och böter,

rättshjälpskostnader samt någon enskild sökande som har någon skuld

till.

SU: Mycket möjligt.

FL1: Men det är något som du känner till?

SU: Ja, ja, ja.

FL1: Och du har inte betalat... betalar du på dina skulder någonting?

SU: Ja, jag har betalat litegrann.

FL1: Ja, till Kronofogden?

SU: Ja.

FL1: Har du någon avbetalningsplan eller någonting sådant, eller?

SU: Nej.

FL1: Betalar du in lite då och då eller när...?

SU: Jag betalade en gång.

FL1: En gång?
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SU: Innan jag gjorde mitt fängelsestraff.

FL1: Mm.

SU: Jag vill inte att den ska ligga och ticka bara medan jag sitter.

FL1: Nej. Hur mycket betalade du in då?

SU: 100 000 tror jag.

FL1: Jaha, okej. Då är det 30 000 kvar då?

SU: Ja. 97 tror jag exakt, någonting sådant.

FL1: Som du betalade då?

SU: Ja.

FL1: Och det var inte hela skulden då...

SU: Nej. -

FL1: ... så att säga, eller?

SU: Det var en separat som var 97 tror jag och sedan så var det de

där som är utöver som var kvar.

FL1: Jaha. Men de fanns då också?

SU: Ja, de där 30 ja.

FL1: Ja. Så det är inget som har tillkommit under ditt straff eller

någonting sådant?

SU: Nej. Nej.

FL1: De 97, vad var det till då? Var det en privat skuld, eller?

SU: Ja, jag tror det.

FL1: Till något företag, eller till...?

SU: Nej, till en person.

FL1: En person.

SU: Ja.

FL2: Har du någonting mer...

SU: Nej.

FL2: ... du vill tillägga? Nej. Frågar om advokaten har något?

ADV: Jag har inga frågor, tack.

FL1: Nej, då avslutar vi förhöret.
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.” ” Signerat av

Förhör
Myndighet å

Säkerhetspolisen 4 Sera datum
Enhet Diarienr

Utredningsenheten 0105-K15-24

Hörd person Personnummer

Urra, Simon Vilhelm Leonardo

Den hörde är ID Styrkt Ställning till misstänkt - målsägande - vittne

Misstänkt Nej

Tolk Språk

Anledning till förhör /Misstankar som misstänkt har underrättats om Underrättad om misstanke

Terroristbrott, Förberedelse till, Gärningsman 2024-03-07

Anledning till förhör /Misstankar som misstänkt har underrättats om Underrättad om misstanke

Grovt vapenbrott, Fullbordat, Gärningsman 2024-03-07

Ytterligare information om anledning till förhör

Fortsatt förhör med anledning av tidigare delgiven mlsstanke

Underrättad om 12 & FUK - Underrättad om rätt till försvarare - Godtar den försvarare som rätten förordnar Försvarare/ombud närvarande

Ja Ja

Försvarare/ombud önskas

Joel Apitzsch

Förhörsledare Förhörsdatum Förhör påbörjat — Förhör avslutat

2024-05-03 — 14:42 16:26

Förhörsplats Typ av förhör Förhörssätt

Kronobergshäktet Stockholm RB 23:6 Videobandsförhör

Förhörsvittne Utskrivet av Ljudbandsförhör

Berättelse

SU: Simon Urra, hörd person

FLI;

EL2:

ADV: Joel Apitzsch, advokat

(Frågor gällande beslagtagna föremål har beslagsnummer angivits med fet kursiv text och

ljudinspelningar har förtydligats genom att aktuella Event ID har angivits i fet understruken

text)

FL1: Anledningen till förhöret är de tidigare delgivna misstankarna, som du har fått uppläst

för dig. Så det är inga nya misstankar. Jag ska också meddela att det här så kallade

yppandeförbudet, det kvarstår. Det betyder att det som förekommer här i förhöret får ni inte

berätta för någon utomstående. Och att det här är förenat med straffansvar då enligt regler

som finns i rättegångsbalken. Du är informerad om dina rättigheter enligt en regel som vi

kallar för FUK12, förundersöknings $12. Rätt till försvarare, rätt till att inte uttala dig och så

vidare. Känner du igen de där?

SU: Ja.

FL1: De gäller ju fortfarande så klart. Du hörs som misstänkt. Så jag tänkte väl egentligen

börja med och fråga om det är någonting som du vill inleda med, säga med anledning av
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något du har kommit på med anledning av det tidigare förhöret eller så?

SU: Nej.

FL1: Ingenting? Nej. Då ska vi gå igenom beslag. Och jag har, som sagt, fotografier. Så jag

tänkte att om du kikar på de där så ser du på första bilden där så finns det ju då ett

beslagsnummer. Och det är ju då till exempel BG11-1. Ser du det, att det står?

SU: Ja.

FL1: Och det betyder att det är punkt 1 i det beslaget. Så jag kommer hänvisa till punkt1,

punkt 2 då i det där.

SU: Okej.

2024-0105-BG11-1 (Bollmoravägen 6)

FL1: Så, så kommer jag ställa lite frågor kring det här då. Så att vi börjar med att du får titta

på bilder i ett beslag som heter 2024-0105-BG11. Vi börjar med punkt 1. En bärbar dator

som anträffades under sängen i ett sovrum. Känner du igen den där?

SU: Det här är där jag är skriven va?

FL1: Det är, precis.

SU: Ja.

FL1: På Bollmoravägen 6.

SU: Ja exakt. Ja, nej jag känner inte igen den.

FL1: Det är inte din? Vet du vems den är?

SU: Ingen aning.

FL1: Kan det vara någon i familjen eller bor du själv, eller hur?

SU: Nej, alltså mycket möjligt. Familjen.

FL1: Ja.

SU: Ja.

FL1: Gör du anspråk på den här datorn?

SU: Nej. Alltså det, nej. Kan min familj göra det eller?

FL1: Ja det kan de ju göra, men du kan ju säga vad du vill, att du vill ha den för att lämna ut

den till dem sedan eller hur...

SU: Ja, nej det behövs inte.

2024-0105-BG11-2

FL1: Ja. Vi går till punkt 2 då. Ytterligare en bärbar dator. Som anträffades i garderoben i

samma sovrum. Fabrikat Dell. Känner du igen den?

SU: Nej.

FL1: Den är inte din?

SU: Nej.

FL1: Gör du något anspråk på den?

SU: Nej.

2024-0105-BG11-3

FL1: Punkten 3. En mobiltelefon. Apple Iphone. Anträffades i en svart handväska i garderob i
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sovrummet, sovrum 1 som vi kallar för ditt sovrum då. Känner du igen den där?

SU: Nej.

FL1: Det är inte din?

SU: Nej.

FL1: Anspråk?

SU: Nej.

2024-0105-BG11-4

FL1: Då går vi till punkten 4. Och det är en till IPhone. Anträffades i en svart handväska i

garderob. Eh, den var tillsammans med den föregående beslagpunkten. Ar det din telefon?

SU: Nej.

FL1: Anspråk?

SU: Nej.

2024-0105-BG11-5

FL1: Punkten 5. En bärbar dator, fabrikat Acer. Anträffades i sovrum 1 i garderob.

SU: Nej, inte min, jag gör inte anspråk.

2024-0105-BG11-6

FL1: Punkten 6. En bärbar dator HP. Anträffades också i sovrum 1 i garderoben.

SU: Nej.

FL1: Inget anspråk?

SU: Nej.

2024-0105-BG11-7 -

FL1: Punkten 7. En dator till, Dell. Anträffades också i sovrummet i garderob. Är det din?

SU: Nej.

FL1: Anspråk?

SU: Nej.

2024-0105-BG11-8 -

FL1: Punkten 8. Bärbar dator, Acer. Också i sovrummet. I garderob. Är det din?

SU: Nej.

FL1: Anspråk?

SU: Nej.

2024-0105-BG11-9 -

FL1: Punkten 9. Dator, HP. I sovrum 1, garderob. Är det din?

SU: Nej.

FL1: Anspråk?

SU: Nej.

FL1: Pekdator, Apple, jag antar att det är en Ipad man syftar på då. Du kanske ser det på

bilden där, jag har inte den.

SU: Mm. Två stycken eller?
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2024-0105-BG11-10

FL1: Ja först en då, punkten 10 där.

SU: Mm.

FL1: Byrå i hallen. Är det din?

SU: Nej.

FL1: Anspråk?

SU: Nej.

2024-0105-BG11-11

FL1: Punkten 11. Också en pekdator. Byrå i hallen. Din?

SU: Nej.

FL1: Anspråk?

SU: Nej.

2024-0105-BG11-12 -

FL1: Punkten 12. Bärbar dator HP. I hallen. Tillsammans med de här IPadsen då. Är det din?

SU: Nej.

FL1: Anspråk?

SU: Nej.

2024-0105-BG11-13 -

FL1: Punkten 13. En pekdator, Apple. I byrå, andra lådan uppifrån, i barnrummet. Är det din?

SU: Nej.

FL1: Anspråk?

SU: Nej.

2024-0105-BG11-14

FL1: Punkten 14. En Samsung mobiltelefon. Oklar modell. Anträffades i svart handväska

ovanpå vit tvättkorg i barnrummet. Är det din?

SU: Nej.

FL1: Anspråk?

SU: Nej.

| 2024-0105-BG11-15

| FL1: Punkten 15. En Apple bärbar dator. Anträffades under madrass i sängen i barnrummet.

SU: Nej, inte min. Inget anspråk.

2024-0105-BG11-16

FL1: Punkten 16. En bärbar dator Apple. Under samma madrass då som punkten 15. Inte din,

inget anspråk? Nej.

2024-0105-BG11-17

FL1: Punkten 17. En Lenovo bärbar dator. Anträffades på golvet under vänster säng i

barnrummet.

SU: Inte min. Inget anspråk.

2024-0105-BG11-18
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FL1: Punkten 18. En Sony mobiltelefon.

SU: Inte min. Inget anspråk.

2024-0105-BG11-19

FL1: Punkten 19. Apple mobiltelefon.

SU: Nej inte min, inget anspråk.

2024-0105-BG11-20

FL1: Punkten 20. En minnessticka, SanDisk.

SU: Nej, inte min.

FL1: Den låg i ett, i vardagsrum. Inte din, inget anspråk.

SU: Nej.

2024-0105-BG11-21

FL1: Punkten 21. Ett, en minnessticka. Märkt med en logga, IBDO. Vardagsrummet. Inte din,

inget anspråk.

SU: Nej.

2024-0105-BG11-22

FL1: Punkten 22. Ett minneskort, fabrikat Lexar.

SU: Nej.

FL1: I kamera. I översta lådan i vardagsrummet.

SU: Inte min.

FL1: Inget anspråk heller?

SU: Nej.

2024-0105-BG11-23

FL1: Punkten 23. Minneskort, SanDisk. Anträffades i en plastpåse som låg i en kartong i

garderoben utanför sovrum 1. Ditt sovrum då.

SU: Nej.

FL1: Inte din, inget anspråk.

SU: Nej alltså inte på någonting av det här.

2024-0105-BG11-24 - 28

FL1: Nej. Och du, kan du säga samma sak på alltihopa, alltså det är inte ditt och du gör inget

anspråk?

SU: Nej inget anspråk på någonting.

FL1: Nej. Och då är det, för protokollet säger jag att det är punkten 24, 25, 26, 27, 28, inte

dina och du gör inga anspråk på grejerna.

SU: Ja.

2024-0105-BG12-1 (Bollmoravägen 6)

FL1: Det där är, visar en bild på beslag 2024-0105-BG12, punkten 1. En svart pistol, leksak.

Är den benämnd som. Är det din?
SU: Ja, jag tror jag hade den när jag var liten eller någonting, så ja.

FL1: Du gör anspråk, vill du ha tillbaka den?

SU: Nej.
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2024-0105-BG13-1 (Videvägen 76)

FL1: Nej. Då är det beslag 20240105 BG13, punkten 1. En mobiltelefon. Låg i soffan i

vardagsrummet. Det är en Apple. Känner du igen den?

SU: Nej.

FL1: Inte din, inget anspråk?

SU: Nej.

2024-0105-BG13-2

FL1: Nej. Punkten 2 då. En mobiltelefon, Samsung. Låg i svart hylla bredvid soffan.

SU: Nej.

FL1: Inget anspråk?

SU: Nej.

2024-0105-BG14-1-4

FL1: Då visar jag bilder på beslag 2024-0105-BG14. Punkten 1-4 är telefonböcker, fyra

stycken. De låg i översta lådan i skobyrå/skåp i samma låda låg Simon, ditt id-kort. Och det

är telefonböcker med kontaktuppgifter. Känner du igen de här?

SU: Nej. Det är inte mina.

FL1: Inte dina. Inget anspråk på dem?

SU: Nej.

2024-0105-BG14-5

FL1: Och punkten 5, en softairgun som låg i hylla bredvid soffan i vardagsrummet.

SU: Det är min.

FL1: Det är din?

SU: Ja.

FL1: Den vill du ha tillbaks?

SU: Nej.

FL1: Nej. Det är ju okej och ta tillbaka, men du kanske inte vill ha grejerna eller?

SU: Nej, alltså. Man hamnar ju här för sådant, så.

FL1: Okej. Så, det var beslagen det. Ska vi se vad vi går vidare med. Vi ju pratat, jag antar att

ni har pratat litegrann om sociala medier och sådant tidigare. Om eventuella användarnamn,

kontonamn och sådant där. Har ni?

FL2: Kanske berört det.

FL1: Ja. Använder du några sociala medier? Typ appar, typ Signal, WhatsApp, Snapchat.

SU: Ingen kommentar.

FL1: Ingen kommentar.

SU: Nej.

FL1: Då gör vi så att vi börjar med att spela upp lite ljudfiler. Och ljudfilerna kommer från,

som vi kallar det för, hemliga tvångsmedel. Men mer än så kommer vi inte precisera då. Var

eller hur det här har då upptagits helt enkelt. Och jag ska också säga att de här utskrifterna är

alla preliminära på så sätt att de kan komma och ändras framöver om det är någonting som

står felaktigt eller man har hört något ord som är fel. Så det kan komma en annan version
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framöver. Så att det här är preliminära utskrifter som du kommer och få läsa samtidigt som vi

spelar upp ljudet. Och vi gör som så, filmen får stå på där, för att varje gång vi stänger av den

så blir det liksom en ny fil. Den där kommer jag att stänga av emellanåt så att inte vi tar upp

massa onödigt som inte ska skrivas ut egentligen. Så, där har vi den.

Event-ID 392 rån 2024-03-01 kl. 19.2

FL1: Och då börjar vi och spela upp en ljudfil som har event-id 39290079. Det här är en

upptagning från den 1 mars 2024. Och tidpunkten är klockan 19:20.

(samtal event ID 39290079 spelas upp)

FL1: Ja. Vilka är det vi hör på den här inspelningen?

SU: Ingen kommentar.

FL1: Vi påstår att det är din röst som hörs i alla fall. Stämmer det?

SU: Ingen kommentar.

FL1: Om jag säger så här, kommer du svara på några frågor som, som jag kommer och ställa

kring de här ljudfilerna?

SU: Nej.

FL1: Du kommer inte svara på det?

SU: Ingen kommentar.

FL1: Nej. Du kom, det är din, svar på allting. Så att, mm. Vi menar i alla fall att det pratas om

tabbe, som vi menar är vapen. Och prat kring det här då. Så att, men vi går vidare till nästa då

om du väljer att inte svara på några frågor.

Event-ID 392 från 2024-03-01 kl.1 -

FL1: Och nästa ljudfil som vi spelar upp är, har event-id 392980968. Aven den är från den 1

mars 2024 och tidpunkten när den startas är klockan 19:30.

(samtal event ID 392980968 spelas upp)

FL1: Jag frågar ändå, är det någonting du vill, vill du kommentera vilka det är som deltar i

det där samtalet.

SU: Ingen kommentar.

FL1: De personer som vi menar pratar i det där samtalet, eller deltar i samtalet, är Elias

Johansson, Sebastian [| Simon Urra, du då, och Rasmus Johansson.

ADV: Får jag flika in en fråga där bara, så jag förstår vad det är vi läser. För det vi läser här

där står det ju den personen som ni menar att ni hade identifierat innan varje replik så att

säga. Och jag hittar inte Simons namn här någonstans, men så står det ändå längst upp att han

deltar. Och då undrar jag, vad är det ni menar med att han, nu sade du igen att han deltar. Och

det stämmer inte riktigt överens med det som står. Kan man precisera kanske.

FL1: Ja, jag tror att det handlar om att någonstans på ljudfilen så finns Simon med. Men just i

det här samtalet så har man inte så är han inte med.

ADV: Så det han konfronteras med nu, det som spelade upp nu, där påstår ni i och för sig inte

att han deltar. För det sade du ju alldeles nu.
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FL1: Jag förstår vad du menar. Men det har vi fått till oss att det är de här som är identifierade

på samtalet, det här samtalet. Men, och det här är en del av den ljudfilen helt enkelt. Men jag,

befogad fråga.

ADV: Ja, men bara så att inte jag missar någonting här. Men då förstår jag.

Event-ID 392981410 från 2024-03-01 kl. 19.40 -

FL1: Då går vi vidare till nästa. Och det är då ljudfil med event-id 392981410. Även den från

1 mars. Och starttid är 19:40.

(samtal event ID 392981410 spelas upp)

FL1: Vill du berätta vad...

SU: Ingen kommentar.

FL1: Ingen kommentar.

Event-ID 392982227 från 2024-03-01 kl. 20.00 -

FL1: Vi går till nästa ljudfil som har event-id 392982227. Även den från 1 mars, och

tidpunkten är 20:00.

(samtal event ID 392982227 spelas upp)

FL1: Ja jag frågar. Vilka det är som är...

SU: Ingen kommentar.

FL1: Har du för avsikt och svara på några frågor om den här inspelningen?

SU: Nej.

Event-ID 392982752 från 2024-03-01 kl. 20.10

FL1: Då tar vi nästa ljudfil, som har event-id 392982752. Från den 1 mars, starttid klockan

20:10.

(samtal event ID 392982752 spelas upp)

FL1: Vill du kommentera vilka som deltar i samtalet?

SU: Ingen kommentar.

FL1: Kommer du svara på några frågor om den här ljudfilen?

SU: Ingen kommentar.

Event-ID 392984753 från 2024-03-01 kl. 20.4

FL1: Jag tolkar det som att du inte kommer svara på några frågor, så vi går vidare till nästa

ljudfil. Som har event-id 392984753. Även den från 1 mars, starttid är klockan 20:40.

(samtal event ID 392984753 spelas upp)

FL1: Vill du kommentera vilka som pratar på den här ljudfilen?

SU: Ingen kommentar.

FL1: Vill du svara på några frågor om filen?

SU: Ingen kommentar.

Event-ID 392985134 från 2024-03-01 kl. 2
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FL1: Ja, då går vi vidare då till nästa ljudfil. Och den har event-id 392985134. Från 1 mars

2024. Och starttid 20:50.

(samtal event ID 392985134 spelas upp)

FL1: Vill du kommentera någonting om den här ljudfilen?

SU: Ingen kommentar.

Event- 2 19 från 2024-03-01 kl. 21
FL1: Då går vi vidare till nästa, event-id 392988619. Och det är från 1 mars, tiden är 21:00.

(samtal event ID 392988619 spelas upp)

FL1: Du har lyssnat på ljudfilen. Vill du kommentera något, vilka som pratar?

SU: Ingen kommentar.

Event-ID 392996737 från 2024-03-01 kl. 21.03

FL1: Då går vi vidare till nästa, med event-id 392996737.

(samtal event ID 392996737 spelas upp)

FL1: Då har du lyssnat på ljudfilen. Vill du kommentera vilka som pratar?

SU: Ingen kommentar.

Event-I 2 från 2024-03-01 kl. 21.1

FL1: Då tar vi den sista ljudfilen för idag. Och det, den har event-id 393003792.

(samtal event ID 393003792 spelas upp)

FL1: I den här ljudfilen så nämner ju en person, som har identifierats som Sebastian M han

säger då; Det här är attrappish. Och en som har identifierats som Basha (Besha?) Aziz svarar;

Ja, på det. Vill du berätta någonting om det här då?

SU: Ingen kommentar.

FL1: Är det en, skarpt vapen eller är det attrapp ni hanterar här, det som monteras här?

SU: Ingen kommentar.

FL1: Någon säger ju att Aina är i närheten. Och, vill du förklara varför man säger så?

SU: Ingen kommentar.

FL1: Du säger också själv vid ett tillfälle här ordet attrappish. Vill du berätta någonting om

det?

SU: Ingen kommentar.

FL1: Så, då är vi klara med ljudfilerna. Och, Säkerhetspolisen har fått ett så kallat

delningstillstånd, och det gäller då att man har hämtat material från en annan förundersökning

som kommer användas i den här förundersökningen.

Förhörsbilaga 11 förevisas

FL1: Och det gäller ett beslag från ett beslag som heter 2024-5000-BG20241-2 som togs i

beslag den 19 februari 2024. I ett ärende som heter 5000-K1382676-23. Och jag ska visa

några bilder här som har hämtats från den här beslagspunkten. Och jag har några frågor då

kring det här. Jag frågar ju om du känner igen någon av personerna på de här bilderna?

SU: Ingen kommentar.
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FL1: Det finns, det är två blad där som du kan kika på, du kanske gjorde det. Känner du igen

dig själv på bilderna?

SU: Ingen kommentar.

FL1: Vill du säga någonting om bilderna?

SU: Ingen kommentar.

FL1: Har du några frågor M

FL2: Nej det har jag inte. Inga.

FL1: Inga. Har försvaret några frågor?

ADV: Nej tack.

FL1: Är det någonting du vill säga?

SU: Nej.

FL1: Nej. Jag tänkte, på de här beslagen som vi gick igenom inledningsvis där. Telefoner och

datorer och sådant där. Är det några koder till dem, pinkoder och sådant, som du känner till

som du skulle kunna ge oss? Så att vi, ifall de är låsta skulle kunna öppna och konstatera vem

som äger de där.

SU: Nej.

FL1: Du har inget sådant.

SU: Nej.

FL1: Nej.

SU: Det är ju inte mina så, ja.

FL1: Nej jag tänkte om det är någon närstående och du vet vad de brukar använda för kod

eller.

SU: Nej, nej.

FL1: Nej inget sådant. Men då har vi inget mer. Då avslutar vi förhöret för idag.
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Myndighet ä

Säkerhetspolisen 5 Signerat datum
Enhet Diarienr

Utredningsenheten 0105-K15-24

rHörd person Personnummer

Urra, Simon Vilhelm Leonardo

Den hörde är ID Styrkt Sätt Ställning till misstänkt - målsägande - vittne

Misstänkt Ja känd av f.1l. häktespersonal,

se arrblad

Tolk Språk

Anledning till förhör / Misstankar som misstänkt har underrättats om

Grovt vapenbrott, Fullbordat, Gärningsman

Anledning till förhör / Misstankar som misstänkt har underrättats om

Terroristbrott, Förberedelse till, Gärningsman

Ytterligare information om anledning till förhör

Underrättad om misstanke

2024-03-07

Underrättad om misstanke

2024-03-07

Kompletterande/fortsatt förhör i utredningen, se tidigare delgivna misstankar.

Underrättad om 12 & FUK - Underrättad om rätt till försvarare Godtar den försvarare som rätten förordnar Försvarare/ombud närvarande

I

Simon Urra, hörd person

FLI:

FL2:

ADV: Joel Apitzsch

Förhöret utskrivet i sammanfattningsform.

Förhöret är upptaget på både ljud och film.

Gärningsbeskrivning och yppandeförbud.

Tidigare förhör.

har.

Beslag / BG11-14.

Ja Ja

Försvarare/ombud önskas

Advokat Joel Apitzsch

Förhörsledare Förhörsdatum Förhör påbörjat — Förhör avslutat

FRRIERE 2024-06-05 — 10:15 — — 10:53
Förhörsplats Typ av förhör Förhörssätt

Kronobergshäktet i Stockholm RB 23:6 Ljudbandsförhör

Förhörsvittne Utskrivet av

Berättelse

Anledningen till förhöret är fortsatta förhör angående sedan tidigare delgivna misstankar.

De tidigare delgivna misstankarna kvarstår och att yppandeförbudet gäller fortfarande.

Simon tillfrågas om han har något som han själv vill ta upp från tidigare förhör, vilket han ej
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Från tidigare förhör har Simon fått frågan om han gör anspråk på något eller några av de

beslag som är från Bollmoravägen 6 samt Videvägen 76.

Svar från tidigare förhör att det ej är anspråk på något av beslagen vilket stämmer enl Simon.

Beslagen från Bollmoravägen 6 som har beslags nr 2024-0105-BG11,12, uppgav Simon att

hans familj (mamma o pappa) tillfrågas angående beslagen, någon av dem kan göra anspråk.

Beslag från Videvägen beslag 2024-0105-BG13,14, Simon vet ej vem som kan göra

anspråk.

Simon tillfrågas om nedan uppgifter:

Simons svar markeras i svart kursiv text efter frågeställningarna.

I beslag BG35:2, som bedöms tillhöra Elias, finns i anteckningar en bay'ah,

/förevisas bilaga 13, information gavs att det är en prel. översättning/.

Eftersom du är delgiven misstanke om förberedelse till terroristbrott som har begåtts

tillsammans och i samförstånd med andra personer så rör informationen även dig.

Vad tänker du om att Elias svurit bay'ah till en IS Emir?

Vet du något om detta?

Vad innebär bay'ah?

Hur gör man bay'ah? Hur fungerar det i praktiken?

Har du svurit bay'ah?

Vad betyder jihad?

Berätta om kalif shejk mujahid Abu al-Hussein al-Husseini al-Qurashi.

Om ej IS, vem är han och vad svär man trohetsed till?

Anser du att Elias och Rasmus Johansson är rättrogna muslimer? Isf vad gör dom till det?

Simon uppgav att han ej har någon kommentar på samtliga ovan uppgifter som han

tillfrågas om.

Vapen.

När du pratar om vapen, vad använder du för ord då? Är det olika beroende på vapen?
Hur kommer det sig att rättrogna muslimer som Elias och Rasmus behöver lära sig om vapen?

Hur kommer det sig att det hanteras vapen i föreningslokalen på Sikvägen just under den tid

då du har valt att konvertera och gå dit?

Du har själv berättat i ditt förhör från 2024-03-08 att det är du på bilden med ett vapen i

föreningslokalen på Sikvägen den 1 mars 2024. Du har också berättat att det inte är ett riktigt

vapen utan en attrapp. Du har berättat att du äger två Glock attrapper varav en är svart och det

är den som syns på bilden. Din andra Glock attrapp har silvriga detaljer och den har vi i

beslag, men någon svart Glock attrapp har aldrig återfunnits. Har du någon idé om var den

svarta attrappen kan finnas?
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Du säger att du går runt med attrapper för att du har en hotbild mot dig, på vilket sätt hjälper

det att ha attrapper på sig?

Simon uppgav att han ej har någon kommentar till ovan uppgifter som han tillfrågas om.

2 mars 2024.

KI. 19:52 kommer du och Besha Aziz till föreningslokalen. Strax innan har Hakamali lämnat

lokalen kl. 19:39. Elias och Sebastina MIr redan i lokalen.

Event ID 393083998 från 2024-03-02 kl. 20:37

Simon och advokaten får ta del av en utskrift av samtalet

(Samtal event ID 393083998 spelas upp)

Simon tillfrågas om samtalet:

Du är i rummet när Omar säger att "vi har tagit en oath du vet när man tagit en oath till Allah

måste du upprätthålla den" och Elias fortsätter "Shahada, vittnesmålet, vi har gjort till Allah

det vittnar att det finns ingen Gud att dyrka förutom Allah allt det här ingår, vi ska skydda

religionen, vi ska stå upp för den, vi ska göra allting".

Omar säger "bror om en commander hade stått framför oss nu och sagt jalla grabbar vi ska gå

och köra, vi hade gjort det".

Vilka är vi som tagit en oath till Allah?

Vad betyder det för dig?

Har du svurit trohet och ska skydda religionen på det sätt Omar och Elias pratar om.

Efter det här samtalet sätter ni er och tittar på våldsbejakande islamistisk

IS-propagandafilmer, som spelades upp i tidigare förhör.

/ Simon och advokaten får åter läsa igenom utskrifterna från samtalen som har Event ID

393085702 och 393093862 /

I den här miljön som du befinner dig i, tillsammans med en person som svurit trohetsed till

IS-Emir och som lär sig hantera vapen och det förevisas den här typen av islamistisk

IS-propagandavåldsfilmer, hur tycker du att det påverkar dig?

Det kan vara svårt för de som är utomstående att inte tänka att du är en del av det, kan du

förstå det?

Förklara vad det är som gör att det här inte har med dig att göra?

Hur kan du inte ha förstått vad det är för miljö som du befinner dig i och den radikalisering

som pågår?

Simon uppgav att han ej har någon kommentar till ovan uppgifter eller samtalet som han

tillfrågas om.

6 mars 2024.

Du är i kulturföreningens lokaler tillsammans med Elias, Omar, Sebastian M samt

Besha Aziz på dagen, stämmer det?

KI. 12:33 lämnar du föreningslokalen tillsammans med Omar och Sebastian.

KI. 12:37 lämnar Besha föreningslokalen.

Kl. 14:10 kommer du och Omar tillbaka och då var Sebastian redan tillbaka i lokalen.

Event ID 1 från 2024-03-06 kl. 14:

Utskrift av samtalet lämnas till Simon och hans advokat.

(samtal event ID 393518388 spelas upp)
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Kan det stämma att detta är från den 6 mars i år?

Vi påstår att det är din röst vi hör, stämmer det?

Vilka fler deltog i samtalet?

Vi påstår att även Elias Johansson, Sebastian M och Omar Atia, stämmer det?

Vad handlar samtal om?

Sebastian säger att han har big news, vad gällde det?

Elias pratar om värsting, vad syftar han då på?

Omar säger att sparken måste laddas, vad syftar han på? Är det vapen eller en elsparkcykel.

Omar pratar även om Revolut och någon som inte skickat och du svarade att han skickade det

till dig, vad är det och vad handlar det om?

Använder du dig av Revolut?

Varför kallas Besha, Kaka?

Simon uppgav att han ej har någon kommentar till ovan uppgifter eller samtalet som han

tillfrågas om.

Event ID 393518662 från 2024-03-06 kl 14.12

Utskrift av samtalet lämnas till Simon och hans advokat.

(samtal event ID 393518662 spelas upp)

Sebastian frågar dig om sparkarna och du svarade honom att den är i en port, källare, stor

källare, vad handlar det om?

Sebastian säger att shorta brukar vara där och han varnar för att polisen kan ta sparkarna, vad

är det för sparkar som polisen skulle vara intresserad av?

/ Advokaten ställer frågan var polisen står i samtalsutskriften. Förhörsledarna svarar att det

är pga tidigare samtal och att det bla nämns Aina och därav tolkas det att det är polisen. /

Simon tillfrågas därefter vad som menas med shorta och om det är polisen som menas?

Du svarade att du vet men dom ska bara ladda, vilka sparkar behöver laddas och vem ska

göra det och varför viktigt att dom inte kommer chilla där nere?

Vad ska ni använda sparkarna till?

Du ringer Kaka, är det han som har nyckel till förrådet?

Simon uppgav att han ej har någon kommentar till ovan uppgifter eller samtalet som han

tillfrågas om.

KI. 14:14 tar du, Omar och Sebastian på er jackorna och lämnar kulturföreningen, kommer du

ihåg vart skulle ni?

KlI. 14:50 kommer ni tillbaka och går in i köket.

KI. 14:57 kommer Dyland Lamp och ev Sardor Tulaganov till kulturföreningen. Vad vet du

om dom?

KI. 14:59 kommer Hakamali till Kulturföreningen.

KI. 15:11 Du, Sebastian, Omar och Dylan är i köket och ett par minuter senare kommer även

Hakamali in i köket efter att en besökare lämnat föreningslokalen.

KI. 15:51 kommer Sakaria Abdallah till kulturföreningen och går in i köket. Han har med sig

en blå påse. Vad har han i påsen?

Du går ut i hallen för att hämta din telefon och sedan går du tillbaka till köket för att sedan gå

lite fram och tillbaka mellan köket och hallen

Kl. 16:36 kommer Isaac Malmström till kulturföreningen. Kan du berätta något om honom?

KI. 16:39 överlämnar Elias ett vapen till Omar. Kan du berätta vad det är för vapen?

Är det samma som du stoppar i byxlinningen 2 minuter senare?
KI. 16:44 lämnar du och Omar föreningslokalen. Kommer du ihåg vad ni skulle göra? Är du

beväpnad och isf varför? Varför har Omar Sakaria Abdallahs jacka? Varför har ni båda
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balaklava?

17:19 går ni in i Kulturföreningens lokaler, du och Omar.

17:28 kommer Besha Aziz

17:50 lämnar Besha med kassen som Sakaria Abdallah kom med kl 15:51

18:56 kommer Besha tillbaka med påsen i handen

19:13 lämnar Hakamali lokalen

19:14 tar samtliga på sig jackorna, du och Omar maskerar er.

. 19:16 lämnar du,Omar, Elias, Rasmus, Sebastian, Besha, Sakaria, Isaac och någon till

föreningslokalen.

AARARAR
Simon uppgav att han ej har någon kommentar till ovan uppgifter.

Innan förhöret avslutas tillfrågas både advokaten och Simon om de har något att tillägga,

vilket ingen av dem har.

Förhöret avslutas.
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FO rho- r Signerat av

Myndighet

Säkerhetspolisen Sigäerar da

Enhet Diarienr

Utredningsenheten 0105-K15-24

Hörd person Personnummer

Eriksson, Sabina

Den hörde är ID Styrkt Sätt Ställning till misstänkt - målsägande - vittne

Vittne Ja Passbild FD flickvän till Omar Attia

Tolk Språk

Ytterligare information om anledning till förhör Underrättad om misstanke

Hörs i syfte att utröna omständigheter kring vittnets relation till Atia och dennes

förehavanden. Hörs mot beslag tagna hemma hos vittnet.

Underrättad om 12 $ FUK — Underrättad om rätt till försvarare - Godtar den försvarare som rätten förordnar — Försvarare/ombud närvarande

Försvarare/ombud önskas

Förhörsledare Förhörsdatum Förhör påbörjat — Förhör avslutat

ee 2024-03-26 — 14:05 14:40
Förhörsplats Typ av förhör Förhörssätt

Bolstomtavägen 2 RB 23:6 Ljudbandsförhör

Förhörsvittne Utskrivet av

Berättelse

Sabina Eriksson, hörd person

FL1: förhörsledare

FL2: förhörsledare

Plats: Säkerhetspolisens lokaler, Solna

Datum/tid: 26/3 — 2024/ kl.14:05

| Erikssons svar ses nedan i kursiv stil.

Förhöret skrivs ut i sammanfattningsform

FL: Jag tänkte att du med egna ord skall få berätta kort om din bakgrund och nuvarande

sysselsättning?

Just nu jobbar jag. Jag försökte börja plugga i vintras men tog körkort samtidigt så det blev

asmycket på samma gång. Jag struntade i plugget, tog körkort och nu jobbar jag på Hemköp.

FL: Bor du på adressen där vi var och genomförde husrannsakan?

Ja. Mellanbergsvägen. Det är min mammas lägenhet.

FL: Vilken relation skulle du säga att du har till Omar Atia idag?

Vi har haft en parrelation. Sedan var det lite stormigt i höstas. Då avslutade jag relationen.

Jag har känt honom sedan vi var 14. Vi har hängt sedan vi var små och sedan flyttade han

utomlands. När han kom tillbaka var jag med honom men sedan hände sådana här grejor
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och jag är så långt ifrån kriminell man kan bli och vill inte vara i den härvan. Men sånt här

hände ändå. Det får man väl räkna med antar jag. Men vi är goda vänner.

FL: Så ni är ej tillsammans i någon relation idag?

Nej. Vi har varit isär sedan oktober/november någon gång.

Vi var ihop i lite mer än ett år.

FL: Du var med när han greps. Kan du berätta lite om den dagen, var ni hade varit?

Eftersom jag tagit körkort och vet att han har frivårdsbesök och vill att han skall sköta sig så

har jag erbjudit mig att skjutsa honom dit om han behöver hjälp. Jag hade inte träffat honom

på en vecka ungefär och skulle nu köra honom. Jag ringde och väckte honom och sade "det

är dags att åka nu du har tid snart". Vi åkte till frivården och jag satt utanför och väntade på

honom. Sedan skulle vi tillbaka och då blev jag stannad vid Willys.

FL: Denna VW Polo ni åkte i, vems är den?

Det är min.

FL: Var det någon annan med er?

Nej, bara vi.

BFL: Vilket frivårdskontor åkte ni till?

Västberga, någonstans där låg det.

FL: Brukar Omar köra denna bil?

Nej, han har inget körkort.

FL: Du hade ni alltså inte varit tillsammans dygnet innan han greps?

Nej. Jag tror han hade mötet kl 12. Jag kanske hämtade honom ca kvart över 11.

FL: Vet du vad Omar gjorde innan mötet?

Ingen aning. Han var hemma. Han var trött och jag väckte honom när jag ringde. Han sov

antar jag.

FL: Han berättade inte för dig vad han gjort dagen innan?

Nej. Han sa att han sovit dåligt och var trött. Jag vet att han kan vara uppe sent. När han

bodde hos mig kunde han vara uppe till fem på natten för att han inte kunde sova. Sedan var

han borta hela dagen. Det var inte märkvärdigt att han var trött klockan tolv.

FL: Det är ingen hemlighet att Omar haft problem med polisen genom åren. Vad vet du om

hans kriminella bakgrund?

Jag vet att han är dömd för ringa narkotikabrott. Jag köpte dem på Lexbase för att ha lite

koll på vad han hållit på med. Jag vet inte helt vad han håller på med. Någon som håller på

med bus kanske inte skriker det rakt ut. Jag vet bara det han är dömd för.

FL: Han diskuterar inte vad han gör på dagarna med dig?

Nej. Om han skall ut så säger han att han ”skall möta grabbarna" eller "vi skall gå och äta”

eller "jag skall till moskén". Han går inte in i detalj.

FL: Vet du vem "Anja" är?

Nej.

FL: I Rågsvedstrakten?

Nej. Ingen aning.
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FL: Det rör sig om ganska allvarliga misstankar mot Omar. Det gäller förberedelse till

terroristbrott bland annat. Då innefattar det att man misstänker att man kan ha anskaffat ett

vapen som skall användas. Det är viktigt att vi hittar detta vapen. Har du varit i någon

situation kring Omar där det förekommer vapen på något vis?

Jag vill inte kommentera det.

FL: Har du sett något vapen?

Jag vill inte kommentera det.

FL: Det var ett ärende där ni två var inblandade rörande vapen?

Ja.

FL: Vad hände då? Din version. Jag vet att det är en pågående utredning och du behöver inte

säga något som kan försätta dig i en dålig sits men har du något att säga till oss om vad som

hände då?

Polisen kom och de hittade ett vapen. Det är det.

FL: Och jag gissar att det inte var ditt?

Nej det var inte mitt.

FL: Vad är det som gör att du känner att du inte vill kommentera vapenfrågor?

Det är min egen säkerhet. Det är läskigt att prata om bara.

FL: Det är ju så att vi är väldigt måna på att få tag på det, om det finns ett vapen. Vet du vad

en replika är?

Nej.

FL: Ett vapen som inte är äkta. Har du sett något sådant, luftpistol eller likande?

Ingen aning.

FL: Har du själv något vapenintresse?

Nej absolut inte. Jag är rädd för sådant.

FL: Uppfattar du att Omar har ett vapenintresse?

Det beror på hur man ser det. Han är ju inte helt vapen galen men alla grabbar tycker väl

det är kul med sådant där? Det är en grabbgrej. Skjutbana och sånt där. Det är inte så att

han pratar med mig om att han älskar vapen.

FL: Har du varit på en skjutbana?

Nej.

FL: Har Omar varit på en skjutbana?

Det har han säkert varit. Vi pratade om det när vi skulle utomlands. Då pratade vi om att vi

skulle till en skjutbana. Det är en rolig grej. Folk brukar göra det. Jag har sett på video när

bekanta lagt ut videos att de varit på skjutbana.

FL: Vet du om Omar kan hantera vapen?

Nej. Ingen aning.

FL: Har ni diskuterat hur man hanterar vapen eller olika modeller vid något tillfälle?

Nej.

FL: Om vi går över till religion. Vilken är din bild av Omars religiösa person?
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Han är ju muslim och troende. Han går till moskén. Samtidigt så har han varit i relation med

mig, som inte är troende. Om han varit multimuslim hade han nog inte varit med mig

överhuvudtaget. Därför blev jag förvånad när detta kom upp, terroristgrejor. Jag trodde man

verkligen behövde vara steninsatt i sin religion för sådant. En vanlig kille som går till moskén

på fredagen och ber.

FL: När du säger att han går till "moskén", vart går han då?

Den där lokalen på Sikvägen.

FL: Sikvägen 1, kulturföreningen?

Ja.

FL: Har du varit där någon gång?

Aldrig.

FL: Vilka går han dit med?

Ingen aning. Jag vet vilka han umgås med ibland men inte vilka han är tillsammans med på

Sikvägen I.

FL: Vilka umgås han med ibland då?

Simon, som är med i detta. Isak, Hisham. Ni vet säkert vilka det är.

FL: Har han nämnt något namn på någon han ser upp till på kulturföreningen?

Nej. Jag visste inte ens att det fanns en moské där. Han sa att "jag skall till moskén på

Sikvägen". Det är liksom ett lägenhetsområde, det står ju ingen moské där. Han sa att det var

en lokal där för det finns inget annat ställe i Tyresö som man kan be på därför går de dit och

ber.

FL: Hur länge har Omar gått dit då?

Ett år kanske. Jag vet att han brukade gå dit på fredagar under ramadan förra året.

FL: Hur länge har han varit praktiserande muslim enligt dig?

Han är född muslim.

FL: Har han alltid gått i moské eller har det intensifierats på senare tid?

Vet inte. Jag blev tillsammans med honom sommaren 2022 sedan ett halvår efter det. Vi

träffades ju men det var inte "wow, värsta relationen". Han berättade inte allt för mig om vad

han gjorde redan från första början. Han kanske var där från första början när han kom till

Sverige så var han där direkt. Det har jag ingen aning om men när han började säga till mig

att han gick dit var under ramadan förra året.

FL: Jag tänker att man ändå får en uppfattning kring någon man är tillsammans med om de är

hårdnackat religiösa eller om...

...den uppfattningen har inte jag.

FL: Vad baserar du det på?

Tex att han är i en relation med mig. Han gör uppenbarligen saker som är olagliga, vilket är

emot hans religion. Det är mycket saker som är emot hans tro och jag tror inte man gör så

om man är 10024 för sin religion.

FL: Känner du Elias och Rasmus?

Jag vet vilka det är.
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FL: Har du träffat dem?

Vi alla umgicks i ringen när vi var, typ 2017, så jag vet vilka de är från när vi var små. Det

är inga som jag pratar med nu. Jag jobbade på Hemköp i Trollbäcken och då brukade

Rasmus vara där och handla. Jag såg att han hade såna där muslimska kläder. Då blev jag

lite förvånad. Det var inte sån han var när vi var små. Jag har aldrig pratat med dem sen

kanske 2018 senast.

FL: När såg du honom med denna klädsel då?

Det var ett år sedan kanske, i somras någon gång. Jag slutade där i september så det måste

varit i somras.

FL: 2023?

Ja.

FL: När du säger "ringen" är det Granängsringen?

Ja.

FL: Hur uppfattar du Rasmus och Elias som personer?

Rasmus var lite skojig och rolig. Hans bror var lite mer tystlåten. Han sa inte så mycket. Jag

har ingen uppfattning om honom.

FL: Har Omar uttryckt religiöst extremistiska åsikter som du hört?

Nej

FL: Om Jihad?

Vad är det?

FL: Heligt krig?

Nej. Har aldrig hört ordet.

FL: Kalifat?

Nej, vet inte vad det är. Jag vet bara ett det är en serie. Han har bara pratat om basic saker.

Han vill till himlen, som alla muslimer. Inget jag oroat mig över.

FL: Äter han tex griskött?

Nej.

FL: Vet du någon speciell person han brukar rådfråga kring religion?

Nej. Ingen aning. Han läser väl på som alla andra. Vad heter det? Koranen?

FL: Har du sett honom läsa koranen?

Nej. Men det finns väl sidor online man kan läsa och videos att titta på.

FL: Så ingen mentor som du hört talas om?

Aldrig.

FL: Finns det någon person i Omars närhet som du anser har dåligt inflytande på honom?

Det finns folk jag gillar mindre, men det är för att de gjort mig något inte för att de gjort

honom något. Han pratar inte så mycket om sina vänner. Jag vet inte så mycket om dem. Jag

vet bara vilka han är vän med.

FL: Har Omar någon gång uttrycket sympati för någon terroristgrupp?

Nej.
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FL: Aldrig?

Nej.

FL: Säker?

Vad menar du med sympati?

FL: Att man tycker att deras världsbild är något som är bra?

Nej. Det tror jag faktiskt inte.

FL: Har du hört honom prata om IS?

Nej.

FL: Säker?

Jag vill inte kommentera det.

FL: Har han uttryckt hat mot någon stat eller grupp av människor?

Det har han aldrig gjort. Det enda han sagt är att han inte vill leva det liv han gör med

frivård och sånt. Han vill flytta härifrån, ta med mig, skaffa familj, och ha ett vanligt liv.

Därför blev jag lite ledsen när detta hände för jag vet att han talat om att "nu räcker det, jag

vill inte detta mer". Han ville att vi skulle försöka igen och skaffa familj och allt ska bli bra.

Om jag vetat att han höll på med en massa hyss då hade jag tyckt att han fick skylla sig själv.

Men så var inte situationen när detta hände och därför blev jag väldigt förvånad.

FL: Har Omar nämnt att någon i hans omgivning haft åsikter kring terrororganisationer?

Nej.

FL: Du talade om att han varit utomlands förut, berätta lite om det?

Han var i Somalia. Jag vet bara att han bodde där. Jag började prata med honom när han

var där. På Snapchat.

FL: Vad sa han att han gjorde där?

Inget egentligen. Vi pratade på facetime och han var inne i något hus där det var jättehögt

till tak. Vi hade bara vanliga konversationer. Han hade tråkigt där. Det fanns inte så mycket

att göra.

FL: Varför var han där?

Ingen aning.

FL: Du har inte frågat honom?

Jo, men det är inte så att vi kommit in på det samtalsämnet. Han ville väl åka dit. Jag hade

inte gjort det.

FL: Ni var inte tillsammans innan han åkte dit utan först efter?

Ja. Vi började prata vintern 2021. Då var han där. Sedan kom han hit sommaren 2022. Då

började vi vara med varandra.

FL: Och han nämnde aldrig varför han var i Somalia?

Nej.

FL: Hur försörjer sig Omar nu?

Jag vet inte. Han får pengar på något vis men eftersom vi inte är i en relation så är det inte

mitt problem.

FL: Hade han ett jobb när ni var ihop?
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Jag vet att han var i Marocko för ett tag sedan. Han sa att han hade någon butik där. Han

säljer krukor. Jag trodde inte på han först men han filmade och visade mig och jag fick hälsa

på de som arbetade där. Så jag vet att han får pengar därifrån. Sen gör han väl något här

men jag kan inte svara på det.

FL: När kom han hem från Marocko?

Han var där i somras, 2023. Ca två veckor.

FL: Brukar han använda ditt bankkonto?

Nej.

FL: Aldrig?

Nej. Eller alltså någon gång har han gett mig pengar och sagt "kan du sätta in och föra över

till mitt Revolut". Jag tror inte han kan sätta in på det. Men han har inte tillgång till min bank

eller använder mina kort eller så.

FL: Så om pengar gått från ditt konto till vem det än gått till så är det du som genomfört

transaktionerna?

Men det har inte gått till något konstigt. Jag har bara skickat pengar till honom. Om han gett

mig, så har det gått till honom.

FL: När du skickar till honom var skickar du då?

Till Revolut. Till hans Revolutkonto. Han får sina pengar fast på kortet.

FL: Vad är det för pengar du skickar till honom?

Det är hans pengar.

FL: Som han sätter in på ditt konto?

Exakt.

FL: Vet du var pengarna kommer ifrån?

Ingen aning.

FL: Vet du vad han gör med dem?

Ingen aning.

FL: Är det stora summor?

Olika. Ibland 2000, någon gång. Ibland 500. Inte värsta summorna.

FL: Inte 10 000kr eller 20 000kr?

Nej. Aldrig så mycket. Någon tusing. Han vill väl beställa mat på Fodora eller... Jag har

ingen aning.

FL: har han någon annan bank än Revolut som du skickat pengar till?

Nej, bara Revolut. Eller det är vad jag vet.

FL: Du är säker på att du inte skickat pengar någon annanstans än Revolut, för hans räkning?

Jag vet att för ca 1,5 år sedan så skickade han till någon i Somalia tror jag. Det är det enda

jag minns som varit till någon annan än till honom.

FL: Men det var alltså inte du som skickade till Somalia?

Nej.

FL: Hur då?
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Jag var med honom och så sa han att han behövde skicka pengar till en tjej där. Hennes man

hade dött eller något. Han behövde hjälpa henne. Som utlänningar brukar göra, skicka till

sina hemländer om någon behöver hjälp så det var inte så konstigt för mig. Vi löser det, sa

jag. Jag kommer inte skicka dem men om du har pengar så. Han sa "vi sätter in så kan du

skicka".

FL: Från vilken bank?

Jag har ICA banken. Jag måste gå till ICA och sätta in. Sedan skickade vi till vem det nu

var. Jag har ingen aning om vem det var.

FL: Detta var 1,5 år sedan och du har bara en sådan transaktion?

Ja. Max två kanske.

FL: Två till Somalia?

Max. En jag vet om, sedan kanske... Det är länge sedan.

FL: Att skicka pengar till Somalia är det något han brukar göra?

Nej, det är den enda gången jag vet om. Det var något som hänt. Det var typ precis när han

kommit hem, någon månad efter. Nu nämner han inte ens Somalia eller något om det.

FL2: När ni var tillsammans, under vilken tidsperiod bodde ni ihop?

Från sommaren 2022, juli/augusti kanske, till juli/augusti 2023. Så ett år ungefär.

FL2: Var bor Omar nu?

Hos sin mamma. Koriandergränd.

FL: Bodde din mamma också i lägenheten när ni bodde ihop?

Ett tag. Hon var tillsammans med en kille och de gjorde slut förra året i april/maj. Då

flyttade hon hem. Hon bodde med mig och Omar under sommaren. Innan dess bodade jag och

Omar... eller jag hade en inneboende. Det har bott några andra där också. En tjejkompis till

mig. Mestadels bara jag och han.

FL2: har han kvar saker i din lägenhet?

Några klädesplagg bara.

FL2: Inga telefoner eller så?

Nej. Jag kollade efter att ni varit där och då hittade jag en låda i ett rum där vi hänger tvätt.

Då hade han tre tröjor kvar bara. Inget annat.

FL": Hade han sina saker på något speciellt ställe när ni bodde ihop?

Nej. Han är en man liksom så hans kläder var här och där. Lite överallt.

Frågor kring beslag:

BG6 punkt:

1st Apple Mobiltelefon. Sabina gör anspråk. Tillhör henne.

1st HP Dator i sovrum. Sabina gör anspråk. Tillhör henne.

4 st Pekdatorer (paddor). Sabina gör anspråk. Tillhör hennes mamma.

1 st Hårddisk i klädkammaren. Sabina gör anspråk. Troligtvis hennes mammas.

1st Apple mobiltelefon i klädkammaren. Oklart vems det är.

USB sticka i kök. Vet ej vems det är.

1 st Nokia i hall. Sabina gör anspråk. Tillhör henne.

1 st Nokia i kök. Vet ej vems det är.

1 st Macbook. Sabina gör anspråk. Tillhör henne.
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FL: Byter Omar ofta telefonnummer?

Jag pratar med honom på Snapchat. Han har bytt nummer två eller max tre gånger sedan

jag började vara med honom.

Förhöret avslutas.
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Förhör Signerat av

Myildighet : 1 Signerat datum
Säkerhetspolisen g

Enhet Diarienr

Utredningsenheten 0105-K15-24

Hörd person Personnummer

Johansson, Lilian Susann Therese

Den hörde är ID Styrkt Sätt Ställning till misstänkt - målsägande - vittne

Annan Ja Passfoto Mamma till Elias och Rasmus Johansson

Tolk Språk

Ytterligare information om anledning till förhör Underrättad om misstanke

Susanne hörs allmänt kring misstankarna mot hennes söner. Hon informerades innan

förhöret om att hon som närstående inte omfattas av vittnesplikten.

Underrättad om 128 FUK — Underrättad om rätt till försvarare - Godtar den försvarare som rätten förordnar Försvarare/ombud närvarande

Försvarare/ombud önskas

Förhörsledare Förhörsdatum Förhör påbörjat — Förhör avslutat

F 2024-04-18 — 09:58 11:12

Förhörsplats Typ av förhör Förhörssätt

Säkerhetspolisen, Solna RB 23:6 Ljudbandsförhör

Förhörsvittne Utskrivet av

Berättelse

Susann Johansson, hörd person

FL:

Plats: Säkerhetspolisens lokaler

Datum/tid: 18/4 - 2024/ kl. 09:58

Det här är en tematisk sammanfattning av förhöret som i sin helhet finns sparat som ljudfil.

Susann informerades inledningsvis om att innehållet i förhöret omfattas av ett yppandeförbud

enligt Rb 23:10, att en överträdelse av förbudet är brottsligt och att förbudet gäller tills att hon

hör att det inte gäller. På fråga svarar Susann att hon förstår innebörden av yppandeförbudet.

Inledning, hur kommer det sig att sönerna nu sitter häktade?

Susann berättar att Elias konverterade till muslim när han gick in nian, brodern Rasmus

gjorde detsamma några år senare. Elias gick i Strandskolan i Tyresö där det var många "rika"

barn, han kom aldrig riktigt in i gruppen utan slutade efter bara ett år. Han ville byta till en

närmare skola, Nybodaskolan, så de lät honom göra det. Där började Elias umgås med många

invandrarungdomar och kom sedan hem en dag och berättade att han konverterat till muslim.

Susann tyckte att det var hemskt, det kändes läskigt. De har i familjen inte utövat något tro

eller religion överhuvudtaget och både Susann och Elias pappa är helsvenskar.

Hon och barnens pappa Danne separerade och de hade sedan barnen varannan vecka. Susann

flyttade till Granängsringen. När Elias fyllde 16 år flyttade han hem till Susann på heltid och

lite senare gjorde Rasmus likadant. De har inte haft så mycket kontakt med pappan sedan
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dess, trots att de bara bodde minuter ifrån varandra. Susann har känt sig ensam i det här med

drogerna. Rasmus pratar mer med sin pappa än Elias gör.

När Rasumus och Elias var yngre bråkade de mycket med varandra. De är ganska olika i

Ingen av dem har utretts av BUP. När problemen med drogerna började var det för sent, de

hade fyllt 18. FYRSSRANKENNNeT N RR R S N

[R

I skolan har det inte gått så bra för Elias, han har hoppat av två gymnasier. I det första fallet

tröttnade han efter ett halvår och vid det andra fallet blev han avstängd. Susann blev kallad

dit, till rektorn, efter att Elias på något sätt hotat en lärare.

Narkotika
Elias började sedan med kriminalitet, han har sålt bland annat hasch och började röka själv

strax innan han fyllde 18. Det var i fall då som Susann kom på det hela, hon kände att det

luktade och hittade hasch. Hon sa ifrån till Rasmus att det här inte var ok men han fortsatte.

Hon hittade mer hasch hemma och hotade Elias med att om hon hittade det en gång till så

skulle hon ringa polisen. Hon hittade sen en väska med en massa hasch i och ringde då till

polisen i Tyresö. Hon träffade poliserna på en parkeringsplats och berättade som det var. Hon

är inte säker på om han blev åtalad för det men Susann har suttit med på i vart fall två

polisförhör och hon vet att Elias sedan satt inne en månad för narkotikabrott.

Elias har även varit bilmålvakt, att han låtit andra skriva bilar på sig. Susan engagerade sig då

i att forsla bort bilar.

Lägenheten på Kringelkroken 22

Susann förklarar att de tidigare bodde i en trea men hon flyttade till en tvåa för att komma

ifrån drogerna på Granängsringen, hon ville bara därifrån. Det var för tre år sedan. Elias och

Rasmus fick dela rum, det är lite trångt. De var även sura över att de fick långt till kompisarna

vilket var precis vad Susann ville uppnå med flytten.

Susann förevisas en skiss över lägenheten och hon bekräftar att den stämmer. Det är ingen

annan som bor där.

Moskén

För två år sen, efter att ha avtjänat två månader på ett fängelse i Haparanda verkade Elias

annorlunda, beredd att ändra sitt liv. Det var då han började gå till moskén dagligen, han

kunde gå tidigt redan vid 4-5 på morgonen och var sedan där hela dagen, "det var som ett gift

för honom". Susann förklarar att de har en moské i Tyresö. Elias har gått till moskéer även

tidigare men då har han åkt in till Medborgarplatsen och inte varje dag, inte lika intensivt.

Susann undrade om han "måste hålla på med det där" och ställde krav på honom att han

måste hitta ett jobb. Elias har jobbat på ett bemanningsföretag åt Tyresö kommun, samma

som Rasmus jobbar på där de bemannar skolor. Elias jobbade bara ett halvår och började

sedan ägna all tid åt moskén, han går dit dagligen sedan kanske 18 månader tillbaka. Susann

har hotat med att kasta ut honom om han inte ordnar ett jobb eller börjar plugga eller ordnar

sitt liv. Elias svarade att han söker jobb varje dag.

Rasmus har inte alls gått sådär mycket i moskén men för kanske åtta månader sedan åkte



1 Förhör med Johansson, Lilian Susann Therese; 2024-04-18 09:58 diarienr: 0105-K15-24 46 |

Elias till Marocko och kom hem med muslimska kläder som även Rasmus började bära.

Susann sa åt Rasmus att han inte fick gå i "de där kläderna" på jobbet i skolan. Hon märkte

dock att även Rasmus började be mer och mer och även gå oftare till moskén från sommaren

2023 och framåt. Rasmus började även strunta i jobbet vilket gjorde Susann förbannad, hon

sa åt honom att sköta jobbet i första hand.

Tyresös islamiska kulturförening är det hon kallar moskén. Hon känner till att den finns där

men vet inte mycket om den men har ibland skjutsat dit sönerna. Hon har inte tyckt om att de

springer där och har försökt peka på att de borde göra något annat som att skaffa ett jobb.

Hon känner inte till vilka det är som driver kulturföreningen. Hon har en gång, när hon

hämtat Rasmus, varit inne i lokalen. Hon förvånades då över att det var en vanlig trerummare,

hon hade en helt annan bild av vad en moské borde vara. Det är en hall och ett kök och ett

vardagsrum. Vid det här tillfället såg hon två killar som var yngre än hennes söner.

Någon gång har hon sett att Elias och Rasmus fått skjuts hem av en man som brukar gå där i
moskén. Mannen är i 50-årsåldern, kanske 40-. De har sagt att mannen bor på

Granängsringen men hon vet inte vad han heter och har inte pratat med honom.

Hon känner inte till om sönerna har någon andlig ledare. Rasmus brukar säga att han ska gå

till moskén och att han då har en uppgift, kanske att predika eller be. De kommer hem med

koranen och andra böcker och säger att hon borde läsa, ibland skojar de med henne och säger

att "mamma, du borde ta på dig en Jihad". Hon känner inte igen namnet Hakkamali. Hon har

aldrig pratat med någon där, än mindre uttryckt någon tacksamhet över att hennes söner får

vara där. Det har hänt att sönerna kommit hem med mat eller kakor därifrån.

Tron

Rasmus började med islam under gymnasiet någon gång. Det är Elias som drivit frågan och

blivit alltmer troende, han läste Koranen och förde succesivt över det på Rasmus. Rasmus har

tidigare inte varit så engagerad. På senare tid har de bägge tjatat på Susann om att hon borde

läsa Koranen. Hon svarar bara att hon inte är intresserad. De har skaffat en massa böcker,

Koranen och andra böcker och hon har tänkt att det är sjukt att de blivit så påverkade av

någonting.

Hon uppfattar att de menar allvar med sin tro. Hon har tidigare påpekat att det inte är okej att

röka hasch som muslim. De har tidigare ätit hennes mat men för ungefär ett år sedan började

de ställa krav på att det ska vara Halal. Susann har då svarat att de får laga sin egen mat. Hon

vet att de åker till Skärholmen för att handla mat. Det är mest Rasmus som lagar mat.

Resan till Marocko

Sommaren 2023 åkte Elias till Marocko med några kompisar och hade med sig muslimska

kläder, "de här långa plaggen". De bilade ner, de var tre killar till som hon inte vet vilka de är.

Oklart om han som kallas Omar var en av de tre, i vart fall åkte de tre andra killarna hem

medan Elias stannade kvar i Marocko med Omar. Hon har några bilder i sin telefon som Elias

skickade därifrån, en där Elias har en papegoja och även en bild på kompisen Omar. De

bodde hos Omars föräldrar där. Hon träffade denne Omar. Susann har hört att Elias och Omar

flög hem och kom till Arlanda, därifrån åkte de Arlanda express. Elias ringde då och bad om

skjuts, att de skulle köra hem Omar till Södermalm. Hon mötte dem på Klarabergsviadukten,

Omar var väldigt trevlig och hövlig och tackade mycket.

Elias hade inte sagt något om resan innan, han berättar väldigt lite eller inte alls om vad han

ska göra. Vid ett tillfälle åkte han till Norge för att gifta sig vilket Rasmus berättade i

förbigående. När Susann ringde upp, det här var troligen 2023, sa Elias att han var i Norge på

ett hotell men att det skitit sig med bröllopet.
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Susann antar att det är Rasmus som betalt Elias resa till Marocko men hon vet inte. Såvitt hon

vet har Elias inga inkomster alls. Han har sagt att han inte fick försörjningsstöd eftersom han

inte hade A-kassa.

Resa till Turkiet den 14 februari 2024

Hon känner inte igen den uppgiften. Elias var för kanske två år sedan ihop med en muslimsk

tjej från Uppsala, de reste till Belgien och Grekland. Susann kopplar ihop tidpunkten, februari

2024, med att Elias sa att han skulle till Kista, han hade bara med sig en liten väska och var

bara borta i två dagar.

Passanskaffning

Helt plötsligt skulle de bägge två skaffa pass. Rasmus för kanske två månader sedan, Elias

hade skaffat pass en eller två månader tidigare.

Hon reagerade på det och frågade dem bägge varför de skaffat pass och om de skulle resa

någonstans. Rasmus hade förklarat att hans gamla pass gått ut och han behövde ett som

legitimation. Hon frågade då Elias som hon vet har en legitimation, han svarade då att det är

bra att ha ett pass men att han inte skulle åka någonstans. Hon antar att Rasmus betalade även

för Elias pass.

Susann har alltid varit rädd för att Elias ska resa ner för att strida, det var hennes första tanke.

Hon såg för några år sedan en dansk dokumentär om en mamma vars son var anhängare till

IS. Sonen reste ner för att strida och dödades. Susann hade en oro runt Elias, att han skulle

resa ner. Hon frågade honom om det, det här är kanske 5-6 år sedan. Han svarade bara nej,

nej, nej

Tillfrågad om det var något som Elias gjorde själv, utöver dokumentären hon sett, som gjorde

henne orolig för att han skulle resa iväg, svarar Susann att det inte var det. Men hon kände

och tänkte att han konverterat till muslim och kanske håller på med IS. Sönerna pratade

mycket med varandra och tyckte att det här med Gaza var hemskt och att de måste hjälpa. De

pratade även lite med Susann om detta.

För några månader sedan höll Elias på och tjatade på Rasmus om denne hade "fört över

pengarna". Det handlade om 7000 kr, kanske till Gaza. Det var inte deras pengar, Susann

uppfattade att de fått pengar av folk som de skulle sätta in någonstans för att hjälpa människor

i Gaza. Rasmus svarade att det var något strul med någon bank och att han skulle göra det

senare. Sönerna pratade ganska öppet om det så Susann frågade dem vad de höll på med. Det

är ganska nyligen, kanske tre månader sedan, kanske februari eller januari 2024.

Hon har svårt att avgöra när de ljuger och när de "håller på", det går tillbaka till tiden för när

de rökte på och kom hem med märkeskläder hon inte kände igen. Då tillhörde kläderna

"någon kompis". Hon är alltid på sin vakt när hon hör något, det är alltid något som ska

hända. Det går aldrig att koppla av.

Om misstankarna om terrorbrott

Hon har aldrig haft någon sådan misstanke men nu när det här hänt undrar hon över att de

skulle gå mer och mer i moskén. Sådana saker, men hon trodde aldrig att de skulle hålla på

med något sånt här. Hon är chockad över misstankarna. Hon har i sig att hon letar efter droger

så hon kan ibland gå in i Elias rum och titta under madrassen och har då hittat t ex papper om

att någon är kallad till rättegång. Men hon har aldrig hittat något vapen eller något åt det

hållet. Hon har inte heller hört talas om något vapen.
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Ingen av dem har pratat om att begå något sånt här. Elias kan bli arg och vräka ur sig saker.

Det kan handla om Gaza eller att han inte gillar hundar, som är "smutsiga". Han har pratat

om judar vid något tillfälle, hon minns inte exakt men "de jävla judarna". Elias gillar inte

heller bögar. Tillfrågad om det stämmer att Elias inte gillar hundar, judar och bögar svarar

Susann att det stämmer. Hon vet dock inte om han menar allvar med det, han kan som sagt

slänga ur sig saker. När det var mycket poliser hemma var det "jävla Aina" och såna saker.

Hon vet inte om sönerna kan någonting om vapen, det är i vart fall inget hon sett.

Tillfrågad om hon noterat avrättningsvideor svarar Susann att hon inte gjort det. Hon

förklarar att hon använder sin padda som hon fått av sin kille. Rasmus har lånat hennes padda

medan Elias inte gör det. Hon har bara sett att Rasmus tittat på filmer, tecknade, inget

våldsamt. På senare tid har dock Rasmus använt sin egen telefon så hon har fått ha sin padda

ifred.

Hon har hört Elias säga i telefon med någon att "nu har vi skaffat så och så många

sovsäckar". När hon frågat honom om det har han förklarat att det handlar om en hjälpaktion,

att de ska skicka ner saker för att hjälpa. Hon har inte frågat mer om det men har tyckt att det

varit konstigt.

Hon vet inte om Elias har kontakt med någon utomlands. Hon har reagerat på att de båda två,

Elias och Rasmus, pratat engelska med någon i telefon. De har då sagt att personen de pratar

med bor i Sverige.

Ekonomin

Det är bara Rasmus som har lön, han betalar lite hemma. Han var populär på de skolor där

han vikarierade på fritids, han fick presenter från såväl barn som vuxna. Susann berättar att en

förälder skrev ett jättefint uppskattande kort till Rasmus, det är en sån sak som gör att Susann

har svårt att förstå det som nu påstås. Rasmus kunde berätta att det ibland var jobbigt på

jobbet, Rasmus är en mjuk person som ofta fick uppgiften att ensam ta hand om ett barn som

inte fungerade med de andra barnen. Rasmus har ingen utbildning på området.

Rasmus får samtal tidigt på morgonen om det finns jobb i någon skola i Tyresö, Susan tror att

det är en timanställning. På senare tid, de senaste månaderna, har han dock duckat jobb och

förklarat att han ska be istället. Susanna har då sagt ifrån, att han måste sköta jobbet.

Rasmus har nyligen skaffat truckkort, det var Susanns initiativ.

Umgänget

Susann förklarar att de inte tar hem kompisar eftersom hon gjort klart för dem att hon inte vill

det. Tidigare hände det men hon har sagt ifrån, hon tänker att det bara är kompisar som de

röker med och vill inte ha dem hos sig. Hon vet inte riktigt vilka de umgås med men antar att

de träffar andra i moskén.

Tyresö-Omar (medmisstänkta Omar, förhörsledarens kommentar) var ofta hemma hos dem

tidigare när de bodde på Granängsvägen. Omar och Elias gick i samma klass.

Det finns även en kille som brukade komma hem till dem för att raka Elias hår. Den här killen

hade tidigare en salong på Granängsringen, hon vet inte vad han heter.
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Det finns även till kille som heter Omar, det är han som åkte till Marocko tillsammans med

Elias. Han bor på Södermalm någonstans. Hon minns inte efternamnet.

Hon känner inte alls igen namnet Simon Urra.

Beslag

Hon saknar sin Ipad och en Samsungtelefon, den heter Susanns Galaxy. Hon vill ha tillbaka

bägge, gör anspråk på dem. Om det är någon som använt hennes padda för muslimska studier

eller liknande så är det inte hon som gjort det, hon säger att det troligen är Rasmusi så fall.

Hon har i övrigt inte koll på vad som tagits från bostaden, dels var det väldigt rörigt och dels

har hon bott på annan plats efter polisens husrannsakan.
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Myndighet 2 .

Säkerhetspolisen Signerat datum

Enhet Diarienr

Utredningsenheten 0105-K15-24

Hörd person Personnummer

Johansson, Lilian Susann Therese

Den hörde är ID Styrkt Sätt Ställning till misstänkt - målsägande - vittne

Annan Ja Känd av utredare Mamma till misstänkta Elias och Rasmus

Johansson

Tolk Språk

Ytterligare information om anledning till förhör Underrättad om misstanke

Kompletterande vittnesförhör

Underrättad om 12 & FUK = Underrättad om rätt till försvarare - Godtar den försvarare som rätten förordnar Försvarare/ombud närvarande

Försvarare/ombud önskas

Förhörsledare Förhörsdatum Förhör påbörjat — Förhör avslutat

Rn 2024-10-23 — 10:32 11:03
* Förhörsplats Typ av förhör Förhörssätt

| Säkerhetspolisen, Solna RB 23:6 Ljudbandsförhör

Förhörsvittne Utskrivet av

Berättelse R

Det här är en sammanfattning av förhöret som i sin helhet finns sparat som ljudfil.

Angående det elchockvapen (taser) som tagits i beslag, 2024-0105-BG35-1.

Susann berättar att hon hittade det i augusti 2024 när hon gick igenom sina kläder som hon

förvarar i en av de garderober som finns i hallen. Hon beskriver platsen som den garderob

som ligger närmast vardagsrummet, garderoberna står omedelbart till höger när man kommer

| in genom ytterdörren. Hon ringde först en kompis och undrade vad hon skulle göra, kompisen

uppmanade henne att kontakta polisen. Susann ringde då till sin kontaktperson hos

säkerhetspolisen då hon inte vill bli inblandad i någonting brottsligt.

Det är hennes garderob. Hon har aldrig sett tasern tidigare och vet inte vem det tillhör. Hon

vet nu, efter att ha googlat lite, att det är ett vapen som kräver licens. Det är inte hennes. På

fråga om den kan tillhöra Elias eller Rasmus säger Susann att hon inte vet, hon har aldrig sett

någon av dem hantera tasern. Det är underligt att polisen inte hittade tasern när de sökte

igenom lägenheten i samband med att sönerna greps i mars 2024. Hon kan inte svara på om

någon annan lagt tasern i hennes garderob men påpekar att hon jobbat om dagarna och inte

kan svara på exakt vem som varit hemma hos henne.

Hon gör inte anspråk på tasern, det är inte hennes.

Angående vem som skrivit i anteckningsblock.

Susann förevisas beslag 2024-0105-BG 10 punkt två, ett anteckningsblock.

Hon säger att det stämmer att Rasmus kallas Abdurahman. Efter att ha tittat på
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anteckningarna säger Susann att "det ser faktiskt ut som Rasmus, för han brukar skriva så".

Hon tror att det är Rasmus som skrivit i blocket.

Susanna förevisas beslag 2024-0105-BG8 punkt 4, ett anteckningsblock som tagits i beslag

hemma hos dem (Kringelkroken 22) och att den låg på köksbordet tillsammans med en

pekdator.

Susann bläddrar i blocket framifrån och säger spontant "det ser ut som Rasmus stil faktiskt,

det gör det". Hon känner inte igen själva blocket. Hon säger sedan att det är svårt, Rasmus

och Elias har ganska lika handstilar.

Susann bläddrar i blocket bakifrån, förhörsledaren påpekar att den skrivit i blocket skriver

tvärs över papperet. På fråga om hon känner igen handstilen svarar Susann att det är

"jättesvårt men att det kan vara Elias". Hon vet inte säkert "fast det här ser nästan ut som

Elias". Hon upprepar sedan att det ser mer ut som Elias. Hon säger sedan igen att det är svårt

och föreslår att man kan jämföra med de brev som sönerna skrivit till henne.

Angående att sönerna blivit alltmer religiösa över tid och eventuell påverkan

Elias har suttit i fängelse vid två tillfällen och det är efter den senaste vistelsen på en anstalt i

Haparanda som hon upplevde att han förändrats när han kom hem. Det är tre-fyra år sedan.

Han berättade då att han skulle sluta röka och började gå alltmer till moskén i Tyresö. Han

var lugnare, Elias har berättat att han tidigare rökte på för att det lugnade honom. Elias bilade

sedan till Marocko och var borta i två-tre veckor, han var även utomlands med en muslimsk

tjej från Uppsala. Sedan var han plötsligt i Norge och skulle gifta sig men det "sket sig".

Ständigt skumma saker. Susann tror att Elias har påverkats av någon, hon har i samtal med

skolan tidigare fått höra att Elias använts av andra och nämner t ex det här med att Elias varit

bilmålvakt.

Hon har tyckt att det varit underligt, hon har tjatat på honom att skaffa ett jobb men Elias har

istället varit mycket och ofta i föreningslokalen. Elias fick nyckeln dit och det blev mer och

mer tid där. Susanna har sagt till Elias att det han håller på med sjukt, att han går till lokalen

direkt när han vaknar, kommer hem kort för att sedan gå tillbaka till lokalen och komma hem

sent. Hon har sagt att det inte är friskt men han har inte velat lyssna på det. Hon har inte

uppfattat att det är någon särskild person som påverkat Elias, det är mer ett sammanhang.

Susann uppfattar även Rasmus som lättpåverkad, han är "genomsnäll". Hon känner inte till

någon särskild person men han har fått skjuts i bil från lokalen av någon som också bor på

Granängsringen.

En bekant har berättat att Rasmus blivit "ertappad" med bön inne på en skola där han

jobbade. Rasmus var sedan plötsligt borta och när hon ringde för att fråga var han befann sig

svarade han att han skulle gifta sig men att det sedan inte blivit av.

Susann berättar sedan att barn från området ringt på hemma hos dem och frågat efter Rasmus

vid några tillfällen, som om Rasmus var någon slags ungdomsledare och försökte få in barnen

på islam. Hon tyckte att det var konstigt.

Angående beslag

Susanne påpekar att hon gör anspråk på sin mobiltelefon (BG5-p11) och sin padda

(BGS-p3) och vill ha dem tillbaka så snart som möjligt.

I samband med förhörets avslutande informeras Susann om att det som uppenbarats vid

förhöret omfattas av yppandeförbud på samma sätt som det föregående förhöret. Hon svarar

att hon förstår vad det innebär.



A |- DL Signerat av

Förhör
Myndighet ä ida

Säkerhetspolisen ignerat gatum

Enhet Diarienr

Utredningsenheten 0105-K15-24

Hörd person Personnummer

Nangarhari, Ali

Den hörde är ID Styrkt Sätt Ställning till misstänkt - målsägande - vittne

Vittne Ja Passbild Ordförande i Tyresö Islamiska

Kulturförening

Tolk Språk

Ytterligare information om anledning till förhör Underrättad om misstanke

Redogöra för sin roll som ordförande i kulturföreningen samt dess verksamhet.

Underrättad om 12 & FUK - Underrättad om rätt till försvarare - Godtar den försvarare som rätten förordnar Försvarare/ombud närvarande

Försvarare/ombud önskas

Förhörsledare Förhörsdatum Förhör påbörjat — Förhör avslutat

F 2024-05-21 — 13:05

Förhörsplats Typ av förhör Förhörssätt
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Förhörsvittne Utskrivet av

Berättelse

AN: Ali Nangarhari, hörd person

FL1: förhörsledare

FL2: förhörsledare

Plats: Säkerhetspolisens lokaler

Datum/tid: 21/5- 2024/ kl.10:02

FL1: Då var det förhör med Ali Nangarhari, det är den 21 maj, klockan är 10:02.

Förhörsledare är M och biträdande är M Då så Ali, du är ju här lite i egenskap av,

som jag förstår det, ordförande i Tyresö islamiska kulturförening.

AN: Ja, det stämmer.

FL1: Kan du berätta lite om din roll och föreningen. Och hur du kom i kontakt med den.

AN: Ja. Den här föreningen har funnits i Tyresö under väldigt lång tid. Det var först

efter den här händelsen som jag förstod att det hade funnit sedan 1998. Jag visste att

den hade funnits från någonstans sedan 90-talet, men exakta datumet fick jag efter den

här händelsen. Jag medger att vi hade hyrt den här lokalen sedan 1998. Och jag kom

väl i kontakt med den någon gång.....det här är en fråga som jag har funderat mycket

på att ni vill veta. Jag är jättedålig på det här med tider så att jag har funderat själv.

Jag tror att det var någon gång 2012 som jag kom i kontakt med föreningen första

gången. Då bodde jag i Älta. Jag bodde hemma fortfarande. Och Älta ligger ju ganska

när Tyresö så det var närmaste moskén. Så det var naturligt att jag började gå dit. Och

sen så blev jag väl allt mer engagerad genom åren. Och tog på mig ordförandeskapet

kanske för 5 år sedan. Jag har jättedålig koll på det. Men det har i alla fall varit ett visst

antal år nu som jag har varit ordförande. Och det har väl, föreningen kretsar kring
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lokalen. Det är vår mittpunkt. Föreningen, lokalen, moskén eller vad man vill kalla den

liksom, och jag har gått dit regelbundet sedan 2012 kan man säga. Mer eller mindre.

Mer tidigare för då bodde jag först i Älta och sen bodde vi i Tyresö. Så det var naturligt

att jag gick dit oftare än vad jag har gjort de senaste åren. För jag har hunnit bo i

Västerås sen 2016 i ett par år, och sen så flyttade jag tillbaka till Stockholm. Sen 2019 i

Rågsved. Så det blir inte lika naturligt att jag kommer hit varje dag. Men jag jobbar i

Tyresö och det gör att jag kan komma till fredagspredikan, att jag kan hänga med.

Föreningen har väl mer eller mindre gått på autopilot sen jag har känt till den i alla fall.

Det har alltid fungerat, jag har inte funderat utan det har gått på autopilot.

Anledningen till att jag blev ordförande var av rent praktiska skäl. Vi behövde fix en

swish-konto så vi kunde få ett medlemskap och sånt. Enklare än konto och kontanter.

Så då tog jag kontakt med banken för att kunna ordna en swish och då sa dom, nej, det

måste vara en ordförande som tar kontakt med oss. Ordförande måste kunna

identifiera sig med bank-id. Och dåvarande ordförande, han hade inget bank-id. Och

han är väldigt oteknisk av sig. Så det blev jätteenkelt och praktiskt att, vi kan väl bara

ändra ordförandeskapet så jag blir ordförande så kan vi fixa ett swish-konto. Och

sedan dess har det bara hängt på att jag är ordförande.

FL1: Så du blev inte vald på något sätt?

AN: Nej, det var liksom vi bara pratade ihop oss. Och så har det fungerat i den här

föreningen. Vi är inte så många som engagerar sig. Dom som gör det, dom pratar ihop

sig om vi ska lösa saker praktiskt. Saker och ting.

FL1: Vilka andra är det som utgör styrelsen här?

AN: Det är då jag som är ordförande, Elyas Hakamali som är vice ordförande. Sen

har vi Jan Mohammad som är kassör och Faisal Ansary som är sekreterare

FL1: Och hur många medlemmar har ni?

AN: Alltså runt 300 ungefär.

FL1: Runt 300?

AN: Ja. De flesta är väldigt inaktiva.

FL1: Ja, jag förstår. Och du var inne lite på hur ni finansierar, är genom staten, eller?

AN: Ja, föreningen tillhör Sveriges muslimska förbund som då går under SSD. Så vi

har fått organisationsbidrag och sen får vi också, av våra medlemmar som väljer att

betala sina medlemsavgifter via skattesystemet så får vi också det. Via SMF. Och sen är

det några som betalar vanlig medlemsavgift.

FL1: Och han som skötte ekonomi, vad hette han, sa du? John?

AN: Jan Mohammad.

FL1: Och vad är det för bank ni har?

AN: Vi har Nordea.

FL1: Nordea. Och har ni någon bokförare?

AN: Nej.

FL1: Det sköter ni själva?

AN: Det sköter vi själva.

FL1: Det här med nycklar och så, tillgång själva lokalen, hur funkar det?

AN: Ja, det kunde ha fungerat bättre. Som sagt, jag ska ge er lite bakgrund först. Och

sen ska jag komma in på det. Det är en lite förening med få engagerade. Det har alltid

varit problem med att öppna och stänga lokalen. Hitta folk som är villiga att komma

tidigt, öppna, och så sen så stänga lokalen. Så vi blir jätteglada när folk kommer och

engagerar sig och kan tänka sig göra dom här grejerna. Vi har inte haft så jättestränga

regler för vilka som har nycklar och inte har nycklar. Vi har mer tänkt praktiskt, bra,

här har vi någon som vill engagera sig, som bor nära, som kan öppna och stänga. Det

underlättar för alla liksom. Så att det har varit en del nycklar ute i.....ja...bland folk.

Jag har haft 1 som jag vet om, och sheikh Elyas, jag kallar honom sheikh Elyas.

FL1: Det är Elyas Hakamali?
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AN: Ja. Det är enklast för mig. Jag har alltid sagt så. Hur mycket jag än försöker så

kommer det alltid bli sheikh Elyas, det är Elyas Hakamali. Han har haft 1 som jag vet.

Och sen har dom här två bröderna haft 1.

FL1: När du säger dom här två bröderna så får du säga, bara för bandspelaren, vilka två du

menar.

AN: Dom här som är misstänkta. Alltså, vilka namn ni vet på dom. Jag kallar Abdur

Rahman och Elias.

FL1: Ja, men det är bra. Då vet jag. Och dom har varsin?

AN: Nej, dom har 1 tror jag.

FL1: Dom har 1.

AN: Det är så bra att kunna, dom bodde nära och dom var där, dom ställde upp ofta.

Dom kunde komma och underlättade väldigt mycket. Jag, som sagt, bor själv i Rågsved.

Jag har inte någon daglig kontakt med verksamheten på så sätt. Jag kom dit högst en

till två gånger i veckan. Så att, så var det.

FL1: Jag tänker, det är 3 nycklar då.

AN: Det ska finnas en till med...... det ska nog finnas en till hos en person som heter

Hussein. Nu vet jag inte hur länge han har haft den.

FL1: Okej. Hussein. Bor han i Tyresö?

AN: Han bor i Tyresö. Efternamn har jag inte så bra koll på.

FL1: Men om vi säger att dom här bröderna då, Abdur Rahman och Elias, vem gav nycker till

dom?

AN: Det är det vi har funderat på. Som sagt, jag har inte haft jättestrikt koll på

nycklarna. Den har hamnat på nån. På nåt sätt ska vi, vi har försökt att ringa in. Jag

har inte gett den till dom, vet jag, och sen vet jag också att, alltså jag har pratat med

sheikh Elyas och han har inte gett den till dom heller. Men dom här nycklarna var

sådana som man kunde kopiera för 200 spänn i centrum. Så på nåt sätt så har man

kopierat och gett dom till dom. Men som sagt, om jag ska vara ärlig, vi har haft

kännedom om dom. Alltså, vi har inte gett nyckeln till dom men visste att dom hade

nyckel till slut. Men vi tyckte att det var praktiskt för det var ett stort problem som

löser för oss.

FL1: För dom stänger då, eller vad är det dom gör? Vad är det som är problemlöst?

AN: Att det finns folk som ställer upp, som kan komma och öppna och stänga lokalen.

FL1: Okej.

FL1: Innebär det då att de här bröderna, så att säga, tillbringar mycket tid i lokalen själva

också?

AN: Det kan ha varit så. Det kan inte jag.....dom har ju nyckel och dom kan komma

när dom vill. Jag vet inte hur mycket dom har tillbringat där utöver bönerna och så

där. Som vi har där.

FL2: Men jag tänker på öppettider, alltså när du säger att det underlättar att kunna öppna och

stänga, när ska det vara öppet och när ska det vara stängt? Vad är det som.....

AN: Det ska vara öppet kring bönerna, bönetiderna. När vi har bön. Det är fem

gånger om dagen. Och sen så har vi haft vissa lektioner där, t ex på lördagar. Men

oftast, öppningen, det är inget problem för det är oftast i anslutning till en bön. Så att

lokalen är öppen när vi kommer dit. Men när vi ska gå sen så kan det vara så att vissa

går tidigare för vi har olika lektioner. Vissa kommer till en lektion bara, och vissa flera

lektioner. Vi har haft barn där så det blir olika aktiviteter för barnen. Så det är framför

allt stängningen som kan variera i tid. Det finns inga strikta öppettider, utan man

känner av nu, ska vi gå hem för dagen eller ska vi vänta lite till, och så där?

FL1: Dom här lektionerna, vem håller i dom?

AN: De har varit sheikh Elyas.

FL1: Vad är en lektion? Vad innebär det?

AN: De senaste åren har vi gått igenom en bok. En bok som är väldigt uttömmande
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kring islamisk, vad säger man, jag vet inte om jag kan det rätta ordet på svenska, men t

ex hur man ska be och hur man ska göra tvagning och så där. Alltså rent faktamässigt

att så här gör man och så här gör man inte. Så att den har vi hållit på i kanske 174 — 2 år.

FL1: Vad heter den?

AN: På arabiska? Bulugh al-Maram. Det är en väldigt känd bok.

FL1: Sen var det lite kring schemat där, du sa att det var öppet fem gånger per dag.

AN: Ja.

FL1: Ska det vara öppet för att kunna be?

AN: Ja. Ursäkta. Det finns två lektioner till. Tisdagar och fredagar finns det två

lektioner till. Dom är jag inte medveten till. Eller dom finns men jag vet inte vad dom

har undervisat där. För dom har inte jag varit på.

FL1: Så då är det tre lektioner i veckan. Vilka dagar var det, då?

AN: Tisdag, fredag och lördag. Och sen är det, på helger är det ju liksom mer eller

mindre koranskola för barnen på lördagar och söndagar. Jag tror det är mellan 12 och

två eller mellan 12 och 13.

FL1: Vem har ni i koranskolan?

AN: Det är också sheikh och han har ibland fått hjälp av några ungdomar som liksom

sköter dom mindre små barnen.

FL1: Vem anser du, det kanske för dig är en uppenbar fråga, vem har den andliga ledande

positionen i kulturföreningen?

AN: Det är sheikh Elyas.

FL1: Och vad kallar ni honom? Är han en imam, är han liksom en sheikh? Vad är eran

benämning?

AN: Vi säger sheikh. Kyrkan har väl olika benämningar men vi ser väl honom som en

imam.

FL1: Vet du hur länge han har varit aktiv i den här............

AN: Som sagt, sedan 90-talet. Exakt vet jag inte men sen 90-talet.

FL2: Du säger också att du blev ordförande av mer praktiska skäl, men vem var det som var

ordförande innan dig då?

AN: Jag tror att det var sheikh Elyas innan.

FL2: Så att det var han som inte hade bank-id då, inte så tekniskt kunnig, då?

AN: Ja.

FL1: Och de här personerna då, jag gissar att du vet vilka det är som sitter frihetsberövade....

AN: De här bröderna, inte de andra två. Jag kanske känner igen dom om jag ser bild

men jag kan inte koppla,. För jag har ju sett, jag har ju hört lite rykte och flashback och

sånt men jag kan inte koppla namn med bild, med ansikte.

FL1: Men om vi håller oss till bröderna då, vem var det som introducerade dom i

kulturföreningen?

AN: Det vet jag inte. Dom började komma till föreningen kanske 1 — 17 år sedan. Men

jag vet inte hur dom kom i kontakt med föreningen.

FL1: Och det är ingen som har nämnt "det var jag som kände dom", eller så?

AN: Nej. Inte för mig i alla fall. Inte vad jag vet hur dom liksom kom. Och så länge jag

har känt dom i föreningen så har dom alltid varit på det här sättet. Alltså fysiskt. Dom

har sett ut så. Det är inte så att de har konverterat hos oss eller behövde ändra klädstil

eller så. Dom har alltid sett ut så, så jag har inte reagerat på något.

FL1: Okej. Känner du dom personligen, har du någon kontakt med dom personligen?

AN: Alltså, dom var ju väldigt aktiv i moskén och jag är också hyfsat aktiv, så jag har

ju deras telefonnummer och sånt. Vi träffades ju bara i moskén. Vi har aldrig träffats

utanför moskén. Men vi träffade ofta i moskén kan man säga.

FL1: Hur uppfattade du dom om vi tar en i taget? Om vi tar Abdur Rahman till att börja med,

eller Rasmus som han också heter, vad är din beskrivning av honom?

AN: Väldigt trevlig person. Väldigt trevlig person och väldigt bra med barnen. Och vi
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brukade ha barn där på lördagarna, våra lektioner, så brukade vi ha barn i ett annat

barn där, och han kom väldigt bra överens med barnen. Vi brukade ha honom som

barnvakt nästan. Min bild av honom var att han var väldigt barnslig av sig. Tog med sig

fika ibland som var väldigt uppskattat. Jag tyckte att han ibland liksom, när man

pratade med honom så fick man ibland en bild av att han, hur ska jag säga, han kunde

ställa en fråga 2-3 gånger. Och man svarade och tänkte, har han inte förstått nu. Jag

har sagt det här. Ungefär så kan jag säga om honom. Ibland tänker man så här, nu

måste han ha förstått det här. Nu har jag sagt det här 3 gånger till honom, men jag har

inte fått fram, han har inte för stått var jag menar. Han ställer samma frågor igen.

Ungefär så. Man han är väldigt trevlig. Jag har aldrig märkt något konstigt med

honom.

FL1: Och hans bror?

AN: Han var liksom lite skojare av dom här två. Och brorsan var liksom lite mer

vanlig. Men samma sak där, väldigt trevlig. Artig. Men han hade liksom den här

personligheten, lite seriösare än Abdur Rahman som var lite mer skojare.

FL1: Och vad hade dom, hade någon viss roll. Du pratade om att Abdur Rahman tog hand om

barnen lite. Vad hade Elias för roll?

AN: Alltså, ingen hade någon roll. Det var inte så att han satt med barnvagnen. Ibland

liksom, kan du ta hand om dom, dom tar lite för mycket oväsen. Kan inte du sitta med

barnen bara. Så det var ibland bara. Dom hade inga formella roller i föreningen och

inte heller vid lektionerna. Som satt bara och lyssnade.

FL1: Och när du pratar om de här lektionerna, vi har ju pratat om föreläsningar tidigare.

AN. Ja, ja, jag menar föreläsningar. Alltså inte så att vi sitter i skolan och har block

och grejer, utan det är att sheikhen pratar och vi lyssnar. Ja, föreläsning kanske är

bättre ord då.

FL1: Hur många brukar närvara vid en sån?

AN: 10 till 15, beroende på hur många som dyker upp för dom.

FL1: Och på helgerna?

AN: På helgerna?

FL1: Hur många brukar närvara på helgerna?

AN: Det är helgerna jag menar. På dom här andra dagarna har jag ingen koll på. Jag

har inte varit på dom här vardagslektionerna på många, många år.

FL1: Nej, okej.

AN: Jag brukade vara där när jag bodde i Tyresö men jag flyttade från Tyresö 2016.

FL1: Men om ni har 300 medlemmar, är det bara 10-15 som dyker upp då.

AN: Ja. Många av medlemmarna är, som sagt, väldigt inaktiva.

FL1: Vad pratar han om, då?

AN: Vem?

FL1: Sheikh.

AN: Sheikh. Ja, då har han en bok som han följer bara. Han pratar liksom beroende

på vilken hadith vi har, jag antar att du känner till det.

FL1: Ja.

AN: En hadith t ex hur ska man be, hur ska man göra, hur ska man böja sig. Hur ska

man i den här situationen, det finns ingen.....man vet inte vilken riktning man ska be,

vad ska man göra. Det finns inga fyrkantiga regler som vi pratar om. Men det är väldigt

fritt. Vi ställer frågor, det blir en diskussion och så där. Men hur ska vi göra där, det är

inte så formellt så att säga.

FL1: Spelas det in också?

AN: Det spelas in, ja.

FL1: Och vad gör ni med inspelningarna?

AN: Det är jag som spelar in och jag...vi hade en grupp på WhatsUpp som vi

brukade.....ibland kunde vissa närvara och vissa inte närvara så då brukar vi ladda
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upp på WhatsUpp.

FL1: Vad heter den gruppen?

AN: Bulugh al-Maram, bokens namn.

FL1: Jag förstår. Har du vid något tillfälle reagerat på att han uttrycker sig t ex hatiskt eller så

mot judar eller andra folkgrupper?

AN: Nej, inte vad jag kan minnas.

FL1: Aldrig?

AN: Nej.

FL1: Inte mot sionister?

AN: Sionister kan man ju kanske...... att han tyckte kanske att Palestina,

Israel-Palestinakonflikten, den hade han åsikter om. Så sionismen är ju en annan sak

liksom. En politisk sak. Men inte judar i sig bara för att dom är judar.

FL1: Nej. Okej. Och vad säger han...... vad är din definitions om sionister då?

AN: Sionismen är ju, som jag förstår det, jag kanske har helt fel, men som jag har

förstått det så har dom liksom.....deras mål har ju varit att dom ska ha en stat i

Palestina, för judar, för att det är deras rätt att bo där som de har fått från Gud. Alltså

som jag har förstått det. Och då har dom liksom, i deras rätt. Ingen annan har rätt. Så

har jag förstått det. Gud bedömligar rätt att bo där.

FL1: Och vilka utgör sionisterna? Vilka är det som är sionister?

AN: Det finns rätt många olika. Det är.....det finns sionister som är judar och inte

judar. Så tänker jag.

FL1: Finns dom över hela världen eller är det liksom i Israel?

AN: Det är väl i Israel tror jag.

FL1: Och du har aldrig uppfattat att han har uttryckt sig på något nedvärderande eller hatiskt

sätt mot den här gruppen då i Israel? Sionisterna?

AN: Alltså, att han är kritiskt mot dom ja. Jag han tycker inte att det har gått rätt till.

Och att det fortfarande inte går rätt till.

FL1: Men aldrig att du känt någon gång att, det här var inte bra? Får man säga så här?

AN: Inte så att jag kan komma på rak arm nu så att han använde det här. Det här

tillfället, det var något som jag har reagerat jättemycket på.

FL1: Håller du med honom om de här uppfattningarna?

AN: Vi har väldigt högt i tak, det är långt ifrån att det han säger, det är lag. Vi har

haft mycket diskussioner om mycket, inte just den här frågan kan jag säga så mycket

om, men annat. Så vi är inte rädda för att diskutera. Och hand är inte heller rätt eller

blir inte ledsen om man säger att han har fel.

FL1: Vad har ni haft diskussioner om?

AN: Ibland är det ju mer islamjuridiska, alltså får man göra så här, får man göra så

här. Får man be på det här sättet eller får man inte be på det här sättet. Han har en viss

åsikt, vi har en annan åsikt. Så att det brukar vara mest sånt. Sen så.......... ibland är

det mer liksom politiskt också. Vad vi tycker i en viss fråga. Vad han tycker i en viss

fråga.

FL1: Jag tänker på det här med homosexuellas rättigheter och sånt där. Det har vi ju stött på.

Vad tänker du kring det?

AN: Ja, det är en spec-fråga. Som muslim, som troende muslim, jag måste, jag har ju

min tro som är väldigt stark för mig. I min tro är det förbjudet med homosexuella

handlingar, men jag är inte emot homosexuella för det. Alltså det är inte

homosexualiteten som är....för det finns ju, och vi som muslimer ser det som att även

dom är skapta av Gud. Och det är en prövning för dom. Alla har sina prövningar. Att

vara homosexuell är en prövning. Det är i sig inte en synd som jag har förstått det hela.

Men att göra homosexuella handlingar, det är förbjudet enligt Islam. Det kan jag inte

säga någonting annat om. Men att vi skulle ha någonting som att vi har hat emot

homosexuella, det vågar jag säga att vi inte har. Eller att vi skulle rent av uppmana till
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våld mot homosexuella, absolut inte. Jag jobbar inom vården, vi har otroligt mycket

kontakt med homosexuella och trans och allt, jag lovar, du kommer aldrig kunna se nån

som säger någonting annat än att dom har blivit bemötta med väldigt stor respekt. Och

det är självklarhet för oss. För mig och för oss i föreningen som jag har sett det. Men att

vi tycker att vissa liksom handlingar är förbjudna i Islam. Så är det ju. Det har vi inte

varit hemliga med. Homsexualitet, begå homosexuella handlingar inom Islam, det anses

vara en synd.

FL2: Och när du säger vi, tänker du på föreningen?

AN: Jag tänker på sheikhen, tänker jag på, att sheikhen, att han har också sagt det. Vi

muslimer, den bilden jag har av muslimer är i alla fall min. Du kanske får fråga någon

annan muslim, han kanske ger ett annat svar till dig. Så som jag har uppfattat Islam,

min syn på Islam, vi säger vi muslimer, så ser jag det. Från mitt perspektiv.

FL2: Men har föreningen någon, så att säga, inriktning på kanske Sunni eller?

AN: Ja, det är Sunni.

FL2: Det är Sunni? s

AN: Det är Sunni. Absolut. Sunni.

FL1: Brukar ni ta er an ungdomar i trakten och så? Ta till er och såna som är på glid, liksom?

AN: Ja. Det har blivit så. Utan att aktivt ha jobbat för det kan jag säga. Det är

ungdomar som har dragit till sig ungdomar. Så att vi har haft mycket ungdomar men vi

har inte haft någon liksom skriven eller medveten strategi kring det. Vilket vi borde ha

haft egentligen. Men det är ju alltid bra liksom, att hjälpa folk som har hamnat snett.

Men vi har sett att det har kommit ungdomar. Ibland dom är ju så att dom kommer i

perioder. Dom får liksom en....dom kommer dit och plötsligt så förändras dom i en

månad eller två. Och sen försvinner dom. För det har varit så att ungdomar har

kommit i perioder men vi har tyvärr inte jobbat aktivt för det. Att få hit dom.

FL: Och vem är det som har kontakt med ungdomarna då från.....vem är det som leder det

arbetet?

AN: Det finns ingen som leder det arbetet. Det är mer en slump att ibland kommer det

några som drar med sig andra. Så att det är liksom väldigt i perioder känns det som.

Ibland har vi jättemycket ungdomar i lokalen, jättemycket. Och sen vissa perioder

försvinner de helt. Men jag antar att det är så med ungdomar.

FL1: Jag tänker på lite, du var inne på dom är grupperna, WhatsUpp-grupperna. Berätta lite

kring dom och hur ni kommunicerar där inom kulturföreningen.

AN: Det har funnits flera grupper och då är det Bulugh al-Maram, den här för

lördagsföreläsningen. Sen finns det en för predikan, fredagspredikan. Och sen så finns

det en för frågor och svar. Man kan ställa frågor till sheikh om hur gör man det här?

Och då svarar han. Och sen har det funnits en för allmän diskussions....diskussion med

han då. Alla slänger in länkar och man kollar på det där. Och sen dom här tre som är

mer strikta dom är ju stängda liksom. Det är bara jag och någon till som kan.....men

dom är bara till för att jag ska kunna ladda upp en föreläsning eller predikan. Den

fjärde har varit öppen för just den anledningen man ska var öppen. Dom andra vill vi

inte att det ska komma in massa annat. Dom vill vi hålla rena. För våra föreläsningar.

Och här kan tipsa andra. Den är öppen.

FL1: Hur många medlemmar är det i de här stängda? Där ni postar olika meddelanden och

föreläsningar?

AN: 15-20 kanske.

FL1: Vem har startat dom? Är det du som är admin?

AN: Jag är admin i de här fyra. Den här allmänna diskussionsgruppen, den startades

senast. Just för att vi hade en Q&A, alltså questions and answers. Den var öppen och

där blev det mycket liksom, det blir inte så mycket frågor och svar utan folk skickar in

länkar och video som dom tycker var intressanta. Vi tyckte att det var för mycket oreda

i den. Så då stängde vi den och skapade den här sista mer för det här. Jag har varit
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admin i alla tre, men jag är osäker om jag har startat alla tre. Dom har varit där länge.

Men den som har startat nu, jag är osäker vem som har startat den. Jag har varit

admin från början tror jag. Sen finns det en till grupp som jag inte är admin, i. Och den

heter Bönetider, och där är det man använder bara för bönetider förändras ju för

sommar och vinter. Och där uppdaterar man bara "nu har vi ändrat bönetider" så att

alla vet vad som gäller.

FL1: Har du någonsin uppmärksammat något extremistiskt material i någon av de här

grupperna?

AN: Alltså, som sagt, alla dom här är stängda för dom här öppna diskussionsfrågor.

Gruppen. Och där är det väldigt mycket som kommer in. Och jag har inte alltid

jättebra koll på allt innehåll. I början när vi startade gruppen så var det kanske man

fick in en fyra, fem videolänkar eller vad det var, om dagen. Då kunde man se det. Men

det blev mer och mer. Det hamnade lite utanför min kontroll egentligen att se allt.

FL1: Mer och mer vad?

AN: Alltså innehåll. Material. Så det blev lite som man tog bort det liksom. Så jag

har.....jag kan inte säga att jag har kollat allt långt ifrån. Jag kanske inte ens kollat 20,

30 20 av det som har funnits. Fokus har legat mycket på Palestinafrågan senaste tiden.

Mycket kring lidandet där som har varit föremål för, om det är nyheter, om det är

klipp från Twitter, Instagram, eller vad är då är det ofta att det har handlat om det.

FL1: Du har aldrig sett något extremistmaterial? IS-videos? A1 Qaida-videos, var det nu kan

vara? I någon av det här grupperna?

AN: Inte som jag har identifierat i alla fall som att det här var al Qaida eller IS.

FL1: Har du någonsin under din tid i kulturföreningen hört eller sett någon som talar om

Jihad eller terrororganisationer på ett sätt som är liksom inte bra? Att man är för det så att

säga? Positivt.

AN: Inte för terror. Alltså, ordet Jihad används ju mycket men det är ju väldigt brett

ord och andra sidan. Så det är inte Jihad att man per automatik tar till vapen och

använt våld. Det är ju ett begrepp som är väldigt brett inom den islamiska

terminologin. Används på många sätt. Det kan vara Jihad du gör mot dig själv. Att du

avstår från synder och sånt. Det har ju använts men inte liksom i den mening att det

menas att man tar till våld eller så. Och absolut inte att man uppmuntrar till terror eller

på något sätt pratar om terrororganisationer och så. Inte min uppfattning i alla fall.

FL1: Vet du om några har rest utomlands som har varit aktiva i kulturföreningen för att göra

hijrah. Vad heter det?

AN: Hijrah?

FL1: Ja;

AN: Jag vet inte om man ska kalla det har funnits folk som har flyttat utomlands. Som har

valt att bo utomlands.

FL1: Men jag tänker till Syrien eller så.

AN: Nej. Inte vad jag vet.

FL1: Och ingen som du vet som har dött utomlands?

AN: Inte mig veterligen.

FL2: Men du sa att det finns de som har valt att flytta utomlands. Var har de flyttat då?

AN: Vi har folk som har flyttat till Turkiet. Folk som har flyttat till Afghanistan. Men

det är såna som har haft anknytning Afghanistan.

FL2: Man typ flyttar hem alltså?

AN: Ja. Jag är själv afghan. Jag reser ju fram och tillbaka till Afghanistan med jämna

mellanrum. Jag har min släkt där fortfarande. Och min fru har hela sin familj där.

FL1: Men om jag påstår då att det har figurerat ungdomar som har varit med i era lokaler, om

det har varit medlemmar eller inte, det är jag inte klar över här och nu, och sedan rest och vi

misstänker att de har rest för att göra ett jihad, och fisabilillah eller vad det heter.

AN: Inte mig veterligen. Du kanske vet mer än mig. Men jag kan inte säga att någon,
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den här personen reste dit. Det kan jag inte. Men om du påstår något så vet jag inte.

FL1: Nej, jag påstår det, men jag vill bara höra hur pass insatt du är i dom här.

AN: Nej, jag känner inte till någon som har åkt för att göra jihad. Alltså för jihad i den

meningen, att ta till vapen så att säga.

FL1: Ja, men det är därför jag undrar lite, vem är det som pratar med de här ungdomarna

bakom lyckta dörrar och så där. Om Islam och så hos er.

AN: Som sagt, jag har väldigt begränsad kunskap om Islam och det är därför jag går

till moskén för att lära mig. När jag har en fråga ställer jag den till sheikh. Det är så jag

kan svara för min del i alla fall. Sen vet jag inte hur andra har gjort.

FL1: Så för din del så är det han som är den källan till kunskap så att säga?

AN: I moskén. Han är långt ifrån den enda källan i moskén. För jag....jag håller inte

alltid med honom. Det finns i YouTube och andra saker också. Så jag tar hans åsikt

men sen kollar jag vad andra lärda säger om samma sak också. Det händer väldigt ofta

att jag går emot honomi vissa saker. För jag tycker att hans argument håller bra, för

det finns inte lika väl underbyggda som de andras. Så ja, det är naturligt att gå till

honom i första hand, men hans ord, det blir en del av det hela.

FL1: Om man säger så här då. Om man rådger folk att lämna Sverige för att man är så

förtryck som muslim här, är det någonting du håller med om? Att du kan inte leva ditt liv som

muslim i Sverige?

AN: Jag kan väl tycka att Sverige har förändrats väldigt mycket. På kort tid. Det kan

jag säga.

FL1: Så kan det ju vara.

AN: Det håller jag med om, att klimatet har blivit mycket hårdare. Strängare. Jag kan

hålla med om att jag som muslim, praktiserande muslim, får lite mer konstiga blickar

idag än jag fick för 10 år sedan. Nu är det som sagt, väl priviligierad. Jag jobbar inom

ett yrke som är väl respekterat. Och jag kan prata för mig också. Om jag råkar ut för

någonting så kan jag ge svar tillbaka på ett sätt som dom sällan förväntar sig. Och jag

blir liksom inte aggressiv eller så. Jag kan prata. Men jag har märkt att det har blivit en

stor skillnad. Jag själv hamnat i situation där min fru som har hijab, att hon får

kommentarer om sig som är helt respektlösa. Och då får jag gå in och försvara henne.

Och då drar dom oftast tillbaka det för dom tror inte att vi kan prata för oss. Dom kan

säga vad som helst och komma undan med det. Det hände aldrig för 10 år sedan. Att

någon gick fram till en kvinna i hijab och sa något väldigt nedslående. Så att Sverige

har förändrats. Som sagt, det är inte lika lätt att bo i Sverige. Om man är praktiserande

muslim.

FL1: Så är det då kulturföreningens hållning då, att man ska lämna Sverige?

AN: Det är inte föreningens hållning. Det finns ingen generell hållning. Det som sägs är

i så fall den enskilda personens hållning.

FL1: Håller du med om det då?

AN: Men som sagt, jag tycker att det är svårare att bo i Sverige idag är för 10 år sedan.

FL1: Ja, men det är inte samma sak. Ska man lämna Sverige för att det är så omöjligt.

AN: Nej, det säger jag inte. Att det är omöjligt att bo här. Men jag tycker att det är

mycket svårare att bo här.

FL1: Så kan det vara.

AN: Mycket svårare att bo här, men det är inte omöjligt att bo här. Och jag säger inte

att alla måste lämna Sverige.

FL1: Men finns det någon uttalad plan från regeringen, tror du, att säga att om man är muslim

så kan man inte vara svensk och så?

AN: Nej, det tror jag inte.

FL1: Så om någon har sagt det så är det den personens åsikter.

AN: Ja, absolut. Jag tror inte det finns en statsorganiserad plan för att.......

FL1: För att ni får ju ändå statliga bidrag.
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AN: Ja, ja. Nej, det är inget sånt. Nej, det är inte det. Så det tror jag inte på. Det är

mer en opinion eller vad man säger som samhället allmänt har förändrat.

FL1: Jag ska visa en bild först tänkte jag. Den här platsen är i eran lokal och här har vi hittat

en del skriftliga papper och handskrivna lappar och det verkar vara någon form av

kontorsplats med dator och så. Vem är det som brukar använda den?

AN: Här är det sheikh Elyas som sitter.

FL1: Och vi har ju tagit del av vad han skriver och så där. Och ska jag bara uttrycka mig rätt

här. Det återspeglar ju vad man kan anse vara en del antisemitiska, antidemokratiska åsikter i

anteckningsform här. Vad tänker du kring det? Har du sett det? Har du hört talas om det?

AN: Alltså, som sagt, nu vet jag inte exakt vilka ord han har använt, men jag har

funderat mer på det som sionistiska uttalanden mot staten Israel, inte mot judarna i sig.

Så har jag förstått det i alla fall. Oavsett vad han har använt för ord. Det är det ena. Sen

var det den andra frågan var?

FL1: Har du liksom.....nej, det var egentligen det. Den andra frågan var vem brukar det här.

AN: Det är han som brukar det här. Och jag blir förvånad, dom här datorerna, dom

har ju funnits sen 90-talet säkert. Dom funkar ju knappt. Vi har inte haft Internet t ex.

Tidigare hade vi en skrivare som gick sönder. Jag försökte nån gång skriva ut

någonting därifrån, jag hade tagit med mig en USB-sticka, men det tog ju sån tid att

conecta den så jag vet inte.....den....

FL1: Hur funkar det, har han anteckningar, läser han från dom när han predikar?

AN: Inte när han föreläser.

FL1: Nej, okej.

AN: Då är det mer som freestyle. Nej, just det. Han har anteckningar. Både när han

föreläser och när han gör predikan.

FL1: Ja, för det är ändå så att de här lapparna låg ju helt öppet. Jag tänker att det är ju svårt

för någon som inte, för oss ska jag säga, att veta vems åsikter är det här. Och vems tankar är

det? Förstår du då varför jag frågar?

AN: Mmm

FL1: Och jag tänker ditt ansvar som ordförande där, känner du att du har något ansvar över

hur kulturföreningen, vilken inriktning man har? Vad som ligger på plats? Och vilka tankar

som så att säga tillåts frodas.

AN: Så här i efterhand så har jag ju funderat jättemycket på, jag är ju högst ansvarig,

högst ansvariga på föreningen, så jag har tänkt mycket kring kulturen kring, alltså,

framför allt kring, jag kanske inte har tänkt så mycket kring själva innehållet om jag

ska vara helt ärlig. Som sagt den här föreningen har gått med på allt i pilot sen

jättemånga år. Han har funnits där i 20-25 år och alltid haft fritt fram göra vad han

vill. Jag har mer funderat på de här ordningsreglerna, där borde jag ha varit bättre.

Jag känner liksom en stor, det grämer mig, jag borde ha haft bättre koll på nycklarna t

ex och sånt. Det är väl det jag kan känna att, alltså det här, det har varit, nu efterhand

jag tänker det är inte som en förening, mer som ett kompishäng. Vi hänger där. Och

allting gick mer som spontant. Allting var så spontant. Det var väldigt lite uppstyrt det

hela. Att vi borde ha haft bättre uppstyrning. Allmänt i föreningen. Men som sagt, det

känns inte bra i efterhand, jag borde ha gjort mer. Haft bättre ordning. Liksom mer

formellt. Haft mer öppettider. Nu stänger vi. Inga här utanför öppettiderna. Vara mer

sträng med vem som har nycklarna och så.

FL1: Och vad är det för öppettider?

AN: Det är det jag menar, det finns inga tider. Det är det där med tiderna, så går man

när man känner för det. Det finns inga öppettider.

FL1: När du säger att de har varit där utanför öppettiderna så är det......

AN: Ja, alltså utanför bönetiderna. Jag tänker att vi bord haft så, att nu har vi öppet i

samband med alla böner och sen efter en halvtimma så är det låst och så kommer vi

tillbaka nästa gång.
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FL1: Jag måste ändå fråga, har du hört talas om något prat om eller har du själv sett något

vapen i lokalen?

AN: Nej.

FL1: Och hur går nu tankarna i föreningen efter den här insatsen som Säkerhetspolisen hade?

Vad har ni, hur har ni tänkt? Hur har ni reflekterat och vad pratar ni om när ni ser tillbaka på

det som har inträffat?

AN: Nu har det hunnit gå ett par månader så att man har funderat lite. I början var

det mest chock och förvåning och så där. För jag trodde ju någonstans att, hade vi

missuppfattning att vi hade ett samarbete tänkte jag.

FL1: Med Säkerhetspolisen?

AN: Ja. För jag har ju aldrig träffat några representanter från er men jag har ju

pratat med sheikh och han brukade träffa några av er, om det var varje år eller

vartannat år. Och dom brukade komma och besöka och sådär. Två personer som

brukade komma och sitta med honom, så att jag tänkte att vi har ju ett bra samarbete.

Men nu när chocken och allt det där har lagt sig så är vi ju.....jag tänker mycket i

backspegeln att vi kunde göra annorlunda i ordningen. Jag förstår nu att det är helt

orimligt att vi hade.....att vi hade så fritt tillträde till lokalen. Vi är ett stort misstag vi

har gjort. Det går inte att få ogjort nu. Jag tänker också att vi är en väldigt lite förening

och så helt plötsligt över en natt så är vi i media liksom. Jag tror jag har haft hela

Sveriges media på mig. Och jag har inte vågat prata. Jag kan inte media. Jag vet inte

vad jag ska säga. Jag är livrätt för tilldelad TV framför en mick. Dom få kommentarer

jag har gjort har jag gjort i skriftlig form, anonymt. Jag vet inte om ni har läst det, men

jag har väldigt få, och då har jag varit väldigt fåordig så det är inte speciellt mycket

information av det. Också för att vi inte har haft så mycket information av det heller.

Och det tog så lång tid innan ni kontaktade oss också, så jag tänkte ja men nu kommer

vi en vecka efteråt så kommer vi få kontakt med er. Ni kommer berätta vad som har

hänt, varför det har hänt så här. Sen tog det månader och månader. Vi pratade med

SSD och som skulle höra av sig till er och dom sa att det här fixar vi på en vecka, en

vecka. Då hör dom av sig till er. Sen förstod jag att det kanske inte gick så bra. Så att

mycket det har lagt sig, jag tänker just framtiden, det kommer vara jättesvårt för oss

att bedriva någon verksamhet här. Av olika anledningar. Dels ligger vi i en tvist med

hyresvärden så dom har sagt upp vårt avtal. Antingen så accepterar vi det eller så

hamnar vi i en rättslig tvist med dom. I domstolen. Men även om vi skulle ha tillgång till

lokalen så har jag svårt att tro att vi skulle kunna gå vidare med vår verksamhet efter

allt som har hänt.

FL1: Hur känns det då?

AN: Det känns jätte-jättesorgligt.

FL2: Men betyder det att ni inte har någon verksamhet?

AN: Nej, det har varit helt stängt sedan 7 mars.

FL2: För nu pratar du mycket om ordningsfrågor och så där, men hur tänker du då? Den enda

andliga ledaren som du beskriver faktiskt också sitter misstänkt för brott.

AN: Det är det jag menar. Även om vi skulle ha tillgång till lokalen så kan vi inte
bedriva någon verksamhet med nuvarande.....alltså....jag tänker att i så fall att om det

finns någon minsta chans så måste ju hela styrelsen och chefen bytas ut i så fall. Om

man ska någon chans att gå vidare. Och hitta det tror jag inte är lätt. Och även då kan

det vara svårt. För att jag förstår att vi är misstänkliggjorda. Folk kommer ju se liksom

väldigt skeptiskt på oss i Tyresö, men Tyresö behöver verkligen moskén. Så är det. Det

såg vi när vi anordnade en Eid-bön för ett tag sen. Då hyrde vi en lokal i Tyresö. Och

jag vet inte om folk var nyfikna men det har aldrig kommit så mycket folk som det

gjorde då. Det var precis innan sheikhen blev anhållen.

FL2: Så det är fortfarande han som höll i den då.

AN: Ja, han höll i den.
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FL2: Finns det någon annan som kan hålla i någon bönestund, eller? Någonting?

AN: Alltså, det finns dom som skulle kunna komma någon enstaka gång så där då,

men inte med samma kontinuitet. Det finns ingen som kan ta på sig den rollen. Någon

enstaka gång man kan ställa upp, men annars nej. Jag ser ingen som....

FL2: Men någon enstaka gång, då är det ändå någon som är aktiv i föreningen?

AN: Alltså, vi kan frågan någon som vi ser är lite bättre än oss, mer i kunskap. Ja, men

kan du inte göra en predikan här i veckan? Och sen kanske det går två månader, han

kanske jobbar den här veckan. Men det är ingen som håller för att driva moskén.

FL1: Jag tror inte jag har så mycket mer frågor mer än att, Elyas Hakamali, får han lön av

kulturföreningen?

AN: Ingen lön.

FL1: Vad jobbar han med?

AN: Jag tror han är sjukpensionär.

FL1: Och han spenderar i stort sett sina dagar i kulturföreningen då?

AN: Ja, så som jag har förstått det så brukar han vara där. Det är där han hänger.

FL1: Jag förstår. Har du någon mer fråga?

FL2: Nej, jag tror inte det.

FL1: Då är jag också klar. Har du någon fråga till oss kanske som du vill?

FL2: Som du vill lägga till eller berätta som vi inte har frågat om?

AN: Nej, jag tänkte, ni får säkert inte säga någonting alls, men hur lång tid tror ni att

det tar innan rättegången kommer igång?

FL1: Ja men det vet jag........... när det gäller såna rent praktiska frågor, det kan vi. Jag tänkte

mer som har med förhöret att göra. Rent verksamheten.

AN: Okej. Nej, men det här kanske är okej. Jag förstår att ni inte får svara. Har ni

haft kontakt med hyresvärden?

FL1: Nej. Inte jag i alla fall. Har vi haft det?

AN: För det....dom påstår att de har haft information från er och att det har pågått

vissa saker i lokalen. Och dom pressar oss att lämna. Det kan ju vara taktik från dom,

att dom påstår vissa saker så att vi bara ska skriva under på det här. Sen att dom har

fått information från er, att det har pågått vissa saker i lokalen, då förstår jag att det

aldrig går att försvara det rättsligt.

FL1: Det kan jag inte uttala mig om för det vet jag ingenting om.

AN: För det lät väldigt konstigt att dom efter 1 månad sa, ja men nu har vi haft

kontakt med polisen, och polisen har påstått det här till oss. Och då tänkte jag att det

här måste ju vara en super-superhemlig utredning. Hur kan polisen.....

FL1: Men jag tänker att polisen och Säkerhetspolisen är olika saker. Dom kan absolut ha haft

kontakt med polisen. Det har inte jag en aning om.

AN: Men de saker som påstås, det måste ju vara på Säkerhetsnivå. Det kan inte vara

polisen som säger nåt sånt. Men okej, jag förstår. Men det är det här dom använder

emot oss i den här rättsliga åtgärden.

FL1: Vi kan avsluta förhöret tänker jag. Jag har inga mer frågor kring eran verksamhet eller

era medlemmar där och så.

AN: En fråga till: Finns det några restriktioner på oss övriga?

FL1: Nej, det gör det väl egentligen inte. Jag tror inte vi behöver något sånt här. Eller vad

säger du?

FL2: Nej, det känns inte så.

FL1: Nej. Så det gör det inte. Då avslutar vi förhöret. Klockan är 10:51.
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Mendbayar, Shine-Orgil
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Vittne Ja Id skyddsvakt

Tolk Språk

Ytterligare information om anledning till förhör Underrättad om misstanke

Förhör gällande hans kontakter med användarnamnet Pineapple Nade samt hans

kontakter och användarnamn på sociala medier

* Underrättad om 12 & FUK - Underrättad om rätt till försvarare Godtar den försvarare som rätten förordnar Försvarare/ombud närvarande

Försvarare/ombud önskas

Förhörsledare Förhörsdatum Förhör påbörjat — Förhör avslutat

ee 2024-05-15 — 09:18 10:17
Förhörsplats Typ av förhör Förhörssätt

Säkerhetspolisens lokaler RB 23:6 Ljudbandsförhör

Förhörsvittne Utskrivet av

Berättelse -

Förhöret är en sammanfattning på inspelat förhör. Inspelningen finns sparad i dess helhet.

S-O: Shine-Orgil Mendbayar, hörd person

FL1:

FL2:

Plats: Säkerhetspolisens lokaler

Datum/tid: 15/5 — 2024/ kl.09:18

S-O ombeds att berätta om sig själv

Han berättar att han bor i Alby och går i nian på en skola i Sollentuna. På fritiden så hänger

*1 han med kompisar, spelar fotboll och spelar lite spel på mobilen.

Sociala medier

På fråga om han använder några sociala medier så uppger S-O att han använder TikTok,

Snapchat, Instagram och WhatsApp.

På fråga vad han heter på TikTok uppger S-O att han har flera konton men det som han

minns, det kontot som han använder nu, heter Envy Kazh1212.

Gällande Instagram så tror han att hans användarnamn är Envy Kazh.

På WhatsApp så använder S-O samma telefonnummer som han blev kallad till förhör på.
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På Snapchat så heter S-O användarnamnet Envy Kazh. Han svarar på fråga att han har

Facebook men säger att det använder han inte. Även där heter han Envy Kazh och uppger att

han "heter det på alla sociala medier".

S-0 tillfrågas om han har några fler sociala medier och svarar på den frågan att han även har

Telegram. Han uppger att på Telegram så är det bara hans nummer och han tror att

användarnamnet som han använder just nu är Funny Kazh.

Gällande Telegram så har S-O använt den appen sen han laddade ned den för ungefär fyra

månader sedan.

På fråga om vad anledningen är till att han använder just Telegram så uppger han att han

brukar skriva med sina vänner där. S-O ombeds att berätta vad det är för vänner och svarar

på den frågan att det är en vän i skolan och så är det vänner som han har skaffat via TikTok.

Anledningen till att han använder Telegram istället för WhatsApp som han ju också har är att

han inte har så många kontakter på WhatsApp utan de som han känner använder Telegram.

S-0 tillfrågas om det var någon som sa till honom att ladda ned Telegram eller om han

gjorde det ändå. På den frågan svarar han, "det var den appen som jag tror de använde så jag

laddade ned den". Han tillfrågas vad han menar med "de" och säger att det var en person i alla

fall som han idag inte kommer ihåg namnet eller användarnamnet på. S-O tillfrågas om hur

han fick reda på att den personen hade Telegram och svarar på den frågan att personen gav

honom användarnamnet så han laddade ned Telegram och "addade" den personen.

S-O har inte träffat den personeni riktiga livet och säger att de som han har kontakt med på

Telegram har han inte träffat. Han påminns då om att han sa att det även var en på hans skola.

Han säger att den personen har han bara kontakt med för de har varandra på Snapchat,

Instagram och TikTok.

S-O ombeds att berätta om den personen som gav honom ett användarnamn. Han tillfrågas

om användarnamn och vad personen heter. Han säger att han inte minns det. S-O informeras

återigen om att det är väldigt viktigt att han berättar exakt vad han minns och får av

förhörsledare veta att vi påstår att han på Telegram heter Envy Kazh. S-0 tillfrågas om det

stämmer och svarar, "ja just det" på den frågan. Han säger att det var inte så länge som han

hette det utan just nu heter han ju Funny Kazh. S-0 tror att det var ungefär fyra, fem

månader sedan som han hette Envy Kazh men det är mycket möjligt att det även var för cirka

tre månader sedan.

Pineapple Nade

S-0 tillfrågas om han har haft kontakt med ett konto som heter Pineapple Nade. Han svarar

på den frågan att det tror att han har. Han känner inte personen bakom användarnamnet men

han träffade honom via TikTok. De pratade om parfymer och personen berättade att han

säljer parfymoljor och skickade bilder på en massa olika lukter som han sålde för 75 kronor.

S-O säger att det var det viktigaste som de pratade om på Telegram. Han tillfrågas om de

även pratat om något annat och säger, "av det jag kommer ihåg, inte".

S-0 tillfråga som det verkligen stämmer att de inte har pratat om något annat via Telegram

och svarar på den frågan att det som han minns är att de bara pratade om parfymer.

S-0 tillfrågas vad personen bakom Pineapple Nade heter på riktigt. Han svarar att det vet han

inte. Han träffade aldrig honom för att köpa någon parfymolja. Vid något tillfälle så ringde
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S-O honom via Telegram då Pineapple Nade hade varit borta någon vecka men fick inte

något svar på det samtalet. Han gissar att det samtalet var två månader sedan.

S-O svarar på fråga att han inte tror att han har pratat med Pineapple Nade muntligen någon

gång. Han vet inte vart han bor någonstans men tror att det är i Stockholm för en bild som

han la ut såg ut att vara från ett Stockholms tåg. Han känner inte till om Pineapple Nade

brukar gå till någon moské.

De började ha kontakt via TikTok då S-0 såg videos som Pinapple Nade hade lagt ut. S-0

minns inte vad Pineapple Nade hette på TikTok men de videos som han la ut var mycket

islam relaterat.

S-0 tillfrågas om vad han själv har lagt ut på TikTok. Han säger att förut la han inte ut så

mycket men för en månad sedan så la han ut samma saker och menar då islam relaterat. Han

tillfrågas om vad islam relaterat är för saker och säger att han vet inte hur han ska förklara det

men det kan vara citat från koranen. Han minns att han har lagt ut två såna. Han minns inte

vad för citat eller om han har lagt ut något mer.

S-O tillfrågas även om han känner till koranen och ombeds att berätta vad han känner till.

Han säger att han kände till lite förut men inte så mycket. Det som han vet är att den är lång

och skriven på arabiska.

S-O säger att för tre, fyra månader sedan så var han intresserad av koranen och därför så la

han ut citaten. Efter det så tappade han intresset för religion.

Intresse för islam

S-0 uppeger att han via videos på TikTok fick ett intresse för Islam. Han tillfrågas om vad det

vad de innehöll som fick honom intresserad och uppger att det var olika budskap om vad

islam innebär. När han ombeds att berätta om något sådant budskap så säger att han att

tillexempel så innehöll ett budskap om olika pelare av islam. Många av de videos som han

såg var islam relaterade och det var bara det som kom upp på hans sida så blev han väldigt

intresserad.

S-0 tillfrågas om Pineapple Nade verkade vara intresserad av islam och svarar på den frågan,

"jag tror han var muslim faktiskt". Anledningen till varför han tror det var på grund av de

videos som han la ut. S-O säger att han minns egentligen inte så många videos som den

personen la ut men han vet att en handlade om morgonbön, hur man ber en sådan.

S-O har själv aldrig bett någon morgonbön. På fråga ifall han någon gång har besökt någon

moské så uppger han att han har varit med sina vänner från skolan till en moské i Sollentuna.

S-O kommer sedan på att han även har varit med samma vänner till kulturhuset i Kista där

det också finns en moské.

Discord

S-0 tillfrågas vad Discord är för något. Han uppger att det är en app där man kan skriva och

göra olika service på. Han tillfrågas även om han själv använder Discord och svarar på den

frågan att han hade det förut, för tre månader sedan, för att skriva med sina vänner men han

använder inte det längre. När han använde det så var han med i en server där man skrev om

islam. Han var med där för att lära sig saker om just islam. Han kände inte några av

personerna som var med i den "gruppen" men det fanns många texter om islam då folk skrev

mycket där.
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S-0 minns inte vad han själv hade för användarnamn på Discord. Han tillfrågas om

Pineapple Nade var med i den "gruppen" och svarar på den frågan att det tror han att han var

men han hette inte det namnet där. Vilket namn personen hade minns inte S-O.

S-0 tillfrågas ifall personen som använder Pineapple Nade på Telegram skrev något på

Discord. Han svarar att han inte skrev där men han tror som sagt att personen var med i den

"gruppen".

S-0 själv skrev frågor om islam i gruppen. På fråga om vad för slags frågor som han skrev

säger S-0 att det var vanliga frågor om islam, frågor som han inte förstod.

S-0 påminns om att i det som han berättar så är det mycket som var tre, fyra månader sedan.

Han svarar ja på den frågan och säger att han tappade intresset för islam. Han berättar att hans

kompisar i skolan som praktiserar islam sa att han trodde på fel sätt. Bland annat så menade

de att han själv trodde att islam var för hård och strikt. Hans vänner berättade för honom att

religionen är välkommande och inte alls så strikt.

S-0 svarar på fråga att i den här gruppen på Discord så var det ca fyra, fem personer om

dagen som chattade men över femtio stycken var med. S-O minns inte några användarnamn.

S-O och Pineapple Nades kontakt på Telegram

S-0 tillfrågas om han känner igen namnet Rasmus Johansson. Han säger att det gör han inte

men tänker att kanske är det han som har varit Pineapple Nade. S-O har dock aldrig tidigare

hört namnet Rasmus utan tror bara det för att det namnet nämndes nu i förhöret. S-O

tillfrågas även om han vet vad Pineapple Nade heter på riktigt. Han säger, "jag hörde på

Discord servern många folk sa att han hette Elias eller något." S-O får frågan om han alltså

kan heta Elias och svarar på den frågan att det var folk som kallade honom Elias i det

rummet.

S-O får chattar mellan honom och Pineapple Nade upplästa för sig. Han tillfrågas när han

började ha kontakt med Pineapple Nade och svarar på den frågan att det var i början av året, i

februari ungefär.

S-O säger att folk på Discord pratade om att de skulle åka till ett muslimskt land och leva.

Han själv visste inte så mycket om det utan låtsades bara att han förstod.

S-0 uppmanas att vara ärlig i sina svar och tillfrågas igen om vart folk skulle resa och varför

som de skulle göra det. Han berättar att det var i Discordgruppen som folk pratade om det.

Han själv var inte så insatt då men han tror att det var att man ska resa till ett land med

islamiska regler. Han tror att det handlade om ett land i mellanöstern. Anledningen till att

man skulle resa var för att man inte ska leva i ett land som inte har islamiska regler.

S-O tillfrågas om den här personen som kallades för Elias skulle resa någonstans. Han vet

inte säkert men vet att den personen frågade honom något. Vad minns han inte. S-O säger att

han visste ju inte så mycket själv så han hängde bara på det som andra personer på Discord

sa. S-O uppger att han själv var förvirrad.

S-0 tillfrågas om det var någon som sa något om pengar. Det minns han inte. Han tillfrågas

även om någon skrev någon annan anledning till att resa mer än att man bara skulle vara i ett

annat land. S-0 säger att hela punkten i det här var att man skulle ifrån Sverige.



| Förhör med Mendbayar, Shine-Orgil; 2024-05-15 09:18 diarienr: 0105-K15-24 69]|

S-O berättar att hans kontakt med Pineapple Nade handlade om ifall någon skulle resa. S-0

visste inte budskapet kring det utan bara hakade på så han själv sa att han skulle resa dit där

det finns islamiska lagar.

S-0 tillfrågas om vad ordet "dawlah" betyder för honom. Han säger att han först trodde det

betydde en islamisk stat men sen när han har pratat med sina vänner på skolan så har de

berättat att det är en fel grupp och att de är terrorister. S-O tillfrågas om vad han själv kände

när han fick höra det. Han säger att han kände sig väldigt förvirrad för de som han har pratat

med på sociala medier är muslimer, precis som hans vänner på skolan. S-O har tre vänner

som han brukar pratat med om detta och de tycker olika så han känner sig förvirrad. På fråga

om hur han själv känner nu så säger han att han känner sig neutral. Han är inte praktiserande

muslim och svarar på fråga att han tror inte heller att han är muslim.

S-O har pratat med sin mamma om islam och då fått veta att islam är en väldigt strikt religion

och det kan bli problem om man vill byta religion.

S-0 tillfrågas om varför Pineapple Nade skriver frågor om en resa till honom. Han berättar

att det var ju för att flera på Discord skrev om att de ville resa så han själv bara hakade på det

även om han i riktiga livet inte var säker. Han tillfrågas även om vilka Pineapple Nade menar

när han skriver "er". S-O säger att det var ju flera på Discord som skrev att de skulle åka.

Planen på Discord var att det, själva resan, skulle ske om något år så det var därför som S-O

skrev det i chatten med Pineapple Nade. Även staden som han nämner i chatten är något som
han fick från Discord. Han vet att det är en stad i Syrien och trodde då att det var ett islamiskt

kalifat som man bör åka till om man är muslim.

S-O berättar att de arabiska orden som han skriver i chatten har han googlat fram på google

översättning. (fhl anmärkning: Google translate)

S-O förklarar till ovan att han nu har tittat på klipp från lärda människor på Youtube som

säger att "dawlah" är fel grupp. Att de är terrorister. Hans vänner har berättat för honom att de

här är "kharij" som betyder att de är banditer. S-O översätter det till att de på engelska skulle

kallas för bandits.

S-0 ombeds att berätta vad för donation som nämns i chattarna mellan honom och Pineapple

Nade. Han säger att det i Discord gruppen fanns många som ville donera pengar till kvinnor

och barn som var samlade i en camp i Syrien. S-O säger att han själv tyckte det var en god

sak och fick även höra i gruppen att man fick många belöningar om man gjorde detta. På

fråga om vad det var för belöningar så svarar han att vad han uppfattade så var det gud som

skulle ge belöningen.

S-O vet inte vilken kvinna som man skulle donera till utan vet bara att det var kvinnor och

barn. Han själv gav aldrig några pengar. Han säger att de planerade och han hakade på men i

slutet så var det inte några pengar som betalades ut från honom.

S-O säger att han tänkte skicka pengar via Paypal men gjorde aldrig det. Han säger att det

var en grupp som Pineapple Nade och andra hade som samlade in pengar. Han vet inte vad

gruppen hette eller vilka som var med i den. S-O säger att det var hotmailadressen som

Pineapple Nade skickade till honom som man skulle skicka pengarna till.

S-0 svarar på fråga att hans eget paypal är N

S-0 tillfrågas ifall han själv spred det som Pineapple Nade ville samla in pengar till. Han

säger att han skrev det i Discordservern för att han trodde att han skulle få en belöning men
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tror att det slutade med att ingen betalade något.

Det som S-0 själv skrev om insamling var saker han fick från TikTok och Discord som han

hjälpte till att sprida. När Pineapple Nade skrev att han ville ha "details om systern" så tror

han att han tog originalmeddelandet där han såg att det var en insamling och skickade det till

Pineapple Nade.

Namn

Utöver att S-0 tror att personen Pineapple Nade är samma person som folk kallar för Elias på

Discord så tillfrågas han om det var någon där som kallades för Simon. Det svarar han att det

inte var. S-O känner inte igen namnen Omar eller Hakamali från någon kontakt på sociala

medier.

Slutligen uppger S-O att han känner mycket stress över det här och hans nationella prov. Han

uppger att han känner sig mycket ensam ibland och det har varit mycket sociala medier. När

han är klar med nionde klass så vill han läsa natur på gymnasiet.

Förhöret avslutat
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Shine-Ogil: Shine-Ogil Mendbayar, hörd person

ELA1:;

EL2:

Plats: Säkerhetspolisens lokaler

Datum/tid: 28/5 — 2024/ kl. 09:07

I samband med att Shine-Orgil kom för att läsa igenom förhöret som hölls med honom

2024-05-15 togs hans mobil i beslag.

Shine-Orgil informerades om att åklagaren beslutat om att hans mobil ska tas i beslag samt

att en kopia kommer att göras på mobilens innehåll då det i förhöret framkommit uppgifter på

att han haft kontakt med användarnamnet Pineapple Nade på Discord och Instagram.

Shine-Orgil lämnade inloggningsuppgifter till mobilen I

Genomgång av förra förhöret

Shine-Orgil tillfrågades om det var något han ville tillägga efter förra förhöret men han

förklarade att han inte mindes så mycket av det som de hade pratat om så han ville helst läsa

igenom det först vilket han gjorde och han hade inget att tillägga efter genomläsning.

Mobilen i beslag

På fråga om mobilen så svarade Shine-Orgil att det är en iPhone 12 som är 1—2 år gammal

och han har ett abonnemang på Telenor som är skrivet på hans pappa. Numret är F

IH Shine-Orgil säger att det är enbart han som använder mobilen och han har samma
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lösenord till samtliga sociala media och det är enbart han som kan det.

Instagram

På frågan var han diskuterat parfymoljor med Pineapple Nade svarade Shine-Orgil att det var

på Instagram och att Pineapple Nade skapade en hemlig chatt där de pratade om parfymoljor.

De hade även en vanlig chatt där de diskuterade islam.

På frågan om vilket datum Shine-Orgil försökte ringa Pineapple Nade så svarade

Shine-Orgil att det var någon gång i februari eller mars. Han hade sett att Pineapple Nade

varit off line länge, kanske tre veckor och det var därför som han försökte ringa istället för att

skriva.

Discord

Shine-Orgil minns fortfarande inte namnet på "gruppen" på Discord men han förklarade att

det var många grupper. Det var dock en grupp som blev "bannad" ( avstängd,

förhörsledarens anteckning) och samtliga medlemmar i gruppen blev då också bannade,

inklusive Shine-Orgil. Detta hände för ca 3 månader sedan, februari eller mars. Shine-Orgil

har inte varit aktiv på Discord sedan dess. Anledningen till att kontot stängdes ner var att det

delats känsliga bilder och filmer. Shine-Orgil förklarade att det var bilder och filmer med

mycket blod och döda människor. På frågan om det var IS-relaterat så svarade han ja.

Tik Tok

Efter att Shine-Orgil stängdes ner på Discord, stängdes även hans Tik Tok konto ner.

Shine-Orgil förklarade att det varit liknande IS-relaterat material i hans flöde på Tik Tok så

han tro att det berodde på det.

Shine-Orgil har startat upp ett nytt Tik Tok-konto men han har numera färre följare och inte

samma våldsbejakande islamistiska innehåll utan mer fokus på islam.

Radikalisering

Shine-Orgil berättade om han efter mars och efter att han hade pratat med sina vänner förstått

att han har blivit radikaliserad efter att ha tagit del av IS-propaganda på sociala media. Han

beskriver att han varit uppslukad av detta, han ville bidra och har försvarat IS inför sina

vänner till en början. Han började ta del av IS-propaganda i januari 2024 och han har även

delat IS-propaganda med sina vänner. Vännerna har reagerat negativt på detta och förklarat

att IS är terrorister och att han inte ska tro på deras budskap.

Shine-Oregil har ställt kritiska frågor gällande I-attentat på de sociala media där han pratar

med personer som hyllar IS men han medger att även han har skrivit positivt om IS. Han har

bland annat skrivit att han varit föra att emigrera till IS och leva där och har hakat på allt prat

för att få vara en del av den gemenskapen och inte känna sig ensam. Shine-Orgil säger att

han aldrig på riktigt hade tänkt att resa till IS. Hans vänner förklarade för honom att det var

farligt och att han kunde dö och det var han inte redo att göra.

När han förstod att han blivit radikaliserad så avbröt han all kontakt på sociala media. Han

har fått en förfrågan på Instagram från ett konto som han tror har med IS att göra p.g.a. att det

var arabisk text men han nekade vänförfrågan.

PayPal

På frågan om han ville bidra även ekonomiskt så svarade Shine-Orgil att han fått en

förfrågan men aldrig gjort det. Han fick meddelande via Instagram men oklart från vilket

konto och vilken mailadress som skulle användas vid inbetalningen enligt Instagram

meddelandet. Shine-Orgil säger att ni kommer se att jag inte har gjort någon betalning men

han är tveksam till om Instagrammeddelandet med hotmailadressen finns kvar.
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Social situation

Shine-Orgil uppger att han inte känner sig lika ensam idag, han har kompisar i både skolan

och hemma. Det har gått bra i skolan. Han går ut 9:an nu med bra betyg och han hoppas på att

komma in på Naturvetenskapliga programmet.

Han har inte berättat för sina föräldrar om vad som framkommit i förra förhöret och han

frågade förhörsledaren om föräldrarna kommer att få läsa förhöret.

Förhörsledaren frågade hur han själv skulle vilja och då svarade han att han själv vill få

möjligheten att berätta för sina föräldrar först.

Förhöret uppläst och godkänt i anteckningsform.
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Berättelse

GI: Gaith Ibrahim, hörd person

FLI1: förhörsledare

FL2: förhörsledare

Plats: Säkerhetspolisens lokaler

Datum/Tid: 5/6 — 2024/ kl. 13:31

FL1: Mm, då ska vi se. Det här förhöret, det spelas in på ljudfil och arkiveras i vårat interna system.

Och det är vittnesförhör med Gaith Ibrahim. Och då vill jag också delge dig att det är yppandeförbud

på det här.

GI: Okej.

FL1: Och det betyder att det som har framkommit i förhöret här inte får uppenbaras, alltså inte återges.

GI: Nej.

FL1: Att du inte får berätta det för någon utomstående, vad vi pratat om. Att du har varit här...

GI: Ah, okej.

FL1: ...det är ingen hemlighet, men...

GI: Nej, alltså, det, inte ens familjen vet, för jag vill inte göra dem oroliga över huvud taget, så.

FL1: Ja. Men, vad vi talar om i förhöret här...

GI: Yes.

FLI1: ...det får man inte prata om. Och att bryta mot det kan medföra straffansvar. Då tänkte jag börja

med att fråga om du vill ha någonting mer att säga här nu, initialt?

FL2: Nej, absolut inte kör.
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FL1: Jag tänkte bara fråga; har du någon aning om varför du är här idag? Eller är det någonting du

tänkt på efter samtalet, när jag har ringt dig...

GI: Ja, men det var väl en fråga liksom om jag gillade tidiga morgnar liksom... och så kom jag

och tänkte på en händelse liksom, att jag mötte Elias en tidig morgon, ett par dagar innan han

greps. Så, ja, det fick mig att reflektera; kan det vara det? Så jag antar att det kan vara Elias,

liksom, vi är här och diskuterar.

FL1: Det kan stämma.

FL2: Berätta om det?

FL1: Ja, berätta om det?

GI: Nej, men, vad ska jag säga, liksom? Ett par dagar innan han greps så väl träffade jag upp

honom, liksom. Jag hade väl känt på mig, liksom, att jag kommer väl bli frågeställd, för det är

ju en stor utredning och jag vet hur sådana utredningar funkar, liksom. Och ni kommer ju dra i

varenda tråd, liksom, som finns där ute. Så ja, jag antog väl att, ja, ni kommer väl fråga mig,

liksom, hur kommer det sig att du känner han och varför mötte du han och det kommer jag gå

in här och berätta.

FL2: Låt höra?

GI: Ja, så (klapp i händerna) det är bara att ställa era frågor så svarar jag. Det blir lättare så,

tänker jag.

FL1: Ja.

FL2: Jo, men du berättade att du mötte honom där.

GI: Ja, exakt.

FL2: Berätta om det?

GI: Nej, men, vad ska jag fråga om, liksom. Ja, träffade väl honom tidig morgon, strax innan

jag skulle iväg till jobbet. Eftersom han brukar göra insamlingar ibland till så här fattiga barn

lite, lite här och där, liksom. Så, ja, jag brukar skänka, liksom hjälpa till och skänka, om någon

delar, liksom, en Facebook-länk eller på, ah, en insamling och så vidare. Och det var det jag

gjorde, liksom, så.

FL1: Där på morgon?

GI: Yes.

FL1: Mhm, okej. Så du, kom ni överens om att du skulle ge pengar på något vis eller?

GI: Ja, men alltså, det var, jag tror det var någon sådan här dag eller några dagar strax innan,

hade han lagt upp att han skulle göra någon insamling till någon kvinna nere i något läger i

Rafah eller något sådant, tror jag det var. Så, jag sa; men, självklart, liksom, jag kan bidra med

en femhundra eller en tusenlapp.

FL1: Och det gjorde du?

GI: Yes. Och jag tänker nu i efterhand, liksom, nu när han sitter misstänkt för sådan här

brottslighet, då tänker jag kanske borde vart lite mer källkritisk, men det är lätt att vara

efterklok, tänker jag, liksom. Men, ja, som sagt, liksom, i god tro, liksom, gav jag pengarna.

FL1: Hur länge har du känt Elias?

GI: Skulle väl säga 16 — 17, 2016 — 17.

FL1: Ah, okej. Brukar ni träffas ofta, eller?

GI: Nej, det är väl att vi bodde i samma område. Vi hade gemensamma intressen; spela fotboll

och röka på. Så det är väl så vi har lärt känna varandra, liksom.

FL1: I samma område då, i?

GI: I Mellanbergsvägen.

FL1: I Tyresö?

GI: Ja.
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FL1: Vad brukar ni göra när ni ses, förutom att...

GI: Röka på och...

FL1: ...röka på och spela fotboll?

GI: Ja, det är väl, liksom, som senaste året, liksom, för jag har ju börjat studera och då har jag

dragit mig tillbaka lite, liksom. Så de här senaste åren, nej, men, liksom det bara hej och hej då,

liksom. Det har inte vart mer än så.

FL1: Vad studerar du?

GI: Markingenjör.

FL1: Vad sa du?

GI: Markingenjör.

FL1: Markingenjör?

GI: Anläggningsingenjör.

FL1: Ah, mm.

FL2: Det låter bra.

GI: Ja, det.

FL1: Det låter bra, ja. Var bor du nu?

GI: Tyresö, Granängsringen.

FL1: Granängsringen. Och du har bott där sen?

GI: Sen 20... ja... 18 år tillbaks, kanske.

FL1: Ja, mm. Vet du, jag tänker på Elias och hans religion...

GI: Mm.

FL1: ...vet du hur, hur han ställer sig till det?

GI: Han är väl troende muslim.

FL1: Troende muslim?

GI: Jo (uttalat på en kraftig inandning). Skulle väl säga; bättre muslim än mig själv, liksom,

skulle jag väl säga också. Jag är själv också muslim, men jag är inte den, tyvärr liksom, jag är

inte den bästa exemplet av (skratt) islam, om man säger så.

FL1: Vad är en god muslim för dig?

GI: En god muslim för mig, ja, det är väl frihet, liksom, generös, ödmjuk. Det är min tolkning.

FL1: Hur tror du att Elias tolkar religionen?

GI: Det får ni fråga han. Det får ni.

FL1: Jag bara frågar hur du tror?

GI: Nej, det får ni fråga han, liksom. Han är i alla fall en bättre muslim än vad jag skulle säga

att jag är.

FL1: Mm. Vet du om han, när han utövar sin religion, gör han det själv eller med andra? Och var

håller han till? Vet du det?

GI: Ja, men alltså, oftast för sig själv, liksom, för det är en personlig grej liksom. Att utöva

religionen behöver man inte ha en gemenskap för. Det kan man göra själv. Så jag antar att han

gör det själv, hemma.

FL1: Gör han det någonsin med någon annan eller liksom tillsammans med andra?

GI: Ja, men det kan ha hänt, men jag har inte vart med i de sammanhangen faktiskt. För jag,

sist jag var i en moské det var 2021. Det var nere i Erbil i Irak. Då, innan dess, var det kanske

2019, då var det i Tyresömoskén.
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FL1: Den på...?

GI: Sikvägen.

FL1: Okej, mm. Men, vad sa du? När sa du att du var där sist?

GI: 2021.

FL1: 2021?

GI: Yes.

FL1: Ja, det är ju några år sen.

GI: Jo (uttalat på en kraftig inandning). Nej, jag brukar säga, liksom, eftersom jag vill inte

smutsa Guds hem. Liksom, ska man gå in i Guds hem, då ska man vara ren som person, liksom.

Alltså både i blodet, både liksom mentalt, liksom man ska inte ha onda avsikter eller dåliga

avsikter när man går in i ett Guds hem. Det är enligt mina tolkningar så. Och det är därför jag

har liksom valt att hålla mig borta för jag har känt, liksom, jag vill inte smutsa Guds hem,

liksom, för jag har kanske inte vart nykter, om man säger så.

FL1: Mm, fattar. Jag tänker att Elias besöker ju den här lokalen, kulturföreningen på Sikvägen.

GI: Mm.

FL1: Och jag, jag vet inte, vet du vilka han träffar där i så fall?

GI: Ingen aning, faktiskt. Som sagt, sist jag besökte Tyresömoskén var 2019, så.

FL1: Han brukar inte tala om för dig nån gång..

GI: Nej, vi brukar inte komma in i de ämnena, liksom. Han vet ju själv, liksom, vad som

intresserar mig, liksom. Och det är inte att, liksom, komma och på fredagsbönen direkt och

(skratt). Så, det är i sådana ämnen brukar vi inte gå in på över huvud taget.

FL1: Så ni pratar inte om religion, om jag förstår dig, eller?

GI: Nej. Inget ämne liksom som, det kanske intresserar han, men det intresserar inte mig lika

mycket så det är inget samtalsämne som vi brukar gå in på.

FL1: Vet du, har du någonsin hört Elias uttrycka extremistiska åsikter om någonting?

GI: Nej, definitivt inte. Liksom, killen är ödmjuk och i sig och tystlåten. Det är vad jag känner

han, liksom, han är en tystlåten person och ödmjuk, men inga konservativa ideologier från hans

sida har jag hört i alla fall.

FL1: Har han någonsin uttryckt sympatier för någon terroristorganisation...

GI: Nej, Gud, nej.

FL1: ...IS?

GI: Gud, nej, liksom, jag är sådant där är fördömelsefullt, och jag liksom, jag brukar vara den

som fördömer sådant som det uttalas inte omkring, i våra kretsar över huvud taget, liksom.

FL1: Och när du säger våra kretsar, vad innebär [det]?

GI: Våra kompiskretsar liksom där det, som vi hänger tillsammans med. Så de här

konservativa tankarna, jag vet inte vart de kom ifrån över huvud taget. Säkert nätet skulle jag

tro, eller något kanske han har suttit och forskat på eller något sådant.

FL1: Mm.

GI: För omkring oss har vi inte hört något sådant.

FL1: Så du har, liksom, har du hört någon, honom någon gång uttrycka hat mot någon stat eller grupp

eller andra åsikter (ohörbart 9:22)?

GI: Alltså, som sagt, liksom, tiderna vi hängde då åkte vi till Amsterdam och rökte på. Det är

(skratt) liksom vi hade inte religion, liksom, i fokus, om man säger så. Så det är från den

perioden jag känner han. Sådant här existerade inte ens i hans tankesätt. Killen liksom, han är
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grym på att rulla joint, liksom, och röka på. (Skratt) Det kan jag, liksom, säga, men, jag har

inte sett den här bilden av honom.

FL1: Hur länge sen var det ni gjorde de här resorna till Amsterdam och det då? När var det?

GI: Många år sen. Det var ett tag sen. Kanske fem — sex år sen, skulle jag säga.

FL1: Mm. Tycker du att Elias har förändrats någonting från den tiden, om man säger fem — sex år sen,

tills nu, på något vis?

GI: Ja, men de frågorna borde ni väl ställa hans anhöriga, de känner väl han bäst, tror jag.

Enligt mig, nej, liksom, han är fortfarande samma ödmjuka och snälla kille, som jag, liksom,

sett för sex år sen som idag, liksom. Och, som sagt, jag hänger inte med han nu lika mycket som

jag gjorde för sex år sen. Så jag har inte inblick i hans vardag, liksom, eller hur han är som

person idag.

FL1: Du kanske sa förut hur ofta ni brukade hänga, ungefär?

GI: Ja.

FL1: Hur ofta var det?

GI: Alltså, ofta, liksom, vi stötte ju på varandra, vi bodde i området, så det kunde vara liksom

från några gånger i veckan till ett par gånger i månaden, liksom.

FL1: Och idag?

GI: Och vi hade gemensamma vänner. Idag, nej, det kan gå från tre, på de här senaste två

åren, kanske fyra — fem gånger har jag stött på han. För vi har inte så mycket gemensamt

längre, tyvärr.

FL1: Mm. Tror du att Elias skulle kunna skada någon?

GI: Nej. Nej, den killen, liksom, han är, alltså, våldskapital har jag inte sett ur hans sida, först

och främst. Och sen liksom, hur han är som person, jag kan inte tro det. Eller föreställa mig att

en sådan person, liksom skulle kunna skada någon.

FL1: Mm.

GI: För jag har inte sett några våldshandlingar från hans sida. Eller vogulära [vulgära],

liksom, ordspråk. Så, jag har svårt att tro det.

FL1: Mm. Är det någonting annat du kan tänka dig att berätta om honom? Som kan vara nytta för oss?

GI: Nej, som sagt, vill ni göra, liksom, en gärningsmansprofilering så kanske ni borde prata

med hans anhöriga. De vet ju bäst, liksom, av vad han är för person, liksom, eller vad han är

som för typ.

FL2: Vi har pratat med, jag har pratat med hans mamma. Har du träffat henne?

GI: Jag har faktiskt aldrig gjort det, alltså.

FL2: Nej.

GI: Jag känner inte henne. (skratt)

FL2: Nej. Nej, alright. Hon var i och för sig, hon var lite inne på att det röktes på alldeles för mycket

och att det fanns dåligt sällskap, så hon kanske räknade med dig i den gruppen, om det var det ni

gjorde?

GI: Alltså...

FL2: Jag menar inte (ohörbart 12:08) dåligt sällskap, men...

GI: Ja, ja, nej, nej, jag fattar, nej, nej, alltså...

FL2: ...ur hennes perspektiv.

GI: ...såklart, från föräldrars perspektiv. Jag förstår henne helt och hållet.

FL2: Ja.
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GI: Och jag klandrar inte henne alls, liksom. Ja, vi är dåligt sällskap, det har vi kanske vart

och det kan jag erkänna, liksom. Det är, folk, liksom, har haft, det har inte vart ambitiös,

liksom, folk med ambitioner, om man säger så, eller långdragna drömmar. Och det är, tyvärr

liksom.

FL2: Ja.

GI: Och sen har det vart också brist på förebilder. Det är inte så att vi har, liksom, haft några

bra eller starka förebilder, liksom, omkring oss, som man kunde ha följt, så det kan också vara

därför, liksom, allt det här, liksom, för vi har inga, vad ska man säga, fredliga, kanske,

förebilder omkring oss eller något sådant.

FL2: Mm. Jag menar inte att du är dåligt sällskap, jag menar bara (ohörbart 12:57)

GI: Nej, nej, nej, nej. Och jag säger själv, liksom, jag är inte heller, liksom, det bästa exemplet,

liksom, av sällskap... om man säger så och det erkänner jag själv, liksom. Så.

FL2: Men, hon berättade i varje fall om, lite grann som du, om det här med rökandet och det som

fanns runt det och att han hamnade i fängelse och så. Men, sen att han efter en volta där på något sätt

skulle vända om sitt liv och då blev mer religiös. Är det något som du känner igen i den

beskrivningen?

GI: Ja, men alltså, vi började, liksom, ta tillbaka, liksom, bli tillbakatagna, både jag och han,

liksom. Jag hoppade in i plugget, han kanske började studera, liksom, religionen ännu mer. Och

då, liksom, blev det så att vi blev, liksom, isär lite mer.

FL2: Mm.

GI: Så, ja, kanske, kanske inte, jag vet inte, liksom, hans mamma vet ju bäst, liksom. Hon ser

ju antagligen.

FL2: Ja. Han blev ju ganska tydligt religiös, med klädsel och hela programmet?

GI: Ja. ... Det är inget som jag, liksom, kan uppmärksamma på om det är något bra eller

dåligt, heller, liksom.

FL2: Nej, alright.

FL1: Men, du har inte reflekterat över det, om du har sett honom i, alltså i speciella kläder?

GI: Jo, det är klart jag har reflekterat över det, liksom, men det är inget jag lägger märke till,

liksom. Om han vill vara en bättre muslim än vad jag är, liksom, varsågod, självklart, liksom,

det är klart, det är inte jag kommer frågeställa dig eller något sådant. Det angår ju inte mig, det

är hans privatliv och jag har mitt privatliv, liksom.

FL2: Mm. Alright. Du fick ju lite frågor här om det extrema eller våld eller så.

GI: Mm.

FL2: Du var ju tydlig med att det tänkte du inte. Så att om vi skulle titta lite på vad är det i så fall han

har engagerat sig i. Och då hade vi ju den här insamlingsverksamheten.

GI: Ja, exakt.

FL2: Hur beskrevs den då, vad?

GI: Nej, men alltså, det är, liksom, han la ju, han brukade ju lägga ut på Instagram, tror jag

det är, liksom, och ja, vill någon skänka, liksom, pengar till en familj, en fattig familj och så

vidare, liksom. Vi...

FL2: Var då någonstans? (Ohörbart 14:55)

GI: Alltså, han sa inte det riktigt, men jag kommer ihåg att jag småskämtade, liksom, för han

sa nej, det är en kvinna nere i Rafah. Men, jag sa, jag frågade han kortfattat ja, men vadå, har

du gift dig eller ska du gifta dig eller? Då blev han lite småröd och han är lite blyg av sig så jag

tänkte; ja, men, han kanske har hittat en kvinna, liksom, han försöker få ut från Rafah, eller

något sådant. Och som jag vet, och det stämmer, liksom, att ibland egyptiska myndigheter vill

ha pengar för att släppa ut vissa flyktingar, liksom, genom, till Egypten. Och så det, den

uppfattningen jag fick att, liksom, ja, han ville hjälpa en kvinna nerifrån Rafah till Egypten.
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FL2: Mm. Och att det skulle vara pengar som skulle användas till att muta någon eller?

GI: Precis.

FL2: Cash?

GI: Cash, ja.

FL2: Cash, okej.

GI: För han sa det kostade, jag tror det var fem tusen Euro de ville ha för att släppa igenom

henne.

FL2: Det var det som behövdes?

GI: Det tror jag, ja, exakt.

FL2: Mm. Ja, okej. Okej, så det var specifikt för det syftet? Det var inte någon allmän insamling för

Gaza eller för?

GI: Nej, det var, liksom, för någon, en kvinna där nere som var i Gaza, liksom, i Rafah-lägren

eller vad det var. Så, men jag skämtade liksom lite kort och sa ja, men har du hittat en kvinna

eller ska du gifta dig? Då vart han lite röd, liksom, men jag tänkte; men vad fan. Och han

brukar inte tala om sitt kärleksliv över huvud taget. Men, ja. Och jag är inte så källkritisk av

mig, liksom, jag är, det är en vän, liksom, som frågar mig om en insamling och jag gör det i god

tro, liksom.

FL2: Ja.

GI: Och det, jag har gjort så på julsamlingar och flera andra samlingar, liksom, det.

FL1: Även till Elias...

GI: Nej.

FL1: ...tidigare, om han har samlat in pengar?

GI: Alltså, det är inte bara Elias, liksom, de flesta, liksom, som jag kan känna samhörighet till

eller liksom känna; ja, men det här är en bra (ohörbart 16:33) liksom, eller bra anledning,

liksom, då hjälper jag till, liksom.

FL2: Mm. Ska vi byta bror?

FL1: Ja. Vi byter bror.

GI: (Skratt)

FL1: Tänkte fråga lite kring lillebror Rasmus.

GI: Okej, Rasmus, ja. (Skratt)

FL1: Om du kan berätta din relation till honom och hur du känner honom?

GI: Alltså, honom känner jag inte, men jag skulle väl säga kanske han är en bättre variant av

Elias, skulle jag tro. Liksom, det är den uppfattningen jag har fått av honom. Men, jag har inte

stött på han så mycket alls.

FL1: När du säger bättre variant, förklara?

GI: Liksom, men, det, kanske Elias kunde vara lite vogulär [vulgär] ibland i sitt talesätt,

liksom, alltså, med svordomar och sådant, liksom. Rasmus har jag inte sett den bilden av. Eller,

jag har heller inte känt honom så mycket, men när vi stöter på varandra är det bara hej, hej då.

Så.

FL1: Har du uppmärksammat någonting med Rasmus, just de här som vi frågade om Elias med åsikter

eller att han är religiös på något vis? Har du...?

GI: Jag har inte uppmärksammat något sådant där, nej, inget. Liksom, vi har inte den

relationen ens att vi pratar, liksom mer än hej, hur mår du?, hur mår brorsan?, är det bra? och

så vidare, liksom.

FL1: Har han gått i samma kläder som Elias, de med lite mera...?
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GI: Traditionella?

FLI1: Ja?

GI: Ja, men det har jag sett att, ja, det har jag sett enstaka gånger. Men, det är inget jag,

liksom, reflekterar över, liksom.

FL1: Vet du ungefär när du träffade eller, om, har du träffat...

GI: Rasmus.

FL1: ...Rasmus, när var det sist?

GI: Sist kanske i januari, tror jag, för jag minns det var kallt. Då stötte jag på han där vid

centrum, Tyresö centrum.

FL1: Mm.

GI: Hälsade på bara Tjena! Hur mår brorsan? Är det bra? Hälsa han jättemycket från mig!
och så.

FL1: Brukar du prata med honom i telefon, Rasmus?

GI: Nej, nej, nej, nej. Det, vi har inte ens varandra, liksom, vet, jag har inte hans

kontaktuppgifter någonstans, alltså.

FL1: Tror du att Rasmus skulle kunna skada någon annan person?

GI: Nej, nej. Alltså, den familjen, liksom, jag kan inte se våldsbenägen handling från den

familjen över huvud taget, liksom. För att i mina ögon så är det en ödmjuk och bra familj i

slutändan. Och jag har aldrig hört talas eller sett dem utöva våldshandlingar. Eller hört dem

ens vilja utöva våldshandlingar varken ena eller andra.

FL1: Och inte, inte i ord heller?

GI: Nej.

FL1: Har du något mera?

FL2: Nej.

FL1: Nej. Det jag tänkte vi skulle prata lite om Omar Ahmed Atia.

GI: Mm. Jag känner hans brorsa bättre, Omar inte så mycket faktiskt.

FL1: Berätta vad du vet om Omar?

GI: Det är en klipsk, smart kille, liksom, som kanske är på väg att hamna lite snett, men han

är fortfarande ung, liksom, det är, man kan inte klandra han. Så, inte mer än så, liksom, kan

jag säga, för jag har inte heller, liksom, hängt med honom eller träffat han så där. Jag känner

ju hans brorsa, men jag har inte, liksom, någonting jag kan säga.

FL1: Har du vid något tillfälle träffat Omar?

GI: Ja, ja, ja, det har jag gjort.

FL1: Mm. När var det, sista gången, minns du det?

GI: Mars, någonstans där. Vilket datum vet jag inte, men...... kanske (ohörbart 20:07) slutet

av februari — mars, där någonstans, tror jag.

FL1: Om vi pratar om de här med religion, är, vet du om Omar är troende?

GI: Troende vet jag inte faktiskt, liksom, han tror ju, ja, han är ju muslim, det tror jag, det är

han väl...men om han är troende på samma sätt, liksom, som de andra, nej, det skulle jag inte

säga. Alltså, som...

FL1: Ska jag uppfatta det som att du tycker att Elias och Rasmus är mera troende än Omar?

GI: Ja, det tror jag väl. Eller, jag vet inte, liksom, men jag har fått den uppfattningen, liksom.

Så.
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FL1: Och om man pratar om det här sympatier för terroristorganisation och för typ IS eller någon

annan stat och grupp, är det någonting som du har fått uppfattningen om att Omar har sagt eller pratat

om?

GI: Nej, det har jag aldrig hört talas om det kring mig. Eller hört talas om det över huvud

taget.

FL1: Tror du att han skulle kunna vara våldsam mot någon?

GI: Nej, nej, nej. Som sagt, jag känner inte killen, liksom, så pass bra, liksom, att jag vet vad

han är för typ, liksom, men jag skulle inte tro det.

FL1: Har ni haft kontakt, alltså via telefon eller någon...?

GI: Nej, men alltså, jag, via hans brorsa, liksom. Hans brorsa är nära och bra vän till mig,

liksom, så ja.

FL1: Har du fått information från brorsan då om Omar?

GI: Ja, alltså, liksom, inte som det ni beskriver om liksom, här, alltså. Ja, men hans brorsa

liksom att vill att hans brorsa ska ändra väg och att, ja, det vill alla bröder, liksom.

FL1: Och vad heter hans bror då?

GI: Ahmed.

FL1: Då tänkte jag vi går över till Simon Urra. Vet du vem det är?

GI: Yes.

FL1: Ja, kan du berätta om honom och din relation till honom?

GI: Ja, men det är också en bra vän, skulle jag väl säga, liksom. Men, på de senare åren har vi

liksom också glidit isär lite. Vi har inte samma intressen längre. Liksom, de tiderna vi hängde

då var det ju också tyvärr också, ja, att vi rökte på och ja, hade sådana intressen tillsammans.

Men sist jag pratade med han så skulle han börja träna och satsa på personlig träning och så

vidare och jag började plugga. Och så vi gick separata, liksom, eller, alltså, vi har inte gått, vi

har gått lite olika vägar mer eller mindre, liksom, men vi har ju fortfarande kontakt.

FL1: När var det sist du pratade med honom, minns du det?

GI: Det var när han kom ut från fängelset, senaste fängelsestraffet, tror jag. Då sa han att han

skulle satsa på träningen och försöka ändra på sitt liv och jag själv, liksom, försöker också

ändra på, pussla tillbaka mitt liv, så.

FL1: Mm. Hur länge har du känt honom?

GI: Ja, det är väl samma; 2016 — 17.

FL1: Samma tid?

GI: Ja.

FL1: Och hur är det med hans åsikter gällande det som vi har pratat om...tror du han?

GI: ...jag tror inte ens han är muslim över huvud taget. Så det är, ja, liksom, de här åsikterna

och dessutom, han är inte, varken religion eller politiskt intresserad. Killen gillar sport. Han är

atlet. Han hade kunnat bli någon duktig atlet liksom, men, ja, livet hade andra planer för han

verkar det som också, liksom. Så ja, det är, de åsikterna har jag inte hört över huvud taget från

hans sida i alla fall.

FL1: Det är inte någonting du känner igen?

GI: Nej, nej.

FL1: Brukar du ha kontakt med honom på någon, någon, ja, app eller någon sajt eller?

GI: Ja, men det är ju väl, ja, exakt, Snapchat eller Instagram.

FL1: Mm. Brukar du ha kontakt med de andra killarna via Snapchat också, eller?

GI: Ja, alltså, Elias var det via, ja, jag tror det var Snapchat också. Omar har jag inte kontakt

med. Inte Rasmus heller.
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FL1: Nej. Jag vet ju att Simon har en tatuering på sin vänstra underarm. . .på din brors födelse- och

dödsdatum.

GI: Det stämmer.

FL1: Vet du, jag är bara nyfiken, vet du varför han hade det, eller har det?

GI: Varför, liksom, det är som ett minne, skulle jag väl säga, liksom på att han kanske betydde

någonting för honom. För mig, liksom, jag uppskattar det, liksom, för ja, att han inte blir

glömd, liksom, så.

FL1: Mm. Vet du om de var nära vänner?

GI: Det var de.

FL1: Det var de, mm. Är det något annat du vill säga om Simon, som du...?

GI: Nej, men, inget annat, liksom, jag vill tillägga.

FL2: Mm, nej.

FL1: Sen har jag lite frågor kring Elyas Hakamali. Vet du vem det är?

GI: Elyas?

FL1: Elyas Hakamali.

GI: Hakamali. Nej, Elyas, det namnet är bekant, men Hakamali ringer inga klockor för mig i

alla fall.

FL1: Mm, han, enligt honom själv så är han imam i kulturföreningen...

GI: Aha.

FL1: ...i Tyresö.

GI: Imamen? Den äldre gubben då?

FL1: Ja, exakt.

GI: Jaså, ja, ja, men då, ja. Jag visste inte hans efternamn. Det var därför jag tyckte, yes.

FL1: Jag förstår. Kan du berätta någonting om honom, vad du vet (ohörbart 25:32)?

GI: Alltså, det är liksom, han bor ju två portar ifrån mina föräldrar. Det är en äldre man,

liksom, tystlåten av sig också. Säger inte mycket, liksom, mer än att han brukar fördöma oss

när vi står och röker på, liksom, i porten. Eller i hans port, det vill säga. Så, ja, jag vet inte vad

jag ska säga, liksom, jag känner inte han så. Alltså, jag har ingen relation över huvud taget med

honom, eller känner honom.

FL1: Mm.

GI: Liksom, det är bara en människa jag har stött på enstaka gånger.

FL1: När du var i kulturföreningen då för länge sen...

GI: Det var 2019, kanske, ja.

FLI1: ...ja, var han där också då?

GI: Yes.

FL1: Mm. Predikade han då vid det tillfället eller?

GI: Alltså, nej. Nej, nej, när jag gick dit, då var det för (ohörbart 26:16). Jag brukade inte sitta

där och lyssna på de här predikanterna, liksom, för att jag delar inte, ibland, liksom, vissa talar

ju foliehattgrejer, liksom, och de ideologierna, liksom, och värderingarna delar inte jag, liksom.

Så, jag brukar inte vara på sådana predikanters seminarium, eller vad det kallas, liksom.

FL1: Mm. Jag förstår. Har du någonsin hört honom uttrycka några sådana här extremistiska åsikter

om människor eller att han håller, att han, liksom, är med i någon grupp eller håller på någon stat eller
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grupp?
GI: Aldrig, faktiskt. Som sagt, det sista jag var där i moskén, det var ju fem år sen, liksom, så

(skratt) jag kommer inte ens ihåg, liksom, vilka som var där, om man säger så, men (skratt) det

är så långt, nej.

FL1: Hur många var ni där då? Minns du ungefär hur många?

GI: 30 — 40 pers. Det brukar vara i genomsnitt mellan 30 — 40-tal på, i bönen.

FLI1: Ja. Okej.

FL2: Ganska trångt då? Mycket folk?

GI: Ja, det blir det.

FL2: Ja.

GI: Det har hänt att, liksom, man kommer till, folk får be utanför till och med.

FL2: Mm. Och det är vid bönetillfällena då eller då som man...?

GI: Nej, men det har varit vid högtid.

FL2: Okej.

GI: Yes.

FL2: Mm.

GI: Högtid, då har det varit mest folk.

FL2: Ja. Mm.

FL1: Tror du att Elyas skulle kunna skada någon?

GI: Nej, som sagt, liksom, den killen är så pass ödmjuk och snäll av sig, liksom, eller den, det

är den uppfattningen jag har fått av honom. Jag kan inte se någon våldshandling komma ur

honom. Eller föreställa mig över huvud taget.

FL1: Har du något mera?

FL2: (Ohörbart 28:05)

GI: Jaha, du menar, vänta, förlåt, menar du Elyas, den äldre?

FL1: Hakamali.

GI: Hakamali. Men, (skratt) det vet jag faktiskt inte, men jag tror inte, nej, det är också en

gubbe, som. Moskén har varit där i 25 år, liksom, och på de här 25 åren har vi aldrig hört talas,

liksom, om extremism förrän senaste året, liksom, så om ni syftade, tror att, liksom,

extremismen har kommit från moskén så tror jag ni är ute och cyklar. Det är i alla fall min

uppfattning, liksom.

FL2: Har själva kulturföreningens lokaler där på Sikvägen...

GI: Ja, ja.

FL2: ...så där, har de, är det en livlig verksamhet? Är den igång eller har det varit något folk och?
GI: Alltså, nej, nej, nej, liksom, det har varit lokal verksamhet, mer eller mindre, liksom. Det

har inte varit en eftertraktad eller, vad ska man säga, det är som, den har inte expanderat

heller. Liksom, det har varit samma lokal i 25 år. Så, vilket säger sitt, liksom, att antalet

muslimer har inte blivit fler, skulle jag tro, inte i vår, liksom, kommun. Där det har behövts,

liksom, en större lokal, så...det har varit en och samma lokal i 25 år.

FL2: Ja, okej. Men, har du, för du sa att du var där senast 2019, det är ju ett tag sen.

GI: Ja, ja, det är ett tag sen.

FL2: Ser du den annars eller har du någon anledning att passera?
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GI: Nej, nej, liksom, det är, som sagt, det, jag är inte den perfekta Guds barn, liksom, och jag

vill inte gå in som en oren person in i Guds hem. Och det är därför, liksom, jag håller mig. Jag

har, liksom, sagt till mig själv, liksom; ska jag in i, liksom, i den religiösa vägen, då ska jag bli

en bättre människa. Liksom, då ska jag verkligen se till att vara ren och, i alla fall kunna, ja,

kunna gå in i Guds hem, liksom. Det är enligt mina värderingar. Och sen, ja, vad andra tycker

och tänker, det är upp till dem, liksom.

FL2: Du har ju fått lite frågor om det här med, kring, som du har varit tydlig med att du inte tror på

kring extremism...och kring våld och så, eller vilja att skada någon eller vara arg. Jag har ju en bild

att det här som hände i oktober; Hamas anfaller Israel och...... Israels svar mot Gaza...att det har

väckt starka känslor.

GI: Jaa (utdraget, tvekande), kanske det har gjort. Det kanske det har gjort, liksom. Det kan

man lätt konstatera när man läser på tidningarna, liksom. Det har ju väckt starka känslor

världen om. Inte bara i lokalsamhället, liksom. Men, ur mitt perspektiv och, liksom, de som, i

Tyresö, folk är inte, varken religiöst eller politiskt intresserade, liksom. Det har inte varit en

stor grej, liksom, eller en stor händelse för de flesta.

FL2: Nej.

GI: Sen kanske, vissa individer kanske har stört sig på det, det vet jag inte, men...omkring oss,

nej, det är liksom som Ukrainakriget, skulle jag jämföra med, liksom. Det är inget som talas om

i stor utsträckning, liksom.

FL2: Nej.

GI: Man vet att det sker.

FL2: Någon av de personer som du fått frågor om här idag...jag pratar bröderna Johansson och?

GI: Nej, liksom, Gaza eller Hamas eller Israelkonflikten har inte ens varit ett intresse, liksom,

för någon av de som ni har nämnt om.

FL2: Nej. Jag tänkte skjuta en allmän. Vad tror du om det?

FL1: Mm.

FL2: För vi sitter ju ändå här. De här killarna sitter ju häktade sen en tid tillbaka misstänkta för just

terroristbrott.

GI: Men, inte alla.

FL2: Ah, men om vi nu, det var därför jag menade, om vi skjuter lite allmänt...kring hur hamnade vi

här. Vi har ju fiskat lite efter det.

GI: Ja, du.

FL2: Om jag skulle be dig att spekulera lite; hur gick det här till?

GI: Brist på sysselsättning. Det är väl första, skulle jag väl säga. Andra; brist på förebilder. ...

Tredje; folk har slutat röka på. Det är, liksom, det är nu. Jag gjorde bara en snabb...

FL2: Ja, men, jag fråga, ja, men ja... jag frågade ju allmänt så jag uppskattar att du försöker.

GI: ...liksom, jag bara, snabb, ja...

FL2: Att om man slutar röka på, du menar att det gör, vad innebär det då?

GI: Ja, men, vad fan, liksom, ja, då kanske, liksom, gör det till att man blir instängd, liksom,

eller hänger för sig själv och mindre social och lite tillbakadragen.

FL2: Att man söker någonting annat då, menar du?

GI: Precis.

FL2: Ja, okej. Mm.

GI: Så, ja.

FLI1: Finns det någon orsak till att man har slutat röka på?

GI: Nej, nej, nej, jag tror att man växer ifrån det, liksom. Det är väl en mogen sak att göra
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också i slutändan, liksom. Men, liksom, det är väl rökat som håller gemenskapen, liksom, att

folk gemensamt, liksom, och ja, det är väl det som vi hade gemensamt, liksom. Och när folk inte

har något, så mycket gemensamt, då börjar de tänka på sig själva, kanske, liksom, och blir, ja,

sitta för sig själv och komma in i andra banor.

FL2: Mm. Mm. Bra. Jag har inget annat nu.

FL1: Nej.

FL1: Jag tänkte spela upp några små snuttar.

GI: Absolut.

FL1: Vi har ju haft Elias under övervakning och det har framkommit (ohörbart 33:39)

GI: Från första december, eller? Alltså, enligt medierna, så det är säkert längre också (skratt).

Event ID 383981094 från 2024-02-02 kl. 19:44, spelas upp

FL1: Jag ska bara spela upp så får du lyssna så kan vi diskutera det sen.

GI: Ah, okej (skratt).

(samtal event ID 383981094 spelas upp)

FL1: Ja, det var den.

GI:Yes.

FL1: Hur känns det för dig att höra det här?

GI: Ja, alltså, det är inte förvånansvärt, faktiskt, det är det inte. Ni har ju haft koll på killen,

som ni säger, liksom, så ja.

FL1: Vad var orsaken att du ville att han skulle följa med upp?

GI: Morsan brukar ju tycka om, liksom, när han hälsar, ja, innan allt det här som har hänt

nu, liksom, men när jag var häktad år 2020, då var han nära till familjen, liksom. Då gick han

och hjälpte till och handlade och rasta katten, för jag har en katt där hemma, eller det är

familjens katt. Så morsan tyckte om honom så hon brukar alltid säga; ja, men hämta svenska

Elias, för det finns ju, vi har ju två Elias i vår, liksom, klick; en som är marockan och en som; så

hon brukar säga; ja, men ta upp svenska Elias och fråga om han är hungrig. Så ja, för han

ställde upp, liksom, i den tiden jag inte fanns där för dem. Så det är därför, liksom, morsan

gillar att mata honom, liksom, när han är där. Ja, men ät, ät, liksom och... (skratt)

FL1: Hur länge sen var det sist han var hemma hos din mamma då, från det här sett?

GI: Ja, men, ja, kanske någon månad — månader, Ramadan, tror jag att det var, under

Ramadan.

FL1: Mm. Fick Elias några pengar av dig vid det här tillfället?

GI: Det, ja, det tror jag. Och det var också någon form av insamling, tror jag det var.

FL1: Vet du, hur mycket var det, minns du?

GI: Tusenlapp. Jag brukar inte ge, ja, liksom, som max brukar jag ge femhundra till tusen.

Ibland är det presentkort på Ica eller, beroende på, liksom.

FL1: Och insamling till?

GI: Jag minns faktiskt inte, men jag tror det var något liknande också. Någon av kvinnorna

där nere i något läger, Rafah eller något sådant.

FL1: Har du något mera?

FL2: Nej.

FL1: Nej. Då kör jag nästa.

GI: Kör på.

Event ID 384129186 från 2024-03-03 kl. 07: la
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(samtal event-id 384129186 spelas upp)

FL1: Det är dagen efter den första, kände du igen de här rösterna?

GI: Ja, men det var väl, jag tror det var hans bror, var den andra han pratade med.

FL1: Mm. När de pratar om para från Gat, vad betyder det?

GI: Ja, pengar från mig, det vill säga.

FL1: Pengar från dig?

GI: Ja.

FL1: Och vilka, var det de här pengarna du nämnde?

GI: Ja, precis, exakt, som jag gav till Elias, tror jag att det var.

FL1: Mm. Du hade ju tydligen, du sa ju där att Elias sa att du hade sagt att ta lite till dig också. Vad

menar du med det?

GI: Nej, men alltså, jag har inget minne av det, men det kan väl vara så, liksom, att jag har

sagt, liksom; ja, men vad fan, ta en hundring till dig också om du skulle behöva det, alltså. Det

kan vara så jag menade.

FL1: Är det något som du brukade säga?

GI: Ja, alltså, men, jag har ju liksom, jag har ju vetat hans ekonomiska sits, liksom, inte varit

den bästa, liksom. Så det har hänt att han har frågat mig om jag kan låna en hundring eller två

hundring, liksom, och det har väl hänt.

Event ID 385390995 från 2024-02-07 kl. 13:53, spelas upp.

(samtal event ID 385390995 spelas upp)

FL1: Minns du det här samtalet?

GI: Jo.

FL1: Ja. Kunde du fixa en bostad?

GI: Nej, det kunde jag inte, liksom, men jag tror han löste det till slut ändå. Och det bevisar

liksom, han är en god, liksom godhjärtad kille, liksom, att han är hjälpsam och försöker liksom

fixa en bostad till en person han precis har träffat. Så det där säger en del, liksom, vad han är

för typ av person.

FL2: Nej.

FL1: Nej. Då tänkte jag att vi tar den sista också.

GI: Yes.

Event ID 385727627 från 2024-02-08 kl. 19.49, spelas upp

(samtal event ID 385727627 spelas upp)

FL1: Det här var ju dagen efter.

GI: Ja, exakt.

FL1: Minns du det?

GI: Ja, jag tror, jag sa ju till dig innan, liksom, han sa att det löste sig så ja.

FL1: Mm. Jag tänker bara; brukar du kunna fixa bostäder åt...?

GI: Nej, men jag, inte kunna fixa, liksom, men jag brukar ju, jag har ju, känner ju liksom en

och annan, liksom, så jag brukar kasta ut ordet och fråga om någon har en extra rum att hyra

ut och så vidare. Så ja. Och vänner, liksom, eller om någon ringer och frågar om hjälp brukar jag i

alla fall försöka hjälpa till så gott som det går, liksom.

FL1: Jag tänker generellt att det som vi har pratat om nu; finns det någonting här som du skulle vilja

tillägga, säga någonting, som du tycker att vi har glömt att fråga om? Eller som du vill föra fram?

GI: Inte just nu, faktiskt. Om jag kommer på något i efterhand så kan jag slå dig en pling,

kanske, eller något? I dagsläget, nej.
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FL2: Nej.

FL1: Då säger vi det.

FL2: Nej, jag har inga fler frågor.

FL1: Nej. Men, då tycker jag att vi avslutar förhöret och klockan är 14.22.
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Forh ö r Signerat av

Myndighet

Säkerhetspolisen Forsaan

Enhet Diarienr

Utredningsenheten 0105-K15-24

Hörd person Personnummer

Gariba, Sanni

Den hörde är ID Styrkt Sätt Ställning till misstänkt - målsägande - vittne

Vittne Ja Passfotografi

| Tolk Språk

l

Anledning till förhör / Misstankar som misstänkt har underrättats om Underrättad om misstanke

Deltagande i terroristorganisation, Fullbordat

Ytterligare information om anledning till förhör

Gaiba hörs upplysningsvis kring kulturföreningen på Sikvägen 1 i Tyresö och personer knutna till den.

Underrättad om 12 8 FUK - Underrättad om rätt till försvarare - Godtar den försvarare som rätten förordnar Försvarare/ombud närvarande

Försvarare/ombud önskas

|

Förhörsledare Förhörsdatum Förhör påbörjat — Förhör avslutat

E 2024-10-03 — 11:04 11:33

Förhörsplats Typ av förhör Förhörssätt

Säkerhetspolisen, Solna RB 23:6 Ljudbandsförhör

Förhörsvittne Utskrivet av

[Involverad personal Funktion —

EE Bitr förhörsledare
| Berättelse -

Det här är en sammanfattning av förhöret som i sin helhet finns sparat som ljudfil.

Sanni berättar inledningsvis om sig själv att han använder Simon som sitt smeknamn. Han

bor på den adress på Bollmoravägen där han är skriven, det är helt nära föreningslokalen. Han

är ursprungligen från Ghana. Han har tre olika arbeten, bland annat jobbar han nätter i

hemtjänsten.

Han går till lokalen varje dag för att be. Ibland äter de även mat där och bjuder varandra. Han

har inget uppdrag, han brukar hjälpa till med att städa lokalen. Ibland ger han någon

hundralapp eller två till föreningen, som gåva. Han flyttade till Tyresö 2004 och har besökt

lokalen sedan kanske 2006/2007. Sanni har haft nyckel till lokalen men har tappat bort den.

Han vet inte så mycket om brottsutredningen men har läst i tidningen om att flera personer

gripits och att säkerhetspolisen använt granater vid insatsen.

Personer i utredningen

Elyas Hakamali känner han som föreningens Imam som leder bönen där. De har ingen privat

relation, de kan kanske ha tagit följe till centrum när de gått hem från lokalen men inget mer

än så. De har pratat med varandra i lokalen, de träffas bara där. Elyas har varit med ända från

2006/2007, han är oftast i lokalen men inte alltid.
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Elias och Rasmus Johansson känner han från lokalen. En dag när han kom dit presenterades

han för de två som två bröder som blivit muslimer. Ibland när Sanni kom dit för att be var de

två där men han har aldrig umgåtts med dem på annat sätt.

Sanni har inga ord för att de här sitter häktade för terroristbrott, han är chockad. Han har inte

uppfattat några tecken på att de skulle ha sådana tankar. De har aldrig gått in på något sådant i

samtal.

Samtalet i föreningslokalen den 19 februari 2024, Event id 391666373,

spelas upp.

Sanni bekräftar att det är han och Elias Johansson som pratar med varandra. De pratar om en

kille som heter Nuur som brukade komma till lokalen för att be. Så de pratar om att Nuur är i

Etiopien och om en kille som blivit Shahid.

Sanni förevisas förhörsbilaga 22 som är fotografier av Nuur Adam, Luqman Adam och

Babaqar Toray. Han svarar att han träffat alla tre och bekräftar att det är de aktuella

personerna.

Sanni säger att han inte vet om Nuur har en storebror. Informerad om att Luqman är Nuurs

storebror säger Sanni att han inte kände till att de var bröder. Han har dock träffat även

Luqman i lokalen, denne var ofta i sällskap med Babaqar Toray som även kallas Abu Bakr.

Abu Bakr bor i Göteborg men var ofta i sällskap med Luqman. Sanni vet inte var Luqman

befinner sig nu.

Nuur är en ung kille som bodde i Tyresö. Han kunde koranen utantill och hjälpte Sanni, som

har svårt med läsningen, med koranläsningen. Nuur spelade mycket fotboll och kunde vara

borta i perioder för att sedan komma tillbaka till lokalen. Sanni känner Nuur, såvitt Sanni vet

befinner sig Nuur i Etiopien. Sanni vet inte varför han åkte dit, under samtalet berättar Elias

att Nuur är i norra Somalia.

Abu Bakr brukade också läsa ur koranen. Sanni har hört från någon kille i lokalen att Abu

Bakr blivit shahid, han minns inte exakt vem som sa det. De brukar samlas och sitta och prata

om saker och då sa någon det här med shahid. Det är säkert fler som hört det här men han kan

inte peka ut någon särskild. Shahid innebär att man dött men det kan ha skett på flera olika

sätt, Sanni vet inte hur Abu Bakr dött. Det kan ha varit en olycka eller en drunkning, det kan

ha skett på olika sätt.

Sanni har inget minne om det här med stolen som varit Abu Bakrs. Precis som sägs i samtalet

har Sanni uppfattat Abu Bakr som en fin kille som rest till Malmö.

Det stämmer att Abu Bakrs thobe hänger kvar i lokalen. Även Sanni har sina bönekläder i

lokalen, Abu Bakr hade likadana kläder som hängde på en hängare. Sanni tog av misstag

dennes thobe vid ett tillfälle och då sas det att det var just Abu Bakrs thobe.

Yppandeförbud

Sanni informerades om att det som avhandlats vid förhöret omfattas av ett yppandeförbud

(23:10) och att han inte får berätta för någon annan om vad som sagts under förhöret. Han

informerades om att han begår ett brott om han överträder yppandeförbudet. Sanni sa att han

förstod innebörden av detta.
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Utredningsenheten

Diarienr

0105-K15-24
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Personalia och dagsbotsuppgift

Utskriftsdatum

2024-11-04

93

zT
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3

Tilltalsnamn Kallas för Öknamn

Födelseförsamling Födelselän Födelseort utland

Medborgarskap Hemvistland Telefonnr

Postadress

Folkbokföringsort

Personnummer

Kön

Man

Föräldrars/Vårdnadshavares namn och adress (beträffande dé;l som inte fyllt 20 år)

Utbildning

Yrke / Titel

Arbetsgivare Telefonnr

Anställning (nuvarande och tidigare)

Arbetsförhet och hälsotillstånd

Kompletterande uppgifter

| Uppgiven årsinkomst Bidrag Hémmavarande barn under 18 år

Försörjningsplikt Skulder

Förmögenhet

Kontroll utförd

Taxerad inkomst Taxeringsår

Taxeringskontroll utförd av Datum



Myndighet

Säkerhetspolisen

Enhet

Utredningsenheten

Bilaga - Skäligen misstänkt

Diarienr

0105-K15-24

94

Skäligen misstänkt person

Ahmed Atia, Omar Yasser

Identifierad Kontrollsätt

Ja Känd av polisanställd

Personnr

20031004-0134

Kommentar
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Utskriftsdatum

2024-11-04

Namn

Ahmed Atia, Omar Yasser

Tilltalsnamn Kallas för Öknamn

Födelseförsamling Födelselän Födelseort utland

Tyresö Stockholms län

Medborgarskap Hemvistland Telefonnr

Sverige

Postadress

c/o Souad Sehmi

Koriandergränd 52 LGH 110

135 36 Tyresö |

Folkbokföringsort

Tyresö

Personnummer

20031004-0134

Kön

Man

Föräldrars/Vårdnadshavares namn och adress (beträffande den som inte fyllt 20 år)

Utbildning

Yrke / Titel

Arbetsgivare Telefonnr

Anställning (nuvarande och tidigare)

Arbetsförhet och hälsotillstånd

Kompletterande uppgifter

Uppgiven årsinkomst Bidrag Hemmavarande barn under 18 år

Försörjningsplikt Skulder

Förmögenhet

Kontroll utförd

Taxerad inkomst Taxeringsår

Taxeringskontroll utförd av Datum



Enhet

Utredningsenheten

Skäligen misstänkt person

Bilaga - Skäligen misstänkt

Diarienr

0105-K15-24

96

Hakamali, Elyas Mohamed

Identifierad Kontrollsätt

Ja Annat

Personnr

19610723-0994

Kommentar

Känd
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Personalia och dagsbotsuppgift

Utskriftsdatum

2024-11-04

Namn

Hakamali, Elyas Mohamed

Tilltalshamn Kallas för

Elyas

Födelseförsamling Födelselän

Medborgarskap Hemvistland

Sverige

Postadress

Granängsringen 57 LGH 1302

135 44 Tyresö

Folkbokföringsort

Tyresö

Personnummer

19610723-0994

Öknamn Kön

Man

Födelseort utland

Hargeisa

Telefonnr

Föräldrars/Vårdnadshavares namn och adress (beträffande den som inte fyllt 20 år)—

Utbildning

Yrke / Titel

Arbetsgivare

Anställning (nuvarande och tidigare)

Arbetsförhet och hälsotillstånd

Kompletterande uppgifter

Telefonnr

Uppgiven årsinkomst Bidrag

Försörjningsplikt

Förmögenhet

Hemmavarande barn under 18 år

Skulder

Kontroll utförd

| Taxerad inkomst

Taxeringskontroll utförd av

Taxeringsår

Datum



Bilaga - Skäligen misstänkt

Diarienr

0105-K15-24
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Skäligen misstänkt person

Johansson, Daniel Elias

Identifierad Kontrollsätt

Ja Känd av polisanställd

Personnr

19990827-6919

Kommentar



Personalia och dagsbotsuppgift

Utskriftsdatum

2024-11-04
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Namn Personnummer

Johansson, Daniel Elias 19990827-6919

Tilltalsnamn Kallas för Öknamn

Elias

Födelseförsamling Födelselän Födelseort utland

Tyresö Stockholms län

Medborgarskap Hemvistland Telefonnr

Sverige

Postadress

Kringelkroken 22 LGH 1002

135 30 Tyresö

Folkbokföringsort

Tyresö

Kön

Man

Föräldrars/Vårdnadshavares namn och adress (beträffande den som inte fyllt 20 år)

Utbildning

Yrke / Titel

Arbetsgivare Telefonnr

Anställning (nuvarande och tidigare)

Arbetsförhet och hälsotillstånd

Kompletterande uppgifter

Uppgiven årsinkomst Bidrag Hemmavarande barn under 18 år

Försörjningsplikt Skulder

Förmögenhet

Kontroll utförd

Taxerad inkomst Taxeringsår

Taxeringskontroll utförd av Datum
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Bilaga - Skäligen misstänkt

Enhet Diarienr

Utredningsenheten 0105-K15-24

Skäligen misstänkt person Personnr

Johansson, Rasmus Erik 20010414-8994

Identifierad Kontrollsätt Kommentar

Ja Känd av polisanställd
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Utskriftsdatum

2024-11-04

Namn

Johansson, Rasmus Erik

Tilltalshamn

Rasmus

Kallas för Öknamn

Födelseförsamling

Tyresö

Medborgarskap

Sverige

Postadress

Kringelkroken 22 LGH 1002

135 30 Tyresö

Födelselän

Stockholms län

Hemvistland

Födelseort utland

Telefonnr

Folkbokföringsort

Tyresö

Personnummer

20010414-8994

Kön

Man

Föräldrars/Vårdnadshavares namn och adress (beträffande den som inte fyllt 20 år)

Utbildning

Yrke / Titel

Arbetsgivare Telefonnr

Anställning (nuvarande och tidigare)

Arbetsförhet och hälsotillstånd

Kompletterande uppgifter

Uppgiven årsinkomst Bidrag

Försörjningsplikt Skulder

Förmögenhet

Hemmavarande barn under 18 år

Kontroll utförd

'Taxerad inkomst Taxeringsår

| Taxeringskontroll utförd av Datum
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